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...Κανιβαλισμός και ανθρωποφαγία από 
τα ΜΜΕ χωρίς ουσία...
Ανθρωποφαγία ονομάζεται το φάγωμα 
ενός ανθρώπου από άλλον άνθρωπο. Η 
πρακτική αυτή ασκείται μέχρι και σήμερα 
από τα μέλη φυλών κυρίως της Αφρικής και 
της Ωκεανίας. Όμως, τείνει να γίνει και…
εθνικό σπορ στη χώρα μας και κυρίως από 
τα ΜΜΕ.  Οι «τηλεδίκες» σε καθημερινή 
βάση έχουν αντικαταστήσει  σχεδόν τους 
θεσμούς και «σταυρώνουν» ανθρώπους 
είτε αυτοί πράξουν είτε όχι κάποιο αδίκη-
μα.  Οι… τηλεκανίβαλοι δεν λογαριάζουν το 
τεκμήριο αθωότητας και βγάζουν αποφά-
σεις ετσιθελικά. Το τεκμήριο της αθωότη-
τας, όπως διατυπώθηκε στο άρθρο 9 της 
Διακήρυξης των Δικαιωμάτων του Ανθρώ-
που και του Πολίτη το έτος 1789, επιβάλλει 
όπως «κάθε άνθρωπος τεκμαίρεται αθώος 
μέχρις ότου κηρυχθεί ένοχος».  Σήμερα κα-
τοχυρώνεται στο άρθρο 6 παρ.2 της Ευρω-
παϊκής Σύμβασης των Δικαιωμάτων του Αν-
θρώπου (ΕΣΔΑ) [κυρωθείσα με το ν.δ. 
53/1974] που ορίζει ότι «Παν πρόσωπον 
κατηγορούμενον επί αδικήματι τεκμαίρεται 
ότι είναι αθώον μέχρι της νομίμου αποδεί-
ξεως της ενοχής του …» και στο άρθρο 48 
παρ. 1 του Χάρτη Θεμελιωδών Δικαιωμά-
των της Ευρωπαϊκής Ένωσης. Αποτελεί βα-
σική αρχή του ποινικού δικονομικού δικαί-
ου, βάσει της οποίας ο κατηγορούμενος 
πρέπει να αντιμετωπίζεται σε όλα τα στά-
δια της ποινικής διαδικασίας και έως την 
αμετάκλητη καταδίκη του ως μη ένοχος 
αλλά ως απλώς ύποπτος. Πέραν τούτου, οι 
τηλεδικαστές δεν υπολογίζουν πως πίσω 

υπάρχουν οικογένειες ή ακόμη και μικρά 
παιδιά που βιώνουν το δικό τους Γολγοθά 
αλλά ο πόνος τους γιγαντώνεται όταν δια-
σύρεται στα κανάλια, για παράδειγμα, ένας 
δικός τους άνθρωπος.  Κι εδώ είναι ακριβώς 
που ξεκινά η ανθρωποφαγία. Τα τελευταία 
χρόνια παρατηρείται στη χώρα μας μια τε-
ράστια υπερβολή όσον αφορά στη μερολη-
πτική παρουσίαση κάποιων υποθέσεων 
ποινικού ή και κοινωνικού ενδιαφέροντος 
από τους δημοσιογράφους και τους τηλε-
παρουσιαστές.  Δεν θα ήταν υπερβολή να 
πω, ότι σε πολλές περιπτώσεις διεξάγονται 
κανονικές τηλεδίκες οι οποίες δεν έχουν κα-
μία σχέση με αυτό που επιτρέπεται από τον 
κώδικα της δημοσιογραφίας και είναι η ενη-
μέρωση του κοινού.  Το φαινόμενο αυτό 
που έχει πάρει γιγάντιες διαστάσεις στις μέ-
ρες μας καταστρατηγεί στην πράξη το συ-
νταγματικά κατοχυρωμένο τεκμήριο της 
αθωότητας.  Έχουμε φτάσει, μάλιστα, στο 
άλλο άκρο καθώς οι δημοσιογράφοι έχουν 
καταστεί σύγχρονοι κήνσορες από τα πρωι-
νάδικα και τα μεσημεριανάδικα, που καθο-
δηγούν την κοινή γνώμη, διαμορφώνοντας 
ξεκάθαρη κρίση για τις υποθέσεις αυτές, 
χωρίς να έχουν τέτοια αρμοδιότητα φυσικά 
και χωρίς να γνωρίζουν καν βασικά στοιχεία 
κάθε δικογραφίας. Αυτό έχει ως αποτέλε-
σμα κάποιοι άνθρωποι, οι οποίοι είναι 
απλώς κατηγορούμενοι και όχι καταδικα-
σμένοι αμετάκλητα να τεκμαίρονται, να θε-
ωρούνται από την κοινή γνώμη ως ένοχοι- 
εγκληματίες πολλές φορές βαρέων ποινικών 
αδικημάτων, πριν ακόμα ακόμα ξεκινήσει 
και ολοκληρωθεί η διαδικασία της ανάκρι-
σης. Ουσιαστικά στην Ελλάδα και στην ελ-
ληνική τηλεόραση - δημοσιογραφία έχουμε 
τεκμήριο ενοχής και όχι αθωότητας.  Αν εί-
ναι δυνατόν οι άνθρωποι αυτοί που θα 
έπρεπε να απολαμβάνουν του τεκμηρίου 
της αθωότητας να δικάζονται και να καταδι-
κάζονται με συνοπτικές διαδικασίες από κά-
ποιες τηλεπαρουσιάστριες της μεσημερια-
νής ή της πρωινής ζώνης, που δεν έχουν την 
παραμικρή κατάρτιση αναφορικά με λεπτά 

νομικά ζητήματα. Η συνθήκη αυτή θα πρέ-
πει να παύσει άμεσα και θα ήταν χρήσιμη η 
νομοθετική ρύθμιση του ζητήματος αυτού 
με αυστηρά πρόστιμα τόσο προς τους τηλε-
οπτικούς ραδιοφωνικούς σταθμούς και όλα 
τα μέσα ενημέρωσης όσο και προς τους 
ίδιους τους τηλεπαρουσιαστές δημοσιο-
γράφους. Όλη αυτή η άρρωστη κατάσταση 
αλληλοτροφοδοτείται τόσο από τους δημο-
σιογράφους και τα μέσα ενημέρωσης όσο 
και από κάποια κινήματα που τείνουν να 
υποκαταστήσουν τις αρμόδιες εισαγγελικές 
και ανακριτικές αρχές με ερασιτεχνικό και 
επικίνδυνο τρόπο φυσικά, γιατί δεν έχουν 
τα εχέγγυα της αξιοπιστίας, της αμεροληψί-
ας, της ευθυκρισίας και της αντικειμενικό-
τητας που απαιτούνται για να αποδοθεί δί-
καιο. Αντιθέτως υπάρχει ακατάπαυστη 
λασπολογία με την υποψία ή την απλή κα-
ταγγελία κάποιας ή κάποιου για ένα σοβα-
ρότατο αδίκημα, που αν όντως διαπράχθη-
κε είναι απόλυτα κατακριτέο και 
καταδικαστέο, πλην όμως αν δεν διαπρά-
χτηκε, είναι τραγικό και θλιβερό να ενοχο-
ποιείται και να στοχοποιείται τόσο βάναυ-
σα ένας αθώος άνθρωπος! Αυτά τα κινήματα 
είναι χρήσιμα, όταν κάνουν ορθά τη δου-
λειά τους, καταγγέλοντες στις αρμόδιες αρ-
χές όσες παράνομες ενέργειες υποπίπτουν 
στην αντίληψη τους αλλά παραβιάζουν τη 
νομοθεσία και το τεκμήριο αθωότητας όταν 
ξεφεύγουν του ρόλου τους και φέρονται 
καθ´ υπερβολή, καταδικάζοντας χωρίς στοι-
χεία και ελαφρά τη καρδία τον όποιο καταγ-
γελλόμενο, επειδή απλά πίστεψαν το φερό-
μενο ως θύμα! Αρμόδια για να κρίνει την 
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ενοχή κάποιου είναι μόνο η ελληνική δικαι-
οσύνη και όχι τα κινήματα αυτά της υπερ-
βολής και του φασισμού, που, όταν, διαπι-
στωμένα εκτρέπονται του ρόλου τους θα 
πρέπει να τιμωρούνται αυστηρά, γιατί η 
ζημιά που υφίσταται ο έχων το τεκμήριο 
αθωότητας κατηγορούμενος είναι ανυπο-
λόγιστη και ανεπανόρθωτη!  Αυστηρές ποι-
νές χρηματικές ώστε να πάψει οριστικά το 
άδικο φαινόμενο της κοινωνικής κατακραυ-
γής και καταδίκης ανθρώπων που δεν έχουν 
δικαστεί καν σε πρώτο βαθμό από το φυσι-
κό δικαστή τους.   Και πάμε τώρα στα πραγ-
ματικά γεγονότα της εβδομάδα που μας πέ-
ρασε … υποτιθέμενες μηνύσεις , συλλήψεις 
, καταγγελίες για την φίμωση του τύπου…. 
Αλήθεια τώρα;;;; Σε σχέση με τα συκοφαντι-
κά δημοσιεύματα που έχουν κατακλείσει το 
διαδίκτυο τις τελευταίες ημέρες αναφορικά 
με την εφημερίδα μας που παραβιάζουν το 
νόμο περί προστασίας προσωπικών δεδο-
μένων κατ’ άρθρο 22 του ν 2472/1997 κα-
θώς και τα άρθρα του ΠΚ τα σχετικά με το 
αδίκημα της συκοφαντικής δυσφήμησης 
δια του τύπου καθώς και πολλά ακόμα αδι-
κήματα του Ποινικού Κώδικα και του ΑΚ για 
τα οποία επιφυλασσόμαστε να προσφύγο-
με άμεσα ενώπιων της Ελληνικής Δικαιοσύ-
νης, δηλώνουμε τα εξής:  Τα κατάπτυστα 
δημοσιεύματα είναι προφανές ότι έχουν 
επιδοθεί σε έναν ανηλεή πόλεμο σε βάρος 
του εκδότη μας με σκοπό να τον αποδημή-
σουν και να καταφέρουν την απόλυτη απα-
ξίωση του προσώπου του. Οι ισχυρισμοί και 
τα δήθεν γεγονότα που παρατίθενται σε 
όλα τα ΜΜΕ και τα  δημοσιεύματα προβάλ-
λονται σκοπίμως από όλα τα ΜΜΕ εν γνώ-
σει της αναλήθειας τους προκειμένου να 
δημιουργήσουν στο κοινό δυσμενείς εντυ-
πώσεις εις βάρος της εφημερίδας και εμένα 
ως εκδότη και πλήττουν βάναυσα την τιμή 
και την υπόληψή μας. Για την αποκατάστα-
ση της αλήθειας θέλουμε να επισημάνουμε 
τα εξής:  Η Εφημερίδα ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΙΚΑ στις 
14 Απριλίου 2024 δημοσίευσε άρθρο εκ-
φράζοντας την απορία για το πως ένας άν-
θρωπος που κατηγορείται από την ίδια του 
την γυναίκα για το ότι επί δύο 
ολόκληρα χρόνια βίαζε το ίδιο του 
το αγοράκι του σε ηλικία 6 χρο-
νών και ενώ σύμφωνα με την δι-
κογραφία ο συγκεκριμένος κατη-
γορούμενος έχει παραπεμφθεί σε 
δίκη ενώπιων του Μικτού Ορκω-
τού Δικαστηρίου Ημαθίας εδώ και 
δύο χρόνια, πως δεν προφυλακί-

στηκε για ένα τέτοιο ΑΠΟΤΡΟΠΑΙΟ ΕΓΚΛΗ-
ΜΑ και πως ακόμα δεν έχει γίνει η δίκη εδώ 
και δύο χρόνια, την στιγμή κατά την οποία 
εκκρεμούν εναντίον του, τόσο σοβαρές κα-
τηγορίες χωρίς να του έχουν επιβληθεί πε-
ριοριστικοί όροι. Το εν λόγω δημοσίευμα - 
καταγγελία απεστάλη πριν την δημοσίευση 
του σε όλες τις κατά νόμο αρμόδιες δικαστι-
κές και εισαγγελικές αρχές νομίμως και 
σύμφωνα με άρθρο 14. Παρ 2 του Συντάγ-
ματος και επίσης σεβόμενη το τεκμήριο 
αθωότητας του κάθε   κατηγορούμενου η 
εφημερίδα επικοινώνησε με τον κατηγο-
ρούμενο πριν την δημοσιοποίηση του άρ-
θρου με τον κατηγορούμενο ο οποίος όχι 
απλά δεν απάντησε στα δημοσιογραφικά 
ερωτήματα αλλά αντιθέτως ΑΠΕΙΛΗΣΕ εγ-
γράφως και τηλεφωνικώς τους συνεργάτες 
της εφημερίδας ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΙΚΑ και τον εκ-
δότη της.  Αμέσως ενημερώσαμε τις εισαγ-
γελικές αρχές για τα ως άνω.  Εν συνεχεία 
κατόπιν αλλεπάλληλων απειλών από τον 
κατηγορούμενο για το βιασμό του ίδιου του 
του παιδιού, προς την εφημερίδα μας, η 
εφημερίδα προέβη στην δημοσιοποίηση 
των στοιχείων του, κατόπιν δικής του συναί-
νεσής και μάλιστα ότι με το που θα δημοσι-
οποιούσαμε το συγκεκριμένο θέμα ξανά θα 
έβαζε ΜΠΡΑΒΟΥΣ της ΝΥΧΤΑΣ να σκοτώ-
σουν τον εκδότη της ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ.  Από την 
πλευρά μας ενημερώσαμε άπαντες εισαγ-
γελικές και δικαστικές αρχές για τις απειλές 
.  Εν συνεχεία το Σάββατο 20/4/2024 ο κα-
τηγορούμενος προκειμένου να παραπλανή-
σει τις αρχές υπέβαλε ψευδείς ανυπόστα-
τες και ανύπαρκτες καταγγελίες κατ’ 
εξακολούθηση και κατ’ συναυτουργία προ-
κειμένου να παρεμποδίσει το λειτούργημα 
της δημοσιογραφίας για την ανάδειξη της 
ΑΛΗΘΕΙΑΣ.  Τόσο εγώ όσο και η Εφημερίδας 
αμέσως ενημερώσαμε  τις αρχές με αναφο-
ρά μας ενώπιων της Προέδρου του Αρείου 
Πάγου , την Προϊσταμένης της Εισαγγελίας 
του Αρείου Πάγου. Προς επίρρωση της αλή-
θειας εγώ την Μεγάλη Τετάρτη ως εκδότης 
της εφημερίδας ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΙΚΑ θα συνα-
ντηθώ με την αξιότιμη ΑΝΤΙΕΙΣΑΓΓΕΛΕΑ 

ΑΝΗΛΙΚΩΝ ΤΟΥ ΑΡΕΙΟΥ ΠΑΓΟΥ Κ. ΕΥΣΤΑΘΙΑ 
ΚΑΠΑΓΙΑΝΝΗ και θα καταθέσω όλα τα στοι-
χεία για αυτή την Περίεργη υπόθεση που 
προκαλεί ντροπή για την Κοινωνία μας και 
θέλουμε απαντήσεις για την κοινωνία σύμ-
φωνα με τα   άρθρα 5 παρ. 1, 9 παρ. 1, σε 
συνδυασμό με το άρθρο 2 παρ. 1 του Συ-
ντάγματος, που ανάγει σε πρωταρχική υπο-
χρέωση της Πολιτείας το σεβασμό και την 
προστασία της αξίας του ανθρώπου, απορ-
ρέει, ως ιδιαίτερη εκδήλωση του δικαιώμα-
τος της προσωπικότητας, το δικαίωμα πλη-
ροφοριακής αυτοδιάθεσης, δικαίωμα που 
είναι ρητά πλέον συνταγματικά κατοχυρω-
μένο στο άρθρο 9Α. Από τα άρθρα εξάλλου 
14 παρ. 1 Σ. (ελευθερία της έκφρασης, δι-
καίωμα του πληροφορείν) και 5Α (συνταγ-
ματικά πλέον κατοχυρωμένο δικαίωμα του 
πληροφορείσθαι, αναγκαίο για την ενεργο-
ποίηση του δικαιώματος συμμετοχής στην 
κοινωνική, οικονομική και πολιτική ζωή της 
χώρας που κατοχυρώνεται στο άρθρο 5 
παρ. 1 του Συντάγματος) απορρέει το δικαί-
ωμα του τύπου να ενημερώνει το κοινό και 
η αντίστοιχη αξίωση των πολιτών στην πλη-
ροφόρηση, δικαιώματα που προστατεύο-
νται εξίσου και από το Σύνταγμα (βλ. διατά-
ξεις των άρθρων 2, 5, 5Α, 9, 9Α,14,15,19). 
Σύμφωνα με το άρθρο 14 του Συντάγματος 
καθένας μπορεί να εκφράζει και να διαδίδει 
προφορικά, γραπτά και δια του τύπου τους 
στοχασμούς του, τηρώντας τους νόμους 
του Κράτους, ενώ σύμφωνα με την παρά-
γραφο 2 του ίδιου άρθρου ο τύπος είναι 
ελεύθερος και η λογοκρισία και κάθε άλλο 
προληπτικό μέτρο απαγορεύονται. Ο τύπος 
επιτελεί κοινωνικό λειτούργημα, ασκώντας 
καθήκοντα τα οποία ο ίδιος επιλέγει, βάσει 
της αποστολής του, που συνίσταται στην 
πληροφόρηση και τη σύμπραξη για τη δια-
μόρφωση της κοινής γνώμης. Από το συν-
δυασμό των διατάξεων των παρ. 1 και 2 εδ. 
α του άρθρου 14 του Συντάγματος καθιερώ-
νεται η ελευθεροτυπία και συνακόλουθα η 
ελεύθερη δημοσιογραφία, η οποία λειτουρ-
γεί προς όφελος του κοινωνικού συνόλου 
(βλ. Γ. Σιαθέα, Ερμηνεία του νέου Ν 
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2243/1994 περί τύπου, 1996, σελ. 160). Το 
δικαίωμα της ελευθεροτυπίας περιλαμβά-
νει, αφενός μεν το δικαίωμα του τύπου να 
πληροφορεί το κοινό, που εκδηλώνεται ως 
ελεύθερη έκφραση στοχασμών, ως αδέ-
σμευτη ειδησεογραφία και ως έντονη άσκη-
ση κριτικής και ελέγχου των δημόσιων προ-
σώπων και πραγμάτων, αφετέρου δε, 
ενόψει και του άρθρου 5 παρ. 1 του Σ, το 
δικαίωμα κάθε πολίτη να πληροφορείται, 
ήτοι να ενημερώνεται τακτικά και ελεύθερα 
για κάθε πολιτικό ή κοινωνικό ή άλλο θέμα 
εν γένει που τον ενδιαφέρει (ΣτΕ 3880/2002 
ΝοΒ 2003 1987, ΑΠ 788/2000 ΕλλΔικ 42 
162, Εφθεσ 1730/2003 Αρμ 2004 1398, 
ΕφΑθ 9975/1986 ΕλλΔικ 28 299 με σημ. 
Κρουσταλάκη). Επειδή σύμφωνα με το Σύ-
νταγμα οφείλουμε δημόσια να ενημερώ-
νουμε τις αρχές προκειμένου να λάβουν 
γνώση των θεμάτων και να δίνουν απαντή-
σεις στους πολίτες που έχουν συνταγματικά 

κατοχυρωμένο δικαίωμα να γνωρίζουν τι 
γίνεται στην κοινωνία μας.. Καλό είναι να 
απαντήσουν για τα εξής:  Γιατί δεν έχει ακό-
μα διαταχθεί διενέργεια προκαταρκτικής 
εξέτασης και ένορκης διοικητικής εξέτασης 
κατά παντός υπευθύνου για να διερευνη-
θούν οι ευθύνες των εμπλεκομένων για την 
υπόθεση του πα«ΤΕΡΑΣ» Ευριπίδη Δάμτσιου 
του Αθανασίου που βίαζε το 6χρονο παιδί 
του και είναι και τοκογλύφος στο καζίνο 
Θεσσαλονίκης και μπήκε στο ΜΕΓΑΡΟ ΤΗΣ 
ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ ΣΤΗΝ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ ΜΕ 
100.000€ ΜΕΤΡΗΤΑ ΜΑΥΡΑ ΠΟΥ ΤΑ ΕΔΙΝΕ 
ΩΣ ΤΟΚΟΓΛΥΦΟΣ ΣΕ ΠΑΙΚΤΕΣ ΣΤΟ ΚΑΖΙΝΟ 
ΚΑΙ ΔΕΝ ΤΟ ΕΛΕΓΞΕ ΚΑΝΕΝΑΣ …. και είναι 
ακόμα ελεύθερος!!! Γιατί δεν έχει προφυ-
λακιστεί και γιατί δεν έχει γίνει η δίκη; Τι 
συμβαίνει με τις εισαγγελικές και δικαστι-
κές αρχές της Ημαθίας αλλά και με τον προ-
ϊστάμενο της εισαγγελίας Εφετών Θεσσα-
λονίκης; Ο ξάδερφος του βιαστή είναι εν 

ενεργεία αστυνομικός στη Νάουσα.  Τα συ-
μπεράσματα δικά σας. Τέλος στο πλαίσιο 
της δημοσιογραφικής έρευνας να θυμίσου-
με προς όλες τις κατευθύνσεις ότι χρέος της 
δημοσιογραφικής έρευνας είναι το να ει-
σχωρεί βαθιά στην ουσία παραβάσεων, πα-
ρατυπιών και να ασχολείται με πρόσωπα τα 
οποία είναι υπό έλεγχο όπως άλλωστε εί-
μαστε όλοι, πολύ περισσότερο όταν αφο-
ρούν ανήλικα μικρά παιδιά που βιάζονται 
από τον ίδιο τους τον πα«ΤΕΡΑ» τους.  Θα 
μας ενημερώσει αυτή η ανεξάρτητη και 
ελεύθερη τηλεοπτική Δημοσιογραφία για 
το ως άνω θέμα του βιαστή που κυκλοφο-
ρεί ελεύθερος; Γιατί εδώ δεν παρεμβαίνει ο 
Πρωθυπουργός μας κ. Μητσοτάκης; Τι έγι-
νε ρε παιδιά, δικάζουμε μόνο κατά περί-
πτωση;
Αυτή είναι η μόνη πραγματικότητα
Μένιος! menios@apokaliptikanews.gr
 

Ανδρουλάκης: Το ΠαΣοΚ ισχυρή, σοβαρή αντιπολίτευση και κυβερνητική επιλογή αύριο
Ο Νίκος Ανδρουλάκης επικέντρωσε τα πυρά 
του στον Κυριάκο Μητσοτάκη λέγοντας πώς 
άν ήταν πρωθυπουργός ο ίδιος, αύριο το 
πρωί θα είχαμε μια έντιμη διακυβέρνηση
Τη ραγδαία αύξηση του κόστους διαβίωσης 
ανέδειξε ο πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ-Κινήματος 
Αλλαγής, Νίκος Ανδρουλάκης, φιλοξενού-
μενος το πρωί στην εκπομπή «Σήμερα» του 
ΣΚΑΪ, κατηγορώντας την κυβέρνηση πως 
φιλοτεχνεί μια εικονική πραγματικότητα. 
«Περίμενα από τους Έλληνες δημοσιογρά-
φους σήμερα το πρωί να πάρουν αυτόν τον 
πίνακα της Eurostat που σημειώνει ότι στην 
Ελλάδα είναι υπερτετραπλάσια η αύξηση 
του ρυθμού πληθωρισμού στα τρόφιμα σε 
σχέση με την Ευρωπαϊκή Ένωση – 5,4% στη 
χώρα μας, 1,2% στην Ευρώπη, τον  Μάρτιο 
– και να ρωτήσετε όλους τους υπουργούς 
της Νέας Δημοκρατίας «γιατί στην Ελλάδα 
έχουμε υπερτετραπλάσια αύξηση του ρυθ-
μού πληθωρισμού;»» είπε ο πρόεδρος του 
ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής και συμπλήρω-
σε: «Σήμερα, οι έλεγχοι στην αγορά είναι 
πολύ λίγοι και τα πρόστιμα πολύ μικρά. 
Αν υπήρχαν πολλοί έλεγχοι με πολύ βαριά 
πρόστιμα, δεν θα είχαμε αυτήν την τερά-
στια κερδοσκοπία. Να το πω πολύ απλά 
και λαϊκά: Η κυβέρνηση Μητσοτάκη είναι 
η χαρά των πολυεθνικών και της εγχώριας 
ολιγαρχίας». Επικέντρωσε τα πυρά του στον 
Κυριάκο Μητσοτάκη λέγοντας πώς άν ήταν 
πρωθυπουργός ο ίδιος, αύριο το πρωί θα 

είχαμε μια έντιμη διακυβέρνηση. «Το λέω 
αυτό με ευθύ τρόπο απέναντι στον πρωθυ-
πουργό. Αυτό που συμβαίνει σήμερα είναι 
μια ατιμία εις βάρος του δημοσίου συμφέ-
ροντος. Οι ανισότητες καλπάζουν, καταρ-
ρέει το ΕΣΥ, η ακρίβεια είναι η μεγαλύτερη 
στην Ευρώπη, και μας λέει ότι τα έχει πάει 
καλά» υποστήριξε ο κ. Ανδρουλάκης. Δήλω-

σε αισιόδοξος για μεγάλη νίκη του ΠΑΣΟΚ 
στις ευρωεκλογές, αναφέροντας κατηγορη-
ματικά ότι θα είναι δεύτερο κόμμα, γεγονός 
που «θα είναι κρίσιμο για την πατρίδα μας 
να μην κάνει «παρέλαση» η Νέα Δημοκρα-
τία, μια «παρέλαση» αλαζονείας, χωρίς να 
νιώθει ότι την απειλεί κάποιος». Επέκρινε 
έντονα τον αρχηγό του ΣΥΡΙΖΑ λέγοντας 
ότι «η αντιπολίτευση που κάνει σήμερα ο 
κ. Κασσελάκης είναι «θείο δώρο» στον κ. 
Μητσοτάκη. Η αντιπολίτευση με τα κότε-
ρα, με τα 2 εκατομμύρια ευρώ σπίτια, με τα 

«θαύματα», είναι ένα δώρο διαφυγής στον 
κ. Μητσοτάκη, εν αντιθέσει με μια αντιπο-
λίτευση που βάζει τα θέματα της ακρίβειας, 
του κόστους στέγασης, του Εθνικού Συστή-
ματος Υγείας που καταρρέει, στα χέρια της 
Νέας Δημοκρατίας, και τα εθνικά θέματα» 
επισήμανε ο κ. Ανδρουλάκης .«Εκτιμώ ότι ο 
κόσμος της αριστεράς, ο προοδευτικός κό-
σμος, ασφυκτιά με αυτήν την πολιτική. Δεν 
μπορεί ένας προοδευτικός άνθρωπος να 
δεχθεί να έχει αρχηγό αξιωματικής αντιπο-
λίτευσης κάποιον ο οποίος μιλά με τη γλώσ-
σα του Βελόπουλου» συνέχισε. Ο πρόεδρος 
του ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ τόνισε ότι το ΠΑΣΟΚ, αν 
είναι ισχυρό, θα είναι ο πυλώνας να συμβεί 
ό,τι συνέβη στην Ιβηρική χερσόνησο – και 
στην Ισπανία και στην Πορτογαλία. «Με πυ-
ρήνα τη δημοκρατική παράταξη και άλλες 
δυνάμεις από το προοδευτικό Κέντρο που 
πήγαν στη Νέα Δημοκρατία καθώς και από 
την προοδευτική Αριστερά, -γιατί υπάρχουν 
και στον ΣΥΡΙΖΑ και στη Νέα Αριστερά σο-
βαροί άνθρωποι, φιλοευρωπαϊστές που 
μπορούμε να ενώσουμε τις δυνάμεις μας-, 
να ενώσουμε τις αγωνίες μας και να υπάρ-
χει ισχυρή αντιπολίτευση απέναντι στη Νέα 
Δημοκρατία. Σήμερα υπάρχει μια ασυμ-
μετρία στο πολιτικό σύστημα. Αυτή την 
ασυμμετρία εκμεταλλεύεται ο κ. Μητσοτά-
κης γιατί τον βολεύει να θέτει το ερώτημα 
«Μητσοτάκης ή χάος». Αν το ΠΑΣΟΚ είναι 
δεύτερο, δεν θα υπάρχει «χάος», θα υπάρ-
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Κάλεσμα στους Έλληνες πολίτες να κάνουν 
αίτηση στην πλατφόρμα για να ψηφίσουν 
επιστολικά απ’ όπου θέλουν, απηύθυνε 
ο πρωθυπουργός, Κυριάκος Μητσοτάκης, 
υπενθυμίζοντας, με βίντεο στο TikTok ότι 
η προθεσμία λήγει τη Μεγάλη Δευτέρα. Ο 
κ. Μητσοτάκης τόνισε ότι η επιστολική ψή-
φος δεν αφορά μόνον τους Έλληνες που 
ζουν στο εξωτερικό. "Η αλήθεια όμως είναι 
ότι αφορά κάθε Ελληνίδα και κάθε Έλληνα 
πολίτη, ο οποίος θέλει να ψηφίσει χωρίς 
να απαιτείται η φυσική του παρουσία στο 
εκλογικό κέντρο, εξοικονομώντας και χρόνο 
αλλά και χρήματα", ανέφερε. "Ειδικότερα, 

η επιστολική ψήφος αφορά τους ηλικιωμέ-
νους, τους συμπολίτες μας με αναπηρία, 
τα νέα παιδιά που δουλεύουν σεζόν, τους 
φοιτητές, τους μαθητές, που μπορεί να 
προετοιμάζονται για τις πανελλήνιες. Αφο-
ρά ακόμη κι αυτούς που απλώς θέλουν να 
πάνε για μπάνιο στις 9 Ιουνίου. Κάθε φορά 
που συμμετέχετε στην εκλογική διαδικασία 
όποιο κόμμα κι αν στηρίζετε, στηρίζετε τελι-
κά την ίδια τη Δημοκρατία. Η αποχή δεν εί-
ναι απάντηση. Τώρα έχετε έναν παραπάνω 
λόγο κι έναν πιο εύκολο τρόπο να συμμετέ-
χετε στις εκλογές", τόνισε.

Κ. Μητσοτάκης: Μέχρι τη Δευτέρα οι αιτήσεις στην πλατφόρμα
για να ψηφίσετε με επιστολική ψήφο

χει ισχυρή, σοβαρή αντιπολίτευση που θα 
είναι κυβερνητική επιλογή του προοδευτι-
κού κόσμου στις επόμενες εθνικές εκλογές» 
ανέφερε χαρακτηριστικά για τη στρατηγική 
στόχευση του  ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής. 
Ο κ. Ανδρουλάκης επανέλαβε την πρόταση 
του για τη διεξαγωγή debate των πολιτικών 
αρχηγών καθώς ισχυρίστηκε ότι «υπάρ-
χουν πολλοί λόγοι για να ψηφίσει κάποιος 
ΠΑΣΟΚ. Ο πρώτος λόγος είναι η ισχυρή και 
σοβαρή αντιπολίτευση για να σταματήσει η 
Νέα Δημοκρατία το ρεσιτάλ αλαζονείας και 
περιφρόνησης του δημοσίου συμφέροντος. 
Δεύτερος λόγος και πάρα πολύ σοβαρός: Το 
ΠΑΣΟΚ εκπροσωπεί τους Ευρωπαίους Σοσι-

αλιστές. Τι σημαίνει αυτό; Κοινά χρηματο-
δοτικά εργαλεία, ευρωστρατός, κοινή εξω-
τερική πολιτική και πολιτικές που κάνουν 
την Ελλάδα ισχυρή. Κάθε ψήφος στη Νέα 
Δημοκρατία είναι ψήφος στο κόμμα της λι-
τότητας του Λαϊκού Κόμματος, που ενισχύ-
ει τον γαλλογερμανικό άξονα. Αυτή είναι 
η ψήφος στη Νέα Δημοκρατία και γι’ αυτό 
ο κ. Μητσοτάκης δεν θέλει debate. Ζητώ 
debate για τις ευρωεκλογές, για να συζητή-
σουμε τα εθνικά, εσωτερικά και ευρωπαϊκά 
θέματα. Το αρνείται η Νέα Δημοκρατία για-
τί δεν θέλει να ταυτιστεί ο κ. Μητσοτάκης» 
είπε. Ο πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ-Κινήματος 
Αλλαγής απέδωσε στην κυβέρνηση πονη-

ριά και διγλωσσία σε θέματα εξωτερικής 
πολιτικής. «Η «μαρτυριάρα» κα. Χριστοφι-
λοπούλου είπε τον λόγο και τα κίνητρα του 
κ. Μητσοτάκη για την υποψηφιότητα Μπε-
λέρη. Επειδή χάνει ψήφους προς τον Βελό-
πουλο, εργαλειοποίησε ένα εθνικό ζήτημα. 
Είχαμε, όμως, και κάτι άλλο. Την ώρα που 
η κα. Μπακογιάννη καταθέτει ψήφισμα για 
να ενταχθεί το Κόσοβο στο Συμβούλιο της 
Ευρώπης, βγαίνει ο υπουργός Εξωτερικών 
και λέει άλλα. Είναι αυτή σοβαρή στάση κυ-
βέρνησης για τα εθνικά θέματα;» αναρωτή-
θηκε ο κ. Ανδρουλάκης.
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Η υπόθεση ήρθε στη δημοσιότητα μετά από 
καταγγελία πατέρα 10χρονου - Αποφασι-
σμένοι οι γονείς Έντεκα καταγγελίες έχουν 
κατατεθεί- από το βράδυ του Σαββάτου- 
στην εισαγγελέα Κω σε βάρος του αρχαιο-
φύλακα στη Νίσυρο, για προσβολή γενετή-
σιας αξιοπρέπειας παιδιών ηλικίας 10 έως 
15 ετών, σύμφωνα με πληροφορίες της ΕΡΤ 
Νοτίου Αιγαίου. Ήδη οι γονείς έξι παιδιών 
έχουν υποβάλει καταγγελίες και έχουν δώ-
σει καταθέσεις, ενώ σε εξέλιξη είναι ακόμα 
πέντε. Επίσης, σε καταθέσεις προχωρούν 
και τα παιδιά μετά την εξέτασή τους από 

ψυχολόγο του Νοσοκομείου Ρόδου. Απο-
φασισμένοι οι γονείς. Να σημειωθεί ότι η 
υπόθεση ήρθε στη δημοσιότητα μετά από 
καταγγελία πατέρα 10χρονου παιδιού ενώ 
οι γονείς των μαθητών οι οποίοι προχώρη-
σαν και σε διαμαρτυρία έξω από το αστυ-
νομικό τμήμα Νισύρου, όπως δήλωσαν 
στην ΕΡΤ Νοτίου Αιγαίου, φέρονται απο-
φασισμένοι να παλέψουν για να αποδοθεί 
δικαιοσύνη. Όλες οι καταγγελίες αφορούν 
σε περιστατικά προσβολής γενετήσιας αξι-
οπρέπειας που σημειώθηκαν τα τέσσερα 
τελευταία χρόνια. Μετά τις καταγγελίες, 

ο 50χρονος που διετέλεσε και ως παράγο-
ντας σε παιδική ποδοσφαιρική ομάδα, έχει 
παυθεί από τα καθήκοντα του, ενώ δόθηκε 
εντολή για τη διενέργεια διοικητικής έρευ-
νας σε βάρος του.

Νίσυρος: 11 καταγγελίες κατά του αρχαιοφύλακα για ασέλγεια σε ανηλίκους - Αφορούν περιστατικά τα τέσσερα τελευταία χρόνια

O πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ βρέθηκε και σε μο-
ναστήρι της Αμοργού - «Nα έρθω να μονά-
σω εγώ; Η μισή Ελλάδα θα το ήθελε αυτό 
για να με ξεφορτωθεί», είπε στους μονα-
χούς. Δωρεά στην Παναγία την Πορταΐτισσα 
στην Αστυπάλαια για να αγοραστούν χρώ-
ματα για τις αγιογραφίες που καταστράφη-
καν μετά από πυρκαγιά έκανε ο Στέφανος 
Κασσελάκης κατά τη διάρκεια της επίσκε-
ψής του στο νησί. Όπως είπε ο αντιδήμαρ-
χος του νησιού, Κωνσταντίνος Καμπύλης, 
δεν ήταν τίποτα προγραμματισμένο, «ο 
πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ μόλις ξεναγήθηκε 
στην Πορταΐτισσα και του είπαμε την ιστο-
ρία για το πώς κάηκε, από μόνος του προ-
θυμοποιήθηκε να προχωρήσει στη δωρεά». 
Όπως είπε μάλιστα η κυρία που συντονί-
ζει τις εργασίες για την αποκατάσταση του 

ναού Φρόσω Σταυλά, ο πρόεδρος του ΣΥ-
ΡΙΖΑ μόλις είδε την καμμένη εκκλησία δά-
κρυσε και αμέσως προσφέρθηκε να βοηθή-
σει. Το ποσό των χρημάτων που θα δώσει ο 
κ.Κασσελάκης, σύμφωνα με τον αντιδήμαρ-
χο και την κυριά Σταυλά θα είναι μεγάλο. 
«Να έρθω να μονάσω εγώ;» Εντωμεταξύ ο 
ΑΝΤ1 μετέδωσε ένα βίντεο με διάλογο που 
είχε ο Στέφανος Κασσελάκης με τους μονα-
χούς στο μοναστήρι της Παναγιάς Χοζοβι-
ώτισσας στην Αμοργό με τον πρόεδρο του 
ΣΥΡΙΖΑ να λέει «περιμένω από εσάς, από το 
στόμα του Θεού να μου πείτε». «Οι γέρο-
ντες είμαστε λίτοι. Θα κρατηθούμε. Πρέπει 
να αυξηθούμε» του απάντησε ένας εκ των 
μοναχών με τον κ. Κασσελάκη χαριτολογώ-
ντας να λέει «να έρθω να μονάσω εγώ; Η 
μισή Ελλάδα θα το ήθελε αυτό για να με 

ξεφορτωθεί». «Ναι αλλά η άλλη μισή;» τον 
ρώτησε εκ νέου ο μοναχός με τον πρόεδρο 
του ΣΥΡΙΖΑ να του απαντά «η άλλη μισή 
θα ήθελε να μην μονάσω για να τα αλλάξω 
όλα» και τον μοναχό να προσθέτει «αν εί-
ναι για να τα αλλάξετε να μην μονάσετε». 
«Παιδία ηρεμήστε δεν πάω πουθενά αν και 
η μισή Ελλάδα θα ήθελε να πάω» κατέληξε 
ο Στέφανος Κασσελάκης στον διάλογο που 
είχε με τους μοναχούς στην Αμοργό.

 Οι ‘’φρέσκες’’ δημοσκοπήσεις έχουν φέ-
ρει ευφορία στο Μαξίμου που μετά και 
την ανακοίνωση του ευρωψηφοδελτίου 
δείχνουν πιο ψηλά το κυβερνών κόμμα. 

Σε απόλυτο κυρίαρχο των ευρωεκλογών 
του 2024 φαίνεται πως θα ανακηρυχτεί ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης σύμφωνα με τις τε-

λευταίες έρευνες. Μέσα σε δύο βδομάδες 
ο πρωθυπουργός έχει καταφέρει να μαζέ-
ψει τα (σχετικώς) ασυμμάζευτα και πλέον 
«φλερτάρει» με το 33% των προηγούμενων 

εκλογών. Οι «φρέσκες» δημοσκοπήσεις 
έχουν φέρει ευφορία στο Μαξίμου που 
μετά και την ανακοίνωση του «γαλάζιου» 
ευρωψηφοδελτίου δείχνουν πιο ψηλά το 
κυβερνών κόμμα. Ωστόσο, όπως αναφέ-
ρει η στήλη Big Mouth του powergame.gr, 
για αυτό που δεν μπορούμε να είμαστε 
σίγουροι είναι το τελικό ποσοστό της κάλ-
πης και για αυτό που πρέπει να είμαστε 
είναι ότι το βράδυ των εκλογών της 9ης 
Ιουνίου δεν υπάρχουν αναποφάσιστοι 

ψηφοφόροι... Τι αναφέρει το «Big Mouth» 
– Με αυτά που βλέπω στις δημοσκοπήσεις, 
αλλά και τα άλλα που ακούω, από τους δη-

μοσκόπους, ένα μπορώ να προβλέψω. Ότι 
αν επιβεβαιωθούν οι σχετικές εκτιμήσεις, 
την επομένη (αν όχι ανήμερα) των ευρω-
εκλογών ο πρόεδρος Μητσοτάκης θα βγει 
στην Πειραιώς και θα μας κουνάει για άλλη 
μια φορά το μαντίλι. Γιατί το λέω αυτό; 
Πολύ απλά γιατί μέσα σε δύο βδομάδες 
έχει καταφέρει να μαζέψει τα (σχετικώς) 
ασυμμάζευτα και πλέον να φλερτάρει με το 
33% των προηγούμενων εκλογών. Επειδή 
όμως δεν έχει ακόμη ξεκινήσει η καμπάνια, 
και εκεί ο πρωθυπουργός έχει αποδείξει ότι 
δεν έχει αντίπαλο, θέλω να κρατήσουμε ένα 
μικρότερο καλαθάκι σε σχέση με το τελικό 
ποσοστό. Επίσης, εκείνο που παραβλέπουν 
σχεδόν οι πάντες είναι ότι το βράδυ των 
εκλογών δεν υπάρχουν ούτε αναποφάσι-
στοι ούτε «αδιευκρίνιστοι» ψηφοφόροι.

Ο Κασσελάκης έκανε δωρεά στην Παναγία Πορταΐτισσα - «Δάκρυσε όταν είδε την καμμένη εκκλησία»

Ευρωεκλογές: Δημοσκοπική ευφορία στο Μέγαρο Μαξίμου - Με το 33% ‘’φλερτάρει’’ πλέον η ΝΔ
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Πολιτική

Οι πιστοί αναγνώστες έχετε ήδη ενημε-
ρωθεί με παλαιότερη ανάρτηση! Πριν λί-
γες μέρες έγινε στην βουλή ο κακός χαμός 
αφού η νέα ερωμένη που ειδικεύεται στο 
γυαλόχαρτο νυχιών και έχει κερδίσει πλέον 
την καρδιά του πολιτικού αρχηγού απαίτη-
σε να φύγει από το γραφείο η προηγούμε-
νη ερωμένη. Μάθαμε ότι η εξειδίκευση στο 
μανικιούρ - πεντικιούρ που δεχόταν κυρίως 
βραδινές ώρες ο «σωτήρας» της πατρίδας 
μαζί με την σχετική κρεβατομουρμούρα 
είχε το αποτέλεσμα της ως προς την σφαγή 
του παρελθόντος. Πήρε η φουκαριάρα ( η 
πρώην ) τα παραπανήσια κιλά που έχει και 
ακολούθησε τον δρόμο της εξόδου. Φωνές 
και ξεμαλλιάσματα ακουγόντουσαν μέχρι 
το κυλικείο στο ισόγειο της βουλής. Τα 2 
παιδιά του πολιτικού αρχηγού στεκόντου-

σαν έξω από το γραφείο του πατέρα τους, 
ως «συναισθηματικοί» φρουροί για να υπε-
ρασπίσουν τα νέα τσιλιμπουρδίσματα του. 
Τέτοιο κατάντημα δεν έχει ξανά υπάρξει στο 
Ελληνικό κοινοβούλιο αλλά όλα δείχνουν 
ότι σύντομα πέφτει οριστικά η αυλαία για 
τους πρωταγωνιστές που μάλλον θα κατα-
σκηνώσουν πλέον στα δικαστήρια για όλα 
τα υπόλοιπα που έρχονται. Μέχρι εδώ ας 
πούμε ότι είναι κάτι συνηθισμένο. Τώρα 
αρχίζουν όμως τα ωραία. Όπως έμαθα επει-
δή ήταν γνωστή η παράνομη ερωτική σχέση 
του ζευγαριού, όπως συνήθως γίνεται από 
τα καλόπαιδα των μυστικών υπηρεσιών, 
κάποια παλικάρια είχαν επισκεφτεί την φω-
λίτσα τους και είχαν βάλει κρυφή κάμερα. 
Προφανώς ήθελαν να ακούν τις ιδιαίτερες 
στιγμές για πάσα ενδεχόμενο. Γραμματέας 

και πολιτικός αρχηγός. Τι καλύτερο και ειδι-
κά όταν είναι και εραστές. Μαθαίνω τώρα 
λοιπόν ότι το υλικό αυτό γυρίζει από γρα-
φείο σε γραφείο πολυώροφου κτιρίου και 
γελάει το παρδαλό κατσίκι με το μέγεθος 
των «ειδικών γούστων» που είχε ο πολιτι-
κός αρχηγός και τον χειρισμό που έκανε η 
ευτραφούλα γραμματέας. Προβλέπω θρή-
νο και οδυρμό.              edolio5.blogspot.com

Βόμβα! Ροζ βίντεο «ειδικών γούστων» με την πρώην γραμματέα - ερωμένη πολιτικού αρχηγού και την 
αυτού εξοχότητα! Ο κοριός μυστικών υπηρεσιών που κατέγραφε με ήχο και εικόνα τα πάντα στην ερω-
τική φωλιά και άφησε άφωνους ακόμα και τους πράκτορες που είδαν τον «χειρισμό του εργαλείου».

Το μείζον ζήτημα των καθυστερήσεων στην 
ολοκλήρωση του αποχετευτικού συστήμα-
τος της Ανατολικής Αττικής διατύπωσε με 
επίκαιρη ερώτηση του στη Βουλή ο Βουλευ-
τής Ανατολικής Αττικής του ΠΑΣΟΚ Μανώ-
λης Χριστοδουλάκης. Ο κ. Χριστοδουλάκης 
ξεκίνησε την τοποθέτηση του με μια εύλογη 
ερώτηση. Πώς μπορεί να είναι ανεκτό από 
την Πολιτεία, εν έτει 2024, να υπάρχουν 
400.000 κάτοικοι της Αττικής που στερού-
νται ολοκληρωμένες υπηρεσίες αποχετευ-
τικού δικτύου. Τόνισε, δε τα περιβαλλοντικά 
και οικονομικά ζητήματα που ανακύπτουν 
από το ημιτελές αποχετευτικό δίκτυο, τα 
οποία επιβαρύνουν την τσέπη και την υγεία 
των κατοίκων της Ανατολικής Αττικής. Στη 
συνέχεια αναφέρθηκε στην πρόοδο των 

έργων σε ολόκληρη την περιφέρεια, ανα-
λύοντας ότι τα περισσότερα βρίσκονται είτε 
στο στάδιο της μελέτης, είτε στο στάδιο της 
δημοπράτησης, αρκετά πίσω δηλαδή από 
τα αρχικά χρονοδιαγράμματα. Υπενθύμισε, 
δε ότι αυτές οι καθυστερήσεις έχουν οδη-
γήσει σε καταδίκη της χώρας από το Ευρω-
παϊκό Δικαστήριο και σε επιβάρυνση του 
κρατικού προϋπολογισμού κατά 4,8 εκατ. 
ευρώ ετησίως. Επιπρόσθετα, ο βουλευτής 
του ΠΑΣΟΚ επεσήμανε το θολό τοπίο ανα-
φορικά με τη χρηματοδότηση των έργων 
αυτών. Ρώτησε τον υπουργό, με ποια χρη-
ματοδοτικά εργαλεία θα χρηματοδοτηθούν 
τα έργα, καθώς δεν είναι ξεκάθαρο αν είναι 
ενταγμένα στο ΕΣΠΑ 2014-2020, στο επόμε-
νο ΕΣΠΑ 2021-2027 ή στο Ταμείο Ανάκαμ-

ψης.  Τόνισε ότι ο ελληνικός λαός πρέπει 
να γνωρίζει αν οι καθυστερήσεις στα έργα 
οφείλονται σε έλλειψη χρηματοδότησης 
τους ή λόγω των καθυστερήσεων η χώρα 
χάνει κρίσιμους πόρους που θα μπορούσαν 
να αξιοποιηθούν.Ο υπουργός έδωσε χρονο-
διαγράμματα αναφορικά με την ολοκλήρω-
ση των έργων με τον Κ. Χριστοδουλάκη να 
του επιβεβαιώνει, ότι ο ίδιος θα είναι πα-
ρών ώστε να διασφαλιστεί ότι τα έργα θα 
ολοκληρωθούν ώστε να πάψουν οι κάτοικοι 
της Ανατολικής Αττικής να νιώθουν πολίτες 
δεύτερης κατηγορίας.

«Επίκαιρη Ερώτηση στη Βουλή για το αποχετευτικό 
δίκτυο της Ανατολικής Αττικής»

Το θέμα των λατομείων του Διονύσου επα-
νάφερε στη σημερινή του ομιλία στη Βου-
λή για τη β’ ανάγνωση του σχεδίου νόμου 
του Υπουργείου Περιβάλλοντος, ο βουλευ-
τής Ανατολικής Αττικής του ΠΑΣΟΚ, Μανώ-
λης Χριστοδουλάκης. Ο κ. Χριστοδουλάκης 
υπενθύμισε στον Υπουργό τη δέσμευση του 
για τροποποίηση του Προεδρικού Διατάγ-

ματος προστασίας του Πεντελικού Όρους 
και την πρόβλεψη μεταβατικής ρύθμισης 
που θα απαγορεύει όχι µόνο τη λειτουρ-
γία λατοµικών ζωνών στην περιοχή, αλλά 
και τη διενέργεια ερευνών. Ο βουλευτής με 
επίκαιρη ερώτηση του στις 5 Φεβρουαρίου 
του2024 είχε θέσει τα προβλήματα προς 
τον Υπουργό και διαμήνυσε πως αναμένει 

τις απαραίτητες ενέργειες του Υπουργείου 
προς την κατεύθυνση επίλυσης του θέμα-
τος.  Για το ίδιο ζήτημα ο κ. Χριστοδουλάκης 
θα καταθέσει αύριο στη συζήτηση του νομο-
σχεδίου την Ολομέλεια σχετική τροπολογία.

Νέα παρέμβαση Μανώλη Χριστοδουλάκη στην Επιτροπή Παραγωγής και Εμπορίου της Βουλής 
για τα λατομεία Διονύσου
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Ρεπορτάζ

Όπως συμβαίνει πάντα. Όταν βρομίσει η 
δουλειά δεν σε ξέρω δεν με ξέρεις! Η μισή 
κυβέρνηση είχε παρελάσει από το προεκλο-
γικό του γραφείο ως υποψηφίου Δημάρχου 
Αγίας Παρασκευής. Όλος ο κόσμος βοούσε 
για τα έργα και της ημέρες του Αλέξανδρου 
Μουστόγιαννη αλλά υπουργοί και βουλευ-
τές δεν είχαν ακούσει τίποτα που εξαπάτη-
σε σύμφωνα με μηνύσεις θυμάτων δεκάδες 
πολίτες για δήθεν προγράμματα ΕΣΠΑ απο-
σπώντας τους μεγάλα χρηματικά ποσά. Ας 
πάρουμε όμως τα πράματα από την αρχή
Ο Α. Μουστόγιαννης, σε βάρος του οποίου 

υπάρχουν καταδικαστικές αποφάσεις για 
πλαστογραφία, έχει μηνυθεί για απάτη από 
πολίτες, κάποιοι εκ των οποίων ήταν υπο-
ψήφιοι με τον συνδυασμό του, όπως ανα-
φέρει σε ρεπορτάζ του ο Πέτρος Κουσου-
λός στην εφημερίδα του «ΜΠΑΜ» και έχει 
γράψει σχετικά και το edolio5 ως τα μόνα 
ΜΜΕ που έχουν αναδείξει το θέμα. Χρησι-
μοποιώντας δυνατά ονόματα της ΝΔ, όπως 
ο Ν.Χαρδαλιάς, Άδωνις Γεωργιάδης και ο 
Κώστας Κυρανάκης που τον αποθέωναν 
προεκλογικά, ο ίδιος κατάφερε να πείσει 
τα θύματά του να του καταθέσουν εκατο-
ντάδες χιλιάδες ευρώ αλλά και να του δώ-
σουν μαύρο χρήμα προκειμένου να λάβουν 
επιδοτήσεις από… ανύπαρκτα ΕΣΠΑ. Μάλι-
στα, ο ίδιος είχε επινοήσει έναν φανταστικό 

υπάλληλο μέσα στο υπουργείο Ανάπτυξης, 
με το όνομα Γιώργος Ηλιόπουλος, ο οποίος 
επιβεβαίωνε στα θύματα ότι η αίτησή τους 
καταχωρήθηκε με… επιτυχία. Μάλιστα, στα 
εγκαίνια του εκλογικού του κέντρου στην 
Αγία Παρασκευή, είχαν βρεθεί τότε πολιτι-
κά πρόσωπα όπως ο Δημήτρης Καιρίδης, ο 
Κωνσταντίνος Κυρανάκης, η Άννα Καραμαν-
λή, ο Βασίλης Οικονόμου, και ο Νίκος Χαρ-
δαλιάς. Κι ενώ οι εισαγγελικές αρχές είχαν 
ήδη ξεκινήσει έρευνα για τις καταγγελίες, ο 
Μουστόγιαννης συνέχιζε την πολιτική του 
δράση και ήταν ένα βήμα πριν διοριστεί 
ως ειδικός συνεργάτης του Περιφερειάρ-
χη Αττικής σύμφωνα πάντα με πηγές του 
edolio5. Ο ίδιος είχε καταφέρει να στήσει 
την κομπίνα του παρουσιάζοντας στα θύ-
ματά του φωτογραφίες στις οποίες πλήθος 
στελεχών της ΝΔ πόζαρε δίπλα του.  Ση-
μειώνεται ότι υποψήφια με την παράταξή 
του, ήταν και η παρουσιάστρια Άννα Μαρία 
Λογοθέτη, προσωπική φίλη του Κυριάκου 
Μητσοτάκη. Αφού έπειθε τα θύματά τους 
ότι θα τους βοηθήσει να κερδίσουν πακτω-
λό χρημάτων για τις επιχειρήσεις τους, στη 
συνέχεια τους ζητούσε να του καταθέσουν 
προκαταβολή είτε μετρητά, τα οποία λάμ-
βανε ο ίδιος μέσω τρίτων. Στη συνέχεια 
τα θύματά του λάμβαναν επιβεβαιωτικό 
email από τον υποτιθέμενο υπάλληλο του 
υπουργείο Ανάπτυξης, ο οποίος δεν χρησι-
μοποιούσε κάποιο επίσημο email, αλλά το 
«geoiliop1984@gmail.com». Όσο περνούσε 
ο καιρός και τα θύματά του δεν λάμβαναν 
πίσω ούτε ευρώ, άρχισαν τα «όργανα», με 
τον Μουστόγιαννη να τους καθησυχάζει 
ότι η εκταμίευση των χρημάτων έχει κολ-
λήσει λόγω γραφειοκρατίας. «Μου έφαγε 
120.000 ευρώ» κατήγγειλε η κυρία Βίκυ 
Πιπερίδου μιλώντας στην εκπομπή του 

Οpen «Ανοιχτές Υποθέσεις» που παρουσι-
άζει ο Πέτρος Κουσουλός. Η ίδια πρόσθεσε 
ότι ενημερώθηκε από γνωστό της για την 
υπόθεση του Ωδείου το 2012, όταν ο Μου-
στόγιαννης υπεξαίρεσε 20.000 ευρώ και 
τελικά αναγκάστηκε να τα δώσει πίσω, φε-
σώνοντας έναν οικογενειακό φίλο που του 
δάνεισε τα χρήματα προκειμένου να τα επι-
στρέψει. Όπως αναφέρει στη μήνυσή της η 
πρώην υποψήφια με τον συνδυασμό του 
Μουστόγιαννη, κυρία Φωτούλα Δρούλια, 
ο υποψήφιος τότε δήμαρχος κατάφερε να 
της υφαρπάξει 24.500 ευρώ: «Μου πρότει-
νε τη συμμετοχή μου στο ψηφοδέλτιο που 
ετοίμαζε για την παράταξή του ενόψει των 
επερχόμενων δημοτικών εκλογών, δηλαδή 
να είμαι υποψήφια δημοτική σύμβουλος 
αφού ως εκπαιδευτικός θα ήμουν ιδιαίτερα 
αποδεκτή στους ψηφοφόρους, όπως μου 
είπε, πρόταση που αποδέχτηκα… Εμφα-
νίζοντας μια πρωτόγνωρη οικειότητα στο 
πρόσωπό μου, άμεσα έβαλε σε ενέργεια το 
απατηλό του σχέδιο εξαπάτησής μου με την 
παράσταση αναληθών γεγονότων ως αλη-
θών. Έτσι στις 8 Φεβρουαρίου 2023 αρχικά 
μου είπε πως θα μπορούσε να με βοηθή-
σει σε κάτι αν προλάβαινε μια προθεσμία, 
προκαλώντας τη δική μου απορία, αφού 
καμία βοήθεια δεν του είχα ζητήσει…». Σε 
μήνυση που κατέθεσε εις βάρος του Μου-
στόγιαννη επίσης ο γνωστός επιχειρημα-
τίας Δημήτρης Αγραφιώτης, αναφέρει ότι 
ο υποψήφιος δήμαρχος κατάφερε να τον 
εξαπατήσει και να του αποσπάσει συνολι-
κά 46.700 ευρώ. Και σε αυτή την περίπτωση 
έδρασε με παρόμοιο τρόπο, ενώ μάλιστα, 
σύμφωνα με τη μηνυτή ο οποίος παραιτή-
θηκε από το ψηφοδέλτιο στο οποίο τον είχε 
συμπεριλάβει ο Μουστόγιαννης, κατάφερε 
να του αποσπάσει χρήματα και για να του 

Κανείς δεν τον ξέρει τώρα αλλά εχθές τον «προσκυνούσε» η μισή κυβέρνηση! Βροχή οι μηνύσεις σε 
βάρος του εκλεκτού της ΝΔ για υποψήφιος Δήμαρχος Αγίας Παρασκευής Αλέξανδρο Μουστόγιαννη 
για απάτες από προγράμματα ΕΣΠΑ. Το email της απάτης και οι μεγάλες γνωριμίες που ακουμπούν το 
Μέγαρο Μαξίμου. «Εγώ δούλευα στο γραφείο του Σαμαρά και είμαι έντιμος» λέει ο ίδιος.
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Ρεπορτάζ

λύσει υποτίθεται ένα θέμα που αφορούσε 
τη διαμονή της κόρης του στη χώρα μας. «…
Στη συζήτηση αυτή μας είπε ότι γνωρίζει 
υψηλά ιστάμενα πολιτικά πρόσωπα από το 
κόμμα της Νέας Δημοκρατίας και μάλιστα ο 
ίδιος εργαζόταν για 4 έτη στο γραφείο του 
Αντώνη Σαμαρά, του οποίου επαιρόταν ότι 
ήταν «πολιτικό παιδί». Συνεχίσαμε την κου-
βέντα μας περί πολιτικής και του κόμματος 
του οποίου είμαστε κοινοί υποστηρικτές 
και μου γνωστοποίησε την πρόθεσή του 
να κατέλθει ως υποψήφιος δήμαρχος στις 
επερχόμενες δημοτικές εκλογές υποστηρι-
ζόμενος από τη Νέα Δημοκρατία. Μάλιστα 
μου πρότεινε να είμαι υποψήφιος δημο-
τικός σύμβουλος με τον συνδυασμό του… 

Μετά από λίγες ημέρες μου απέστειλε γρα-
πτό μήνυμα να συναντηθούμε για καφέ. 
Πράγματι βρεθήκαμε στην ίδια καφετέρια 
και συζητήσαμε κυρίως για την επιχειρημα-
τική του δραστηριότητα, όπου μου γνωστο-
ποίησε ότι διατηρεί εταιρεία επικοινωνίας 
και ότι αναλαμβάνει δημόσια έργα, ενώ 
συνεχώς ανέφερε πολιτικά πρόσωπα με τα 
οποία είχε στενές πολιτικές επαφές και τον 
στήριζαν, και φαινόταν βέβαιος ότι θα κερ-
δίσει στις δημοτικές εκλογές. Εγώ πίστεψα 
ότι είχε πράγματι στενές πολιτικές επαφές, 
διότι στον προσωπικό του λογαριασμό του 
Facebook είχε αναρτήσει διάφορες προσω-
πικές φωτογραφίες του με εξέχοντα κυβερ-
νητικά στελέχη, όπως ο Άδωνις Γεωργιάδης, 
ο Κωνσταντίνος Κυρανάκης, ο Νίκος Χαρ-
δαλιάς κ.λπ» αναφέρει μεταξύ άλλων στη 
μήνυσή του ο κ. Αγραφιώτης. Μεταξύ άλ-
λων, ο ίδιος αναφέρει ότι ο Μουστόγιαννης 
επιχείρησε να τον πείσει να ιδρύσουν μαζί 
και επιχείρηση, για την οποία θα λάμβανε 
επιχορήγηση ύψους 150.000 ευρώ μέσω 
προγράμματος «για το οποίο είχε ενημερω-
θεί προσωπικά από τον κ. Κωνσταντίνο Κυ-
ρανάκη και προς τον σκοπό αυτόν έπρεπε 
να καταβάλουμε ως εγγύηση το ποσό των 
40.000 ευρώ».  Από πλευράς του ο ίδιος ο 
Μουστόγιαννης σε δηλώσεις του μετά τις 
καταγγελίες σε βάρος του έχει αρνηθεί τις 
κατηγορίες: «Εγώ δεν έχω καμία ανάμειξη 

και δεν εκμεταλλεύτηκα κανέναν. Δεν απο-
δεικνύεται από πουθενά και δεν υπάρχει 
καμία συναλλαγή ανάμεσα σε Αλέξανδρο 
Μουστόγιαννη σε κανέναν από αυτούς 
τους λογαριασμούς. Ο κ. Αγραφιώτης ήταν 
υποψήφιός μου και με είχε βοηθήσει με 
την ενοικίαση του εκλογικού κέντρου και 
εγώ ουδέποτε έχω, έχω… Δεν υπάρχει κα-
μία συναλλαγή. Εγώ δούλευα στο γραφείο 
Τύπου του κ. Σαμαρά όταν ήταν πρωθυ-
πουργός και δεν έχω δώσει κανένα τέτοιο 
δικαίωμα».Σε δήλωσή της η δικηγόρος 
του κ. Αγραφιώτη, Βίκυ Λύτρα υποστήριξε 
ότι αφού ήρθε στο φως η υπόθεση, έχουν 
επικοινωνήσει μαζί της και άλλοι πολίτες 
που καταγγέλλουν τον Μουστόγιαννη: «Ο 
εντολέας μου έχει ήδη προσφύγει στις δι-
καστικές Αρχές υποβάλλοντας ενώπιον της 
Εισαγγελίας Πρωτοδικών Αθηνών έγκληση 
σε βάρος του καταγγελλόμενου για απά-
τη, καθόσον ο καταγγελλόμενος κατάφερε 
να του αποσπάσει με δόλιο τρόπο μεγάλα 
χρηματικά ποσά, με τη βοήθεια και έτερων 
συνεργατών του. Μετά τη δημοσιοποίηση 
της εν λόγω υπόθεσης έχουν επικοινωνήσει 
μαζί μου και άλλοι πολίτες, οι οποίοι μου 
ανέφεραν παρόμοια περιστατικά σε βάρος 
τους από τον καταγγελλόμενο. Ευελπιστού-
με στην άμεση ανταπόκριση της Δικαιοσύ-
νης για τη διαλεύκανση της υπόθεσης».
edolio5.blogspot.com

Προφυλακιστέος κρίθηκε μετά την απολο-
γία του στον ανακριτή Πειραιά, ο 47χρονος 
εργολάβος του κτηρίου στο Πασαλιμάνι, 
τμήμα του οποίου είχε καταρρεύσει, με 
αποτέλεσμα να βρει τραγικό θάνατος ένας 
31χρονος αστυνομικός που απασχολείτο 
στις εργασίες και να τραυματιστεί σοβαρά 
ένα 33χρονος εργάτης από τη Γεωργία. Ο 
εργολάβος των οικοδομικών εργασιών, κα-

τηγορείται για παραβίαση του άρθρου 286 
που αφορά παραβίαση των κανόνων οικο-
δόμησης και του γενικού οικοδομικού κανο-
νισμού. Για την υπόθεση είχαν συλληφθεί 
από την αστυνομία άλλοι 8 εργαζόμενοι για 
παραβίαση του οικοδομικού κανονισμού, 
αλλά αφέθηκαν ελεύθεροι με απόφαση της 
εισαγγελίας Πειραιά. Η αστυνομία αναμέ-
νεται να συντάξει ένορκη διοικητική εξέ-

ταση με τις καταθέσεις των εργατών, ενώ 
για το περιστατικό διενεργείται παράλληλη 
προανάκριση και από το αρμόδιο τμήμα της 
Πυροσβεστικής Υπηρεσίας. Σύμφωνα με 
πληροφορίες του edolio5 ο εργολάβος είχε 
λάβει άδεια για ελαιοχρωματισμούς από 
την πολεοδομία και αυτός χωρίς κανένα μέ-
τρο ασφαλείας έβαλε μπουλντόζες να γκρε-
μίσουν το ακίνητο. edolio5.blogspot.com

Προφυλακίστηκε ο εργολάβος για την κατάρρευση του κτηρίου στο 
Πασαλιμάνι! Είχε άδεια για ελαιοχρωματισμούς και έδωσε εντολή 
σε μπουλντόζες να γκρεμίσουν άρον - άρον το σπίτι. Οι 8 συλλήψεις 
εργαζομένων που αφέθηκαν ελεύθεροι και ο φρικτός θάνατος του 
αστυνομικού που εργαζόταν για ένα «δεύτερο» μεροκάματο.
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Πολιτική

Η δέσμευση Κασσελάκη για αύξηση στις δα-
πάνες για την Υγεία προκάλεσε τα «πυρά» 
ΝΔ και Γεωργιάδη, αλλά και κομμάτων - Για 
«διαστρέβλωση» μιλά ο Κασσελάκης - Επα-
νέρχεται η ΝΔ - Παρεμβαίνει η Κεχαγιά
Αφρικανική Σκόνη: Ποια χημικά στοιχεία 
εντοπίστηκαν στην ατμόσφαιρα της Αττικής
Ποια χημικά στοιχεία εντοπίστηκαν στην 
Αττική από την «επέλαση» της αφρικανι-
κής σκόνης «Θα με παντρευτείς;» – Πιλότος 
έκανε πρόταση γάμου σε αεροσυνοδό στον 
αέρα «Θα με παντρευτείς;» – Πιλότος έκανε 
πρόταση γάμου σε αεροσυνοδό στον αέρα
Γνωστό στους αρχαιολόγους ότι ο τάφος 
του Πλάτωνα βρισκόταν στην Ακαδημία
Γνωστό στους αρχαιολόγους ότι ο τάφος 
του Πλάτωνα βρισκόταν στην Ακαδημία
Tesla: Ο Μασκ λέει πως το ρομπότ Optimus 
θα είναι έτοιμο το 2025 Πότε έρχεται η επα-
νάσταση των ρομπότ; Ο Ελον Μασκ λέει του 
χρόνου Μία φράση ή, για την ακρίβεια, ένα 
ποσοστό που ανακοίνωσε ο Στέφανος Κασ-
σελάκης ότι θα επενδύσει στην Υγεία όταν 
ο ΣΥΡΙΖΑ γίνει κυβέρνηση, προκάλεσε θύ-
ελλα αντιδράσεων, οι οποίες ξεκινούν από 
τον υπουργό Υγείας, Άδωνι Γεωργιάδη, και 
τη ΝΔ, και φτάνουν μέχρι το ΠΑΣΟΚ, το ΚΚΕ 

και τη Νέα Αριστερά. Η διευκρίνηση του κ. 
Κασσελάκη, μάλιστα, προκάλεσε την πα-
ρέμβαση του εκπροσώπου Τύπου της Νέας 
Δημοκρατίας, Νίκου Ρωμανού. Το όλο θέμα 
δημιουργήθηκε μετά τα όσα δήλωσε σε συ-
νέντευξή του, από την Αστυπάλαια όπου 
βρίσκεται, ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ, ο οποίος 
είπς ότι «πρέπει να επενδύσουμε τουλάχι-
στον 5% του ΑΕΠ για την Υγεία». Οι διευκρι-
νίσεις Κασσελάκη δεν ηρέμησαν τα «πνεύ-
ματα» – «Πυρ ομαδόν» και από ΠΑΣΟΚ, 
ΚΚΕ, Νέα Αριστερά Αυτή η αναφορά είχε ως 
αποτέλεσμα να σχολιαστεί ειρωνικά από 
τον Άδωνι Γεωργιάδη, ο οποίος είπε πως ο 
κ. Κασσελάκης, ουσιαστικά, ζητά «να μει-
ώσουμε» τις δαπάνες για την Υγεία, αφού 
έκανε λόγο για 5%, ενώ σήμερα, όπως ανέ-
φερε, βρίσκονται περίπου στο 5,8%. Εκτός 
από τον υπουργό Υγείας, όμως, ο πρόεδρος 
του ΣΥΡΙΖΑ δέχτηκε ανάλογα, δηκτικά σχό-
λια, πρώτα από τη Νέα Αριστερά και, στη 
συνέχεια, από το ΚΚΕ και το ΠΑΣΟΚ, με τον 
Στέφανο Κασσελάκη να απαντά πως «δια-
στρέβλωσαν» όσα είπε και να διευκρινίζει 
τα εξής: «Ενόσω δεσμευόμουν για πλήρη 
στελέχωση του ΕΣΥ και για αύξηση στις 
δαπάνες για τα νησιά, είπα ότι πρέπει να 
επενδύσουμε τουλάχιστον 5% του ΑΕΠ για 
την Υγεία, και αυτό σημαίνει 5% ΠΑΡΑΠΑ-
ΝΩ από το ποσοστό που προβλέπεται σή-
μερα». Νέα επίθεση Ρωμανού: «Να μας πει 
από ποιους νέους φόρους θα τα βρει» Οι 
διευκρινίσεις Κασσελάκη, όμως, δεν ηρέ-
μησαν τα «πνεύματα», αφού τις σχολίασε 
αρνητικά ο εκπρόσωπος Τύπου της ΝΔ. «Ο 
κ. Κασσελάκης σε πρωινή του συνέντευξη, 
μας ενημέρωσε ότι έχει στόχο να ρίξει τις 
δαπάνες για την Υγεία στο 5% του ΑΕΠ από 

5,8% που είναι σήμερα. Μετά επανήλθε 
ενημερώνοντάς μας ότι δεν καταλάβαμε 
καλά και δεν εννοούσε 5% του ΑΕΠ, αλλά 
5% του ΑΕΠ παραπάνω, δηλαδή 11 δις πα-
ραπάνω για την Υγεία!», σημείωσε ο Νίκος 
Ρωμανός. Για να τονίσει χαρακτηριστικά: 
«Ανυπομονούμε να μας ενημερώσει από 
ποιους νέους φόρους θα τα βρει». Προσέ-
θεσε δε, πως ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ, στην 
ίδια συνέντευξη, «αναφέρθηκε και στην 
Παιδεία, μιλώντας για στόχο 7% του ΑΕΠ. 
Προφανώς, με την ίδια λογική, εννοούσε 
πάλι 7% παραπάνω, δηλαδή 15,4 δις πα-
ραπάνω και για την Παιδεία. Αναμένουμε 
να μας πει αναλυτικά πού θα βρεθούν και 
αυτά. Καθότι, όπως επίσης δήλωσε το πρωί, 
το νέο πρόγραμμα του ΣΥΡΙΖΑ είναι πλήρως 
κοστολογημένο εν αντιθέσει με τα προη-
γούμενα!», κατέληξε ο κ. Ρωμανός. Κεχα-
γιά: Μάλλον στη ΝΔ δεν ξέρουν να διαβά-
ζουν καλά Στον Νίκο Ρωμανό, αλλά και στον 
Άδωνι Γεωργιάδη, απάντησε η εκπρόσωπος 
Τύπου του ΣΥΡΙΖΑ, Βούλας Κεχαγιά. «Η κυ-
βέρνηση της Νέας Δημοκρατίας, των 500 
εκατομμυρίων ευρώ χρέους, ας αναζητήσει 
τις απαντήσεις της για την κατάντια της Δη-
μόσιας Υγείας στο καταγγελτικό βίντεο του 
βουλευτή της, κ. Γιάννη Καλλιάνου», ανέφε-
ρε χαρακτηριστικά. Και τόνισε πως «επειδή 
μάλλον στη Νέα Δημοκρατία δεν ξέρουν να 
διαβάζουν καλά, τους επαναλαμβάνουμε 
ότι θα επενδυθεί ένα επιπλέον 5% για την 
υγεία και μέσω της ανακατεύθυνσης πόρων 
του Ταμείου Ανάκαμψης». «Με κυβέρνη-
ση ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ, το ΕΣΥ θα ξαναγίνει Δημόσιο 
υπέρ των πολιτών κι όχι υπέρ των ιδιωτών 
φίλων της Νέας Δημοκρατίας», σημείωσε η 
Βούλα Κεχαγιά.

«Μύλος» με τις δηλώσεις Κασσελάκη για τις δαπάνες στην Υγεία – Νέα επίθεση ΝΔ – Τι απαντά η Κεχαγιά
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Απλά... ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΙΚΑ γιατί όλοι γνωριζόμαστε καλά. Εκεί που οι άλλοι σταματούν το ρεπορτάζ

Απορία όλης της κοινωνίας προκαλεί για το 
πως ένας άνθρωπος που κατηγορείται από 

την ίδια του την γυναίκα για το ότι επί δύο 
ολόκληρα χρόνια βίαζε το ίδιο του το αγο-
ράκι του σε ηλικία 6 χρονών και ενώ σύμ-
φωνα με την δικογραφία ο συγκεκριμένος 
κατηγορούμενος έχει παραπεμφθεί σε δίκη 
ενώπιων του Μικτού Ορκωτού Δικαστηρίου 
Ημαθίας εδώ και δύο χρόνια, πως δεν προ-

φυλακίστηκε για ένα τέτοιο ΑΠΟΤΡΟΠΑΙΟ 
ΕΓΚΛΗΜΑ και πως ακόμα δεν έχει γίνει η 
δίκη εδώ και δύο χρόνια, την στιγμή κατά 
την οποία εκκρεμούν εναντίον του, τόσο 
σοβαρές κατηγορίες χωρίς να του έχουν 

επιβληθεί περιοριστικοί όροι.
Γιατί δεν έχει ακόμα διαταχθεί διενέργεια 
προκαταρκτικής εξέτασης και ένορκης διοι-
κητικής εξέτασης κατά παντός υπευθύνου 

για να διερευνηθούν οι ευθύνες των εμπλε-
κομένων για την υπόθεση του πα«ΤΕΡΑΣ» 
Ευριπίδη Δάμτσιου του Αθανασίου που βί-
αζε το 6χρονο παιδί του και είναι και τοκο-
γλύφος στο καζίνο Θεσσαλονίκης και μπήκε 
στο ΜΕΓΑΡΟ ΤΗΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ ΣΤΗΝ ΘΕΣ-
ΣΑΛΟΝΙΚΗ ΜΕ 100.000€ ΜΕΤΡΗΤΑ ΜΑΥΡΑ 
ΠΟΥ ΤΑ ΕΔΙΝΕ ΩΣ ΤΟΚΟΓΛΥΦΟΣ ΣΕ ΠΑΙΚΤΕΣ 
ΣΤΟ ΚΑΖΙΝΟ ΚΑΙ ΔΕΝ ΤΟ ΕΛΕΓΞΕ ΚΑΝΕΝΑΣ 

…. και είναι ακόμα ελεύθερος!!!
Γιατί δεν έχει προφυλακιστεί και γιατί δεν 
έχει γίνει η δίκη; Τι συμβαίνει με τις εισαγ-
γελικές και δικαστικές αρχές της Ημαθίας 
αλλά και με τον προϊστάμενο της εισαγγε-
λίας Εφετών Θεσσαλονίκης; Ο ξάδερφος 
του βιαστή είναι εν ενεργεία αστυνομικός 
στη Νάουσα.  Τα συμπεράσματα δικά σας. 
ΠαΤΕΡΑΣ ... τα μπουκάλια που χρησιμοποι-
είς... ξυλοκοπείς και δέρνεις αθώες γυναί-
κες καλύτερα να τα χρησιμοποιήσεις για να 
αυτοκτονήσεις είναι το καλύτερο που μπο-
ρείς για να κάνεις  για να μην μεγαλώσει το 

παιδί που έκανες με τέτοι0 τέρας για Πατ-
ΤΕΡΑ !!! Κύριε προϊστάμενε τις εισαγγελίας 
εφετείων της Βορείου Ελλάδος Κυρία προϊ-
σταμένη της εισαγγελίας του Αρείου Πάγου 
κύριοι πρόεδρε εφετών κ. Οικονόμου να 
παρέμβετε τώρα και να ελέγξετε τις αρχές 
της Ημαθίας γιατί ενώ ή υπόθεση εκκρεμεί 
ενοποιών του μικρού ορκωτού δικαστηρίου 
Ημαθίας μετά από πολλές αναβολές γιατί 

δεν έχει προφυλακιστεί ενώ σύμφωνα με 
το πόρισμά του ιατροδικαστή και του παι-
δοψυχολόγου  που είχαν διοριστεί από τις 
αρμόζουσες αρχές διέγνωσαν ότι το παιδί 
βιάστηκε από τον Πατέρα του, Ευριπίδη 
Δάμτσιο. Αποτροπιασμό έχει προκαλέσει 
νέο περιστατικό σεξουαλικής κακοποίησης 
ανήλικου, αυτή τη φορά στη Βόρειο Ελλά-
δα, με φερόμενο ως δράστη τον πατέρα 
του 6χρονου θύματος. Σύμφωνα με τις κα-
ταγγελίες της πρώην συζύγου και μητέρας 
του ανήλικου, o εφιάλτης του παιδιού ξε-
κίνησε, όταν ο πατέρας του, πέρασε με τον 
6χρονο μερικές ημέρες. Όταν επέστρεψε το 
παιδί στη μητέρα του, ήταν φοβισμένο και 

Να γίνει άμεση Παρέμβαση του Υπουργού Δικαιοσύνης κ. Φλωρίδη. Και να γίνει παρέμβαση της Εισαγγελέως του Αρείου Πάγου κυρίας Γεωργίας 
Αδειλίνη με σκοπό να διατάξει διενέργεια προκαταρκτικής εξέτασης και ένορκης διοικητικής εξέτασης κατά παντός υπευθύνου για για να διερευ-
νηθούν οι ευθύνες των εμπλεκομένων για την υπόθεση του πα«ΤΕΡΑΣ» Ευριπίδη Δάμτσιου του Αθανασίου που βίασε το 6χρονο παιδί του και είναι 
και τοκογλύφος στο καζίνο Θεσσαλονίκης και μπήκε στο ΜΕΓΑΡΟ ΤΗΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ ΣΤΗΝ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ ΜΕ 100.000€ ΜΕΤΡΗΤΑ ΜΑΥΡΑ ΠΟΥ ΤΑ 
ΕΔΙΝΕ ΩΣ ΤΟΚΟΓΛΥΦΟΣ ΣΕ ΠΑΙΚΤΕΣ ΣΤΟ ΚΑΖΙΝΟ ΚΑΙ ΔΕΝ ΤΟ ΕΛΕΓΞΕ ΚΑΝΕΝΑΣ …. και είναι ακόμα ελεύθερος????
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παραπονιόταν στην μητέρα του ότι πονάει 
το στομάχι του και δεν ήθελε να πάει στο 
σχολείο, με τη μητέρα του να αποφασίζει 
να ζητήσει τη βοήθεια ειδικών. Ο 6χρονος 
εξετάστηκε από ψυχολόγο και κοινωνική 
λειτουργό και σιγά – σιγά άρχισε να απο-

καλύπτει τη φρίκη που είχε βιώσει στα χέ-
ρια του πατέρα του. Κατά πληροφορίες, ο 
Ευριπίδης Δάμτσιος έδενε το παιδί και του 
έκλεινε το στόμα με ταινία για να μην φω-
νάζει και στη συνέχεια βίαζε το παιδί. Έλε-
γε, μάλιστα, στο παιδί ότι επρόκειτο για 
«παιχνίδια» ενώ παράλληλα βιντεοσκοπού-
σε και τις φρικιαστικές πράξεις του. Αυτός 
είναι και ο λόγος που οι Αρχές κατάσχεσαν 
όλες τις ηλεκτρονικές συσκευές του πατέρα. 
Η μητέρα που έκανε την καταγγελία στην 
εισαγγελία, ασκήθηκαν διώξεις για βιασμό 
κατ’ εξακολούθηση, γενετήσιες πράξεις με 
ανήλικο κάτω των 12 ετών, γενετήσιες πρά-
ξεις μεταξύ συγγενών και πορνογραφία ενώ 
η υπόθεση εκκρεμεί ενοποιών του ορκωτού 
δικαστηρίου Ημαθίας και μετά από πολλές 
περίεργες αναστολές θα εκδικαστεί στις 13 
Μαΐου. Κύριε Φλωρίδη – κύριοί δικαστές, 
κύριοι εισαγγελείς, κύριου ένορκοι,    του 
μεικτού ορκωτού δικαστηρίου  Ημαθίας 
να σαπίσει στη φυλακή. Ο βιαστής και το-
κογλύφος. Ευριπίδης Δάμτσιος του Αθανα-
σίου που μένει και κυκλοφορεί ελεύθερος 
στη Νάουσα και στο καζίνο Θεσσαλονίκης 
συνεχίζει  να διαπράττει εγκλήματα μεταξύ 
άλλων και της τοκογλυφίας και του ξεπλύ-
ματος μαύρου χρήματος. Οι αρχές δεν τον 
«ακουμπάνε». Ντροπή για την κοινωνία της 
Νάουσας και της Βόρειας Ελλάδος. «ΤΕΡΑΣ» 
παΤΕΡΑΣ τα μπουκάλια που χρησιμοποιείς 
και ξυλοκοπείς και δέρνεις αθώες γυναίκες 
καλύτερα να τα χρησιμοποιήσεις για να αυ-
τοκτονήσεις. Είναι το καλύτερο που μπορείς 
να κάνεις για να μην μεγαλώσει το παιδί 
σου με εσένα ως πατέρας που είσαι ΤΕΡΑΣ. 
Κύριε προϊστάμενε της Εισαγγελίας Εφε-
τών Βορείου Ελλάδος. Κυρία προϊσταμένη 
της εισαγγελίας του Αρείου Πάγου. Κύριε 
πρόεδρο Εφετών Αθηνών, κύριε Οικονόμου 
να παρέμβετε τώρα και να ελέγξετε τις δι-

καστικές αρχές Ημαθίας γιατί ενώ η υπόθε-
ση εκκρεμεί ενώπιον του μικτού ορκωτού 
δικαστηρίου Ημαθίας εδώ και δυο χρόνια. 
Μετά από πολλές αναβολές γιατί δεν έχει 
προφυλακιστεί; Σύμφωνα με το πόρισμά 
του ιατροδικαστή και του παιδοψυχολόγου 
που είχαν διοριστεί από τις εισαγγελικές 
αρχές διέγνωσαν ότι το παιδί βιάστηκε από 
τον πατέρα του, Ευριπίδη Δάμτσιο του Αθα-
νασίου. Κύριε Ευριπίδη Δάμτσιο από το να 
απειλείς τους δημοσιογράφους που σε κα-
λούν να πεις την δική σου άποψη, γιατί οι 
δημοσιογράφοι σέβονται το τεκμήριο αθω-
ότητας του κάθε κατηγορούμενου σύμφωνα 
με τον κώδικα δεοντολογίας των δημοσιο-
γράφων και σύμφωνα με το Σύνταγμα, στα-
μάτα να μας απειλείς με ονόματα «μπρά-
βων» -για τους οποίους έχει ενημερωθεί ο 
αρμόδιος εισαγγελέας ότι χρησιμοποίησες 
τα ονόματά τους για να μας εκφοβίσεις και 
να μας απειλήσεις λέγοντας μάλιστα ότι 
εάν προβούμε στην δημοσίευση του ρεπορ-
τάζ αυτοί θα μας σκοτώσουν. Ετοιμάσου 
για άλλο ένα ακόμα ποινικό δικαστήριο ως 
εγκέφαλος εγκληματικής οργάνωσης που 
είδη κατηγορείσαι για τα αδικήματα της 
σύστασης και διοίκησης εγκληματικής ορ-
γάνωσης, τοκογλυφία, διακίνηση και ξέπλυ-
μα μαύρου χρήματος, εκβίαση, απάτη κατά 
του Ελληνικού δημοσίου άνω των 120.000 
ευρώ, απόπειρες ανθρωποκτονίας κατά δη-
μοσιογράφου κατά συρροή και κατ΄εξακο-
λούθηση κ.ά.- της νύχτας και με το όνομα το 
δικηγόρου σου που είναι γιος εν ενεργεία 
βουλευτή της Ν.Δ -ο οποίος δεν έχει ιδέα 
ότι χρησιμοποιείς το όνο-
μά του- και ετοιμάσου να 
ακούσεις την ετυμηγορία 
των φυσικών σου δικα-
στών και να ετοιμάσεις τα 
πράγματά σου για τις φυ-
λακές Τρίπολης. Άντε και 
καλή διαμονή... γιατί θα 
μείνεις ισόβια εκεί.
Ο Ευριπίδης Δάμτσιος 
του Αθανασίου ομολογεί 
δημόσια στο facebook 
ότι είναι ο βιαστής του 

6χρονου γιού του. Εδώ οι αποδείξεις...και 
είναι ακόμη ελεύθερος!!!
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Απλά... ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΙΚΑ γιατί όλοι γνωριζόμαστε καλά. Εκεί που οι άλλοι σταματούν το ρεπορτάζ

Η αναφορά της εφημερίδας στην Εισαγγελέα του Αρείου Πάγου για τον βιαστή που κυκλοφορεί ελεύθερος!!!
«Ο πα«ΤΕΡΑΣ» Ευριπίδης Δάμτσιος του 
Αθανασίου που βίασε το 6χρονο παιδί του 
και είναι ακόμα ελεύθερος!!
Κύριε Φλωρίδη, κ. Δικαστές, κ. Εισαγγελέα, 
κ. Ένορκοι να σαπίσει στη Φυλακή ο βιαστής 
και τοκογλύφος Ευριπίδης Δάμτσιος του 
Αθανασίου που μένει και κυκλοφορεί ελεύ-

θερος στη Νάουσα. 
Ντροπή για την κοι-
νωνία της Νάου-
σας. Στις 13 Μαΐου 
μετά από πολλές 
αναβολές δικάζετε 
στο Μ.Ο.Δ. Ημαθί-
ας, Να παρέμβει η 
προησταμένη του 
Αρίου Πάγου επιδή 
δεν έχει προφυλα-
κιστεί.
ΠαΤΕΡΑΣ … τα 
μπουκάλια που 
χρησιμοποιε ίς… 
ξυλοκοπείς και 
δέρνεις αθώες γυ-
ναίκες καλύτερα να 

τα χρησιμοποιήσεις για να αυτοκτονήσεις 
είναι το καλύτερο που μπορείς για να κά-
νεις για να μην μεγαλώσει το παιδί που έκα-
νες με τέτοι0 τέρας για ΠατΤΕΡΑ !!! Κύριε 
προϊστάμενε τις εισαγγελίας εφετείων της 
Βορείου Ελλάδος Κυρία προϊσταμένη της 
εισαγγελίας του Αρείου Πάγου κύριοι πρό-
εδρε εφετών κ. Οικονόμου να παρέμβετε 
τώρα και να ελέγξετε τις αρχές της Ημαθίας 
γιατί ενώ ή υπόθεση εκκρεμεί ενοποιών του 
μικρού ορκωτού δικαστηρίου Ημαθίας μετά 
από πολλές αναβολές γιατί δεν έχει προφυ-
λακιστεί ενώ σύμφωνα με το πόρισμά του 
ιατροδικαστή και του παιδοψυχολόγου που 
είχαν διοριστεί από τις αρμόζουσες αρχές 
διέγνωσαν ότι το παιδί βιάστηκε από τον 
Πατέρα του, Ευριπίδη Δάμτσιο. Αποτροπι-
ασμό έχει προκαλέσει νέο περιστατικό σε-
ξουαλικής κακοποίησης ανήλικου, αυτή τη 
φορά στη Βόρειο Ελλάδα, με φερόμενο ως 
δράστη τον πατέρα του 6χρονου θύματος. 
Σύμφωνα με τις καταγγελίες της πρώην συ-
ζύγου και μητέρας του ανήλικου, o εφιάλτης 
του παιδιού ξεκίνησε, όταν ο πατέρας του, 
πέρασε με τον 6χρονο μερικές ημέρες. Όταν 
επέστρεψε το παιδί στη μητέρα του, ήταν 
φοβισμένο και παραπονιόταν στην μητέρα 
του ότι πονάει το στομάχι του και δεν ήθελε 
να πάει στο σχολείο, με τη μητέρα του να 

αποφασίζει να ζητήσει τη βοήθεια ειδικών. 
Ο 6χρονος εξετάστηκε από ψυχολόγο και 
κοινωνική λειτουργό και σιγά – σιγά άρχισε 
να αποκαλύπτει τη φρίκη που είχε βιώσει 
στα χέρια του πατέρα του. Κατά πληροφο-
ρίες, ο Ευριπίδης Δάμτσιος έδενε το παιδί 
και του έκλεινε το στόμα με ταινία για να 
μην φωνάζει και στη συνέχεια βίαζε το 
παιδί. Έλεγε, μάλιστα, στο παιδί ότι επρό-
κειτο για «παιχνίδια» ενώ παράλληλα βι-
ντεοσκοπούσε και τις φρικιαστικές πράξεις 
του. Αυτός είναι και ο λόγος που οι Αρχές 
κατάσχεσαν όλες τις ηλεκτρονικές συσκευές 
του πατέρα. Η μητέρα που έκανε την καταγ-
γελία στην εισαγγελία, ασκήθηκαν διώξεις 
για βιασμό κατ’ εξακολούθηση, γενετήσιες 
πράξεις με ανήλικο κάτω των 12 ετών, γε-
νετήσιες πράξεις μεταξύ συγγενών και πορ-
νογραφία ενώ η υπόθεση εκκρεμεί ενοποι-
ών του ορκωτού δικαστηρίου Ημαθίας και 
μετά από πολλές περίεργες αναστολές θα 
εκδικαστεί στις 13 Μαΐου. Κύριε Φλωρίδη – 
κύριοί δικαστές, κύριοι εισαγγελείς, κύριου 
ένορκοι, του μεικτού ορκωτού δικαστηρίου 
Ημαθίας να σαπίσει στη φυλακή.
Ο βιαστής και τοκογλύφος. Ευριπίδης 
Δάμτσιος του Αθανασίου που μένει και 
κυκλοφορεί ελεύθερος στη Νάουσα και 
στο καζίνο Θεσσαλονίκης συνεχίζει να δι-
απράττει εγκλήματα μεταξύ άλλων και της 
τοκογλυφίας και του ξεπλύματος μαύρου 
χρήματος. Οι αρχές δεν τον «ακουμπάνε». 
Ντροπή για την κοινωνία της Νάουσας και 
της Βόρειας Ελλάδος. «ΤΕΡΑΣ» παΤΕΡΑΣ τα 
μπουκάλια που χρησιμοποιείς και ξυλοκο-
πείς και δέρνεις αθώες γυναίκες καλύτερα 
να τα χρησιμοποιήσεις για να αυτοκτονή-

σεις. Είναι το κα-
λύτερο που μπο-
ρείς να κάνεις για 
να μην μεγαλώσει 
το παιδί σου με 
εσένα ως πατέρας 
που είσαι ΤΕΡΑΣ. 
Κύριε προϊστάμε-
νε της Εισαγγελίας 
Εφετών Βορείου 
Ελλάδος. Κυρία 
προϊσταμένη της 
εισαγγελίας του 
Αρείου Πάγου. Κύ-
ριε πρόεδρο Εφε-
τών Αθηνών, κύριε 
Οικονόμου να πα-

ρέμβετε τώρα και να ελέγξετε τις δικαστικές 
αρχές Ημαθίας γιατί ενώ η υπόθεση εκκρε-
μεί ενώπιον του μικτού ορκωτού δικαστηρί-
ου Ημαθίας εδώ και δυο χρόνια. Μετά από 
πολλές αναβολές γιατί δεν έχει προφυλακι-
στεί; Σύμφωνα με το πόρισμά του ιατροδι-
καστή και του παιδοψυχολόγου που είχαν 
διοριστεί από τις εισαγγελικές αρχές διέ-
γνωσαν ότι το παιδί βιάστηκε από τον πατέ-
ρα του, Ευριπίδη Δάμτσιο του Αθανασίου. 
Κύριε Ευριπίδη Δάμτσιο από το να απειλείς 
τους δημοσιογράφους που σε καλούν να 
πεις την δική σου άποψη, γιατί οι δημοσι-
ογράφοι σέβονται το τεκμήριο αθωότητας 
του κάθε κατηγορούμενου σύμφωνα με τον 
κώδικα δεοντολογίας των δημοσιογράφων 

και σύμφωνα με το 
Σύνταγμα, σταμά-
τα να μας απειλείς 
με ονόματα «μπρά-
βων» -για τους οποί-
ους έχει ενημερωθεί 
ο αρμόδιος εισαγ-
γελέας ότι χρησιμο-
ποίησες τα ονόματά 
τους για να μας εκ-
φοβίσεις και να μας 
απειλήσεις λέγοντας 
μάλιστα ότι εάν προ-
βούμε στην δημοσί-
ευση του ρεπορτάζ 
αυτοί θα μας σκο-
τώσουν. Ετοιμάσου 
για άλλο ένα ακόμα 

ποινικό δικαστήριο ως εγκέφαλος εγκλη-
ματικής οργάνωσης που είδη κατηγορείσαι 
για τα αδικήματα της σύστασης και διοίκη-
σης εγκληματικής οργάνωσης, τοκογλυφία, 
διακίνηση και ξέπλυμα μαύρου χρήματος, 
εκβίαση, απάτη κατά του Ελληνικού δημο-
σίου άνω των 120.000 ευρώ, απόπειρες αν-
θρωποκτονίας κατά δημοσιογράφου κατά 
συρροή και κατ΄εξακολούθηση κ.ά.- της νύ-
χτας και με το όνομα το δικηγόρου σου που 
είναι γιος εν ενεργεία βουλευτή της Ν.Δ -ο 
οποίος δεν έχει ιδέα ότι χρησιμοποιείς το 
όνομά του- και ετοιμάσου να ακούσεις την 
ετυμηγορία των φυσικών σου δικαστών και 
να ετοιμάσεις τα πράγματά σου για τις φυ-
λακές Τρίπολης. Άντε και καλή διαμονή… 
γιατί θα μείνεις ισόβια εκεί.»
Η ιδιότητά μου ως δημοσιογράφου- ρεπόρ-
τερ, επιτάσσει την ενημέρωση κάθε αρμό-
διας αρχής σε περίπτωση υπόνοιας περί 
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παράνομων ενεργειών που περιήλθαν σε 
γνώση μου κατά την διάρκεια της έρευνάς 
μου, συνδράμοντας τις αρχές. ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΛΟ-
ΓΟΥΣ ΑΥΤΟΥΣ ΖΗΤΩ
Και με την ρητή επιφύλαξη παντός νομί-
μου δικαιώματος μου. Και με την ρητή επι-
φύλαξη παντός νομίμου δικαιώματος μου 
Δεδομένων αυτών, θέτω υπόψιν σας όλα 

τα ως άνω στοιχεία του ρεπορτάζ και τα 
επισυναπτόμενα έγγραφα για τις δικές σας 
ενέργειες. Να διερευνηθούν όσα ανωτέρω 
εξέθεσα. Να προβείτε σε όλους τους κατά 
νόμον απαιτούμενους ελέγχους άμεσα με 
την κοινοποίηση της παρούσας και να με 
ενημερώσετε για τα πορίσματα του ελέγ-
χου. Να διαβιβάσετε σε όλες τις κατά νόμον 

αρμόδιες καθ’ύλην και κατά τόπον αρχές 
την παρούσα καταγγελία προκειμένου να 
επιληφθούν άμεσα. Ο Αναφέρων Φουρθι-
ώτης Μαίνανδρος – Γεώργιος
Εκδότης – Δημοσιογράφος
& Νόμιμος Εκπρόσωπος της ιδιοκτήτριας 
εταιρείας ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΙΚΑ.
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Ρεπορτάζ

Συνολικά 576 influencers εντοπίστηκαν να 
χρησιμοποιούν πρακτικές παραπλάνησης 
των καταναλωτών - Όλοι, ανάμεσά τους και 
οι 20 Έλληνες θα λάβουν σ’ αυτή τη φάση 
επιστολή με συστάσεις για άμεσες διορ-
θωτικές ενέργειες - Τι έδειξαν οι έλεγχοι 
Τους influencers έβαλαν στο στόχαστρο οι 
αρμόδιες ευρωπαϊκές υπηρεσίες, καθώς δι-
απιστώνεται ολοένα και συχνότερα ότι επι-
στρατεύουν πρακτικές παραπλάνησης των 
καταναλωτών. Μέσα σε ένα μόλις μήνα, οι 
ελεγκτικοί μηχανισμοί 22 χωρών, ανάμεσά 
τους και εκείνες του ελληνικού υπουργεί-
ου Ανάπτυξης, εντόπισαν 576 influencers 
στους οποίους αρχικά η Κομισιόν δια των 
κρατικών αρχών θα... τραβήξει το αυτί, 
επισημαίνοντάς τους τις παραβάσεις και 
έπεται συνέχεια αν δεν συμμορφωθούν. 
Ειδικότερα, όπως έγινε γνωστό από το 
υπουργείο Ανάπτυξης, από τους ελέγχους 
εντοπίστηκαν οι 576 influencers και οι 20 
εξ αυτών προέρχονται από τη χώρα μας. Το 
αμέσως προσεχές διάστημα θα λάβουν επι-
στολή από το υπουργείο Ανάπτυξης με την 
οποία θα ενημερώνονται επισταμένως και 
θα καλούνται να προβούν άμεσα στις απα-
ραίτητες διορθωτικές κινήσεις ώστε οι δρα-
στηριότητές τους να είναι προσαρμοσμένες 
σε όσα προβλέπει η ευρωπαϊκή  νομοθεσία 
για την προστασία των καταναλωτών. Ο 
έλεγχος, σε πανευρωπαϊκό επίπεδο, πραγ-
ματοποιήθηκε από τις 27 Οκτωβρίου του 
2023 έως και τις 30 Νοεμβρίου του 2023 και 
συμμετείχαν 22 αρμόδιες αρχές των κρα-
τών μελών της Ένωσης. Ο συντονισμός των 
ελέγχων έγινε από την Ευρωπαϊκή Επιτρο-
πή μέσω του Δικτύου συνεργασίας των αρ-
μόδιων εθνικών αρχών των κρατών μελών 
για την επιβολή της καταναλωτικής νομο-
θεσίας (Consumer Protection Cooperation 
Network). Ειδικότερα, στην επιστολή που 
θα λάβουν οι 20 Έλληνες influencers από το 
υπουργείο Ανάπτυξης: (α) επισημαίνονται η 
νομοθεσία της Ε.Ε. καθώς και το δίκαιο για 
την προστασία του καταναλωτή στην Ελλά-
δα που ισχύουν στις περιπτώσεις των εμπο-
ρικών επικοινωνιών όλων των influencers 
(β) υπογραμμίζονται τα σημεία στις αναρ-
τήσεις των influencers, όπου χρήζουν βελ-
τίωσης, ιδίως όσον αφορά τις περιπτώσεις 
γνωστοποίησης (disclosure) της εμπορικής 
επικοινωνίας με σκοπό την προώθηση προ-

ϊόντων/υπηρεσιών, ώστε να συμβάλλουν 
με αυτό τον τρόπο στην διαμόρφωση μιας 
σωστής εμπορικής επικοινωνίας με το κατα-
ναλωτικό κοινό, που θα διέπεται από δια-
φάνεια και (γ) προτείνονται συστάσεις για 
την χρήση της κατάλληλης επισήμανσης, με 
δεδομένο ότι η εμπορική επικοινωνία για 
την προώθηση ενός προϊόντος ή μιας υπη-
ρεσίας θα πρέπει να προβάλλεται με τέτοιο 
τρόπο ώστε να είναι άμεσα ξεκάθαρο στο 
καταναλωτικό κοινό ότι πρόκειται για δια-
φημιστική ενέργεια. Στο πλαίσιο αυτό θα 
πρέπει οι influencers να χρησιμοποιούν 
τα hashtag #διαφήμιση ή #advertisement 
ή #advertising, καθώς τα ειδικά εργαλεία 
γνωστοποίησης που διατίθενται από τις 
ίδιες τις πλατφόρμες: «συνεργασία επί πλη-
ρωμή», «συνεργασία επί αμοιβή», «paid 
partnership», ώστε να διασφαλίζεται ότι το 
καταναλωτικό κοινό γνωρίζει ότι η επικοι-
νωνία για την προώθηση ενός προϊόντος ή 
μιας υπηρεσίας έχει διαφημιστικό περιεχό-
μενο. Τα αποτελέσματα των ελέγχων στους 
Έλληνες influencers Από τον έλεγχο στους 
Έλληνες influencers, διαπιστώθηκε, μετα-
ξύ άλλων, ότι ενώ το 100% ασκεί εμπορική 
δραστηριότητα, μόνο το 25% - και όχι πά-
ντα με απόλυτα ξεκάθαρο τρόπο - γνωστο-
ποιεί στον καταναλωτή ότι το περιεχόμενο 
των αναρτήσεων έχει εμπορικό σκοπό (π.χ. 
περιλαμβάνει διαφημίσεις). Σε ποσοστό 
50% δεν παρέχουν σαφή ενημέρωση στον 
καταναλωτή σχετικά με την εμπορική τους 
ταυτότητα, ενώ από αυτούς που διατηρούν 
δικές τους ιστοσελίδες πώλησης το 50% 
δηλώνει ότι είναι εγγεγραμμένοι στο Γενι-
κό Εμπορικό Μητρώο (Γ.Ε.ΜΗ.). Έρευνα για 
παραβάσεις. Όλα τα στοιχεία των ελέγχων 
που πραγματοποιήθηκαν θα διαβιβαστούν 
και στις αρμόδιες υπηρεσίες της Ανεξάρτη-
της Αρχής Δημοσίων Εσόδων για εντοπισμό 
πιθανών φορολογικών παραβάσεων. Για τις 
περιπτώσεις εκείνες των influencers που 
έχουν τις δικές τους ιστοσελίδες πώλησης 
και συνάπτουν συμβάσεις από απόστα-
ση με τους καταναλωτές και για τις οποίες 
έχουν διαπιστωθεί παραβάσεις θα επιβλη-
θούν οι διοικητικές κυρώσεις που προβλέ-
πονται από την καταναλωτική νομοθεσία.
Οι έρευνες στην Ευρώπη -Από το 97% των 
ελεγχόμενων influencers των οποίων το 
περιεχόμενο των αναρτήσεων είναι εμπο-

ρικό, μόνο το 20% γνωστοποιεί με ξεκάθα-
ρες φράσεις στον καταναλωτή ότι πρόκειται 
για ανακοινώσεις διαφημιστικού ή εμπο-
ρικού χαρακτήρα. -To 78% των influencers 
ασκούν εμπορική δραστηριότητα, ωστόσο 
μόνο το 36% αυτών είναι εγγεγραμμένοι σε 
εμπορικό μητρώο στη χώρα τους, στο βαθ-
μό που αυτό προβλέπεται από την εθνική 
νομοθεσία του κράτους μέλους. -Σε ποσο-
στό 30% οι influencers δεν παρέχουν πλήρη 
στοιχεία σχετικά με την εταιρεία τους, όπως 
εμπορική επωνυμία, γεωγραφική διεύθυν-
ση, διεύθυνση ηλεκτρονικού ταχυδρομεί-
ου, ή και αριθμό εγγραφής. -Σε ποσοστό 
38% δεν χρησιμοποιούν στις αναρτήσεις 
τους τα ειδικά εργαλεία γνωστοποίησης 
που διατίθενται από τις πλατφόρμες, όπως 
την ένδειξη «paid partnership (συνεργα-
σία επί πληρωμή)» στο Instagram. Αντιθέ-
τως, επιλέγουν διαφορετική διατύπωση, 
όπως «collaboration (συνεργασία)» (16%), 
«partnership» (15%) ή λοιπές, γενικές ευ-
χαριστίες προς τις εταιρείες (brands) με τις 
οποίες συνεργάζονταν (11%). -Το 40% των 
influencers διατηρεί ορατή τη γνωστοποί-
ηση του εμπορικού χαρακτήρα καθ’ όλη τη 
διάρκεια της εμπορικής επικοινωνίας. -Το 
34% των influencers παραθέτει τις γνωστο-
ποιήσεις με τρόπο ώστε να είναι άμεσα εμ-
φανείς, χωρίς να χρειάζονται επιπρόσθετα 
βήματα από τον καταναλωτή, όπως κάποιο 
κλικ στην ένδειξη «read more (διαβάστε πε-
ρισσότερα)» ή μετάβαση στο κάτω μέρος 
της σελίδας. -Το 40% των influencers προ-
βάλλει και προωθεί δικά τους προϊόντα και 
υπηρεσίες. Ωστόσο το 60% αυτών δεν παρέ-
χουν ξεκάθαρη και με σαφήνεια ενημέρωση 
ότι πρόκειται για εμπορική δραστηριότητα 
και προβολή των δικών τους προϊόντων. 
Ως αποτέλεσμα του EU Sweep 2023, από 
τους 576 influencers που ελέγχθηκαν σε 1η 
φάση, για τους 358 influencers προβλέπεται 
περαιτέρω έρευνα από τις αρμόδιες αρχές 
για την επιβολή της καταναλωτικής νομοθε-

Υπουργείο Ανάπτυξης: Στο στόχαστρο της ΕΕ οι influencers - Σαρώνουν τα social, στη λίστα 
για παραπλάνηση των καταναλωτών και 20 Έλληνες
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Σε διαφορετική γραμμή από τη θέση του 
κόμματος ο Νίκος Παπαδόπουλος, κατη-
γόρησε την κυβέρνηση ότι οι ενέργειές της 
υποκινούν τη βία – Τι είπε για το χαστούκι 
στη βουλευτή της ΝΔ Αγγελική Δεληκάρη 
από στέλεχος της Νίκης. Σε διαφορετική 
γραμμή από την επίσημη θέση της «Νίκης» 
που εξέφρασε τον αποτροπιασμό και κατα-
δίκασε την επίθεση στη βουλευτή της ΝΔ 
Αγγελική Δεληκάρη από στέλεχος της στην 
Καβάλα κινήθηκε ο βουλευτής του κόμμα-
τος Νίκος Παπαδόπουλος. Παρεμβαίνοντας 
σε συζήτηση που διεξάγεται στην Επιτροπή 
Κοινωνικών Υποθέσεων της Βουλής επιχεί-
ρησε να δικαιολογήσει την επίθεση υποστη-
ρίζοντας πως οι ενέργειες της κυβέρνησης 
υποκινούν την βία. «Όταν παραβιάζεται και 
φιμώνεται η συντριπτική πλειοψηφία θα 
έχουμε τέτοια πράγματα. Ακόμα και μέσα 
στην Εκκλησία πιστοί αρχίζουν να μοιρά-
ζουν σφαλιάρες» είπε χαρακτηριστικά ενώ 
στις αντιδράσεις άλλων βουλευτών απάντη-
σε «Η ΝΔ θα υποστεί πανωλεθρία από αυτά 
γιατί έβαλε προβιά πατριώτη και χριστια-
νού. Και τολμάτε να πηγαίνετε στις εκκλη-
σίες που σας χλευάζουν και ακόμα πηγαί-
νετε». Ο κ. Παπαδόπουλος μιλώντας για το 
νομοσχέδιο του πολιτικού γάμου ομοφυλό-

φιλων ζευγαριών είπε «επιβλήθηκε η άπο-
ψη του 10% του πληθυσμού στο θέλημα της 
συντριπτικής πλειοψηφίας του λαού. Δώ-
σαμε παιδιά και δικαιώματα τεκνοθεσίας 
στις ΛΟΑΤΚΙ οικογένειες, τις προάγετε αυτές 
δεν ξέρω πως θα λύσετε το δημογραφικό με 
αυτό αλλά το μόνο σίγουρο είναι ότι διχά-
ζετε για ακόμα μια φορά τον ελληνικό λαό. 
Το υπουργείο Πολιτισμού στη Θεσσαλονίκη 
πρόβαλε ταινίες οι κουίρ φωνάζανε “κατα-
στρέψτε την Ελλάδα”. Τους πληρώσαμε να 
μας φωνάζουν “καταστρέψτε την Ελλάδα”. 
Να γίνονται επεισόδια μεταξύ των νεαρών 
γιατί έχει θιγεί το κοινό αίσθημα. Όταν πα-
ραβιάζεται και φιμώνεται η συντριπτική 
πλειοψηφία θα έχουμε τέτοια πράγματα. 
Ακόμα και μέσα στην Εκκλησία πιστοί αρχί-
ζουν να μοιράζουν σφαλιάρες. Συγκεντρω-
θείτε θα δούμε και χειρότερα με αυτά που 
κάνετε». «Βεβαίως την καταδικάζουμε την 
βία αλλά ποιος την προκαλεί τη βία;» Από 
τα έδρανα της ΝΔ αντέδρασε η κυρία Μα-
ριρένα Σούκουλη ρωτώντας τον βουλευτή 
της Νίκης αν καταδικάζει την επίθεση όπως 
έπραξε το κόμμα του. «Βεβαίως την κατα-
δικάζουμε την βία αλλά ποιος την προκαλεί 
τη βία;» συνέχισε ο κ. Παπαδόπουλος για 
να προσθέσει «Δεν είναι αρρωστημένο να 

λέτε εδώ ότι υπάρχουν 5-10 φύλα και να 
μπορεί με μια δήλωση να αλλάζει ο καθέ-
νας το φύλο του και μετά να τα ξαναγυρίζει; 
Αυτά είναι τρελά πράγματα ποια επιστήμη 
σας τα δίδαξε αυτά; Αυτά πρέπει να είσαι 
νοσηρός εγκέφαλος να τα σκεφτείς. Η ΝΔ 
θα υποστεί πανωλεθρία από αυτά γιατί 
έβαλε προβιά πατριώτη και χριστιανού . 
Και τολμάτε να πηγαίνετε στις εκκλησίες 
που σας χλευάζουν και ακόμα πηγαίνετε! 
Δεν καταλαβαίνετε ότι πήγατε 100% απέ-
ναντι στην Αγία Γραφή». Ανταπαντώντας η 
κυρία Σούκουλη επέμεινε: «αυτά που λέτε 
αποτελούν ντροπή. Να ανακαλέσετε» με 
τον κ. Παπαδόπουλο να επιμένει «η ντροπή 
είναι όλη δική σας. Μη μου χτυπάτε το χέρι 
κυρία μου! Ηρεμήστε κυρία μου! Ακούω τι 
λέω εσείς δεν καταλαβαίνετε τι κάνετε. Ξυ-
πνήστε ο λαός ξύπνησε».

Ο βουλευτής της Νίκης με τους καλικάντζαρους ξαναχτυπά: 
Οι πιστοί φιμώνονται και μοιράζουν σφαλιάρες ακόμα και μέσα στην Εκκλησία

σίας σε εθνικό επίπεδο. Οι influencers και οι 
καταναλωτές μπορούν να ενημερώνονται 
από τον ιστότοπο/βιβλιοθήκη πληροφορι-
ών (Influencer Legal Hub) της Ευρωπαϊκής 

Επιτροπής, ο οποίος περιλαμβάνει, μεταξύ 
άλλων, μια σειρά από εκπαιδευτικά βίντεο 
και πληροφορίες από διάφορες πηγές που 
παρουσιάζουν τις νομικές υποχρεώσεις, τις 

θεμιτές εμπορικές πρακτικές και τα ισχύο-
ντα Ευρωπαϊκά πρότυπα για την προστασία 
των καταναλωτών.

Προς Δόμνα Μιχαηλίδου και Άδωνι Γεωργιάδη: Λύστε τώρα το θέμα με τα επιδόματα αναπηρίας
Στις συμπληγάδες του ΕΦΚΑ και των τραπε-
ζών οι ασθενείς με άνοια και οι φροντιστές 
τους βιώνουν τον παραλογισμό της γρα-
φειοκρατίας για τα επιδόματα αναπηρίας. 
Όποιος έχει στην οικογένειά του άτομο που 
πάσχει από άνοια, ξέρει από πρώτο χέρι 
τις προκλήσεις που ενσκύπτουν με την εξέ-
λιξη της νόσου. Οι φροντιστές αυτών των 
ασθενών επιβαρύνονται σωματικά, ψυχικά 
και οικονομικά, χωρίς πάντα να μπορούν 
να αντέξουν αυτό το «βάρος». Η άνοια εί-
ναι νευροεκφυλιστική ασθένεια. Αυτό με 
απλά λόγια σημαίνει ότι πρόκειται για μια 
ανίατη πάθηση, που επιφέρει αναπηρία 
και οδηγεί στην προοδευτική εκφύλιση ή/
και στον θάνατο των νευρικών κυττάρων. 
Οι περισσότεροι θεωρούν ότι το πρόβλη-

μα της άνοιας αρχίζει και τελειώνει στην 
έκπτωση της νοητικής λειτουργίας και ει-
δικότερα στην απώλεια μνήμης. Ωστόσο η 
νόσος σταδιακά έχει επιπτώσεις στην κί-
νηση, στην ομιλία, στην κατάποση και αλ-
λού. Παραλογισμός και γραφειοκρατία. Η 
άνοια διαγιγνώσκεται συνήθως σε μεγάλη 
ηλικία και συχνά οι ασθενείς πάσχουν και 
από άλλα, συνοδά, όπως ονομάζονται, νο-
σήματα. Η δυσκολία τους να κάνουν ακόμη 
και το πιο απλό πράγμα, όπως, ας πούμε, το 
να κρατήσουν το ποτήρι και να πιουν νερό, 
είναι δεδομένη. Αντιλαμβάνεστε πόσο πιο 
δύσκολο και ενίοτε ακατόρθωτο είναι να 
βγουν από το σπίτι, να πάνε στην τράπεζα 
και να δώσουν τα στοιχεία τους… Έρχεται, 
λοιπόν, η Πολιτεία και δίνει τη δυνατότητα 

σε αυτούς τους ανθρώπους να περάσουν 
από επιτροπή ΚΕΠΑ (Κέντρο Πιστοποίησης 
Αναπηρίας) – που υπάγεται στον ΕΦΚΑ και 
στο Υπουργείο Εργασίας – και, αν κριθεί ότι 
πληρούν συγκεκριμένα κριτήρια, να λάβουν 
επίδομα αναπηρίας. Μέχρι εδώ πολύ καλά. 
Ωστόσο, για να μπορέσουν να λάβουν αυτό 
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Κωνσταντίνος Φλώρος: Ποιος είναι ο βουλευτής που γρονθοκόπησε μέσα στη Βουλή 
 Ο βουλευτής της Ελληνικής Λύσης Βασίλης 
Γραμμένος δέχτηκε επίθεση από τον πρώ-
ην βουλευτή των Σπαρτιατών Κωνσταντίνο 
Φλώρο. Τα πρωτοφανή που συνέβησαν στο 
ναό της δημοκρατίας, την Βουλή, με βου-
λευτές να πιάνονται στα χέρια σόκαραν το 
πανελλήνιο. Οι απίστευτες εικόνες εκτυλί-
χθηκαν μέσα στη Βουλή και συγκεκριμένα 
ακριβώς έξω από την Ολομέλεια, όταν ο 
βουλευτής της Ελληνικής Λύσης Βασίλης 
Γραμμένος δέχτηκε επίθεση από τον πρώ-
ην βουλευτή των Σπαρτιατών Κωνσταντίνο 
Φλώρο. Συγκεκριμένα σε ρινγκ μετατρά-
πηκε το κοινοβούλιο όταν ο ανεξάρτητος 
βουλευτής, προερχόμενος από το κόμμα 
«Σπαρτιάτες», Κωνσταντίνος Φλώρος γρον-
θοκόπησε τον βουλευτή της Ελληνικής Λύ-
σης Βασίλη Γραμμένο. Το περιστατικό ση-
μειώθηκε κατά τη διάρκεια της συζήτησης 
για την άρση ασυλίας του Κυριάκου Βελό-
πουλου μετά από μήνυση του πατέρα του 
Κωνσταντίνου Φλώρου. Σύμφωνα με πλη-
ροφορίες, η επίθεση ξεκίνησε όταν ο Κων-
σταντίνος Φλώρος επιχείρησε να διακόψει 

την τοποθέτηση του εκπροσώ-
που της Ελληνικής Λύσης, με 
τον οποίον αντάλλαξαν λόγια 
και στην συνέχεια βγήκαν εκτός 
αίθουσας για να λύσουν τις δι-
αφορές τους. Ο Κωνσταντίνος 
Φλώρος φέρεται να έκανε κεφα-
λοκλείδωμα στον Βασίλη Γραμ-
μένο και τον έριξε στο πάτωμα, 
με τον βουλευτή της Ελληνικής 
Λύσης να μεταφέρεται στο ια-
τρείο της Βουλής. Διαβάστε επί-
σης: Κωνσταντίνος Φλώρος: Τι λέει ο πρώ-
ην ''Σπαρτιάτης'' για όσα έγιναν στη Βουλή 
- ''Μου είπε 'Βούλωστο, εσύ σκουπίδι'', του 
είπα εγώ 'Άντε γ…σου'' Η αντίδραση του 
προέδρου της Βουλής κου Τασούλα ήταν 
άμεση, ο οποίος ανέφερε πως ο Κωνστα-
ντίνος Φλώρος θα αποχωρήσει συνοδεία 
φρουράς για 15 ημέρες και δεν θα λάβει 
μέρος σε καμία εργασία της Βουλής, ενώ 
ανακοίνωσε πως θα υπάρξουν περαιτέρω 
δικαστικές συνέπειες.  Ποιος είναι ο Κων-
σταντίνος Φλώρος Μέχρι τις 4 Φεβρουαρί-

ου του 2024 ο Κωνσταντίνος Φλώρος υπήρ-
ξε μέλος της Κοινοβουλευτικής Ομάδας των 
«Σπαρτιατών», καθώς τότε με επιστολή του 
προς τον πρόεδρο της Βουλής ανεξαρτητο-
ποιήθηκε. Ο Κωνσταντίνος Φλώρος είχε τα-
χτεί ανοιχτά στις 27 Ιουλίου υπέρ του Ηλία 
Κασιδιάρη για τον Δήμου της Αθήνας. Τότε, 
είχε ξεκινήσει μία συζήτηση για διαγραφή 
του αλλά δεν έγινε. Μετά τις αναφορές του 
προέδρου των «Σπαρτιατών» περί τακτικές 
Greek Mafia στην κοινοβουλευτική του ομά-
δα, τότε έθεσε εαυτόν εκτός «Σπαρτιατών» 
και έγινε ανεξάρτητος βουλευτής.

το επίδομα οι ασθενείς, πρέπει να είναι 
πρώτοι δικαιούχοι σε κάποιον τραπεζικό λο-
γαριασμό. Και εδώ αρχίζει ο παραλογισμός 
και η γραφειοκρατία. Διότι τι νόημα έχει να 
είναι πρώτος δικαιούχος σε τραπεζικό λο-
γαριασμό ένας ανοϊκός ασθενής, που δεν 
είναι πρακτικά και αποδεδειγμένα σε θέση 
να χρησιμοποιεί κωδικούς web banking ή 
να πηγαίνει να βγάζει χρήματα από το ΑΤΜ, 
όταν δεν θυμάται όχι μόνο το pin της κάρτας 
του, αλλά ούτε πώς τον λένε… Σε αυτές τις 
περιπτώσεις μπαίνει ως πρώτος δικαιούχος 
το παιδί του ασθενούς και εκείνος μπαίνει 
δεύτερος. Αυτό, όμως, βάσει νόμου δεν γί-
νεται δεκτό κι έτσι μπλοκάρει η διαδικασία 
και δεν μπορεί να ληφθεί το όποιο επίδο-
μα. Στον ΕΦΚΑ οι αρμόδιοι κάνουν πραγ-
ματικά ό,τι μπορούν για να εξυπηρετήσουν 
την κατάσταση, ακούνε με ευγένεια και με 

υπομονή το πρόβλημα και συστήνουν μια 
σειρά από βήματα, ώστε κάποια στιγμή να 
δρομολογηθεί εκ νέου η διαδικασία. Οι, δε, 
τράπεζες εφαρμόζουν κι εκείνες το γράμμα 
του νόμου, ως οφείλουν. Ωστόσο αυτό, που 
ο νόμος δεν λαμβάνει υπόψη του σε τέτοιες 
καταστάσεις, είναι ότι όλες αυτές οι δια-
δικασίες είναι εξαιρετικά χρονοβόρες και 
μπορεί ο ασθενής να μην ζει πλέον, όταν θα 
έχει προχωρήσει η διαδικασία για τη λήψη 
του επιδόματος αναπηρίας. Επίσης αυτές οι 
διαδικασίες προϋποθέτουν ότι το τέκνο του 
ασθενούς θα χρειαστεί να πάρει άδεια από 
τη δουλειά του για να τις «τρέξει», χωρίς 
να συνυπολογίζουμε την αύξηση του ήδη 
υπάρχοντος στρες που βιώνει, βλέποντας 
τη «σκιά» του γονιού του να συρρικνώνε-
ται μέρα με τη μέρα… Η νόσος κοστίζει στην 
παγκόσμια οικονομία 1,3 τρισ. ετησίως. Ο 

Παγκόσμιος Οργανισμός Υγείας εκτιμά ότι ο 
αριθμός των ατόμων με άνοια θα αυξηθεί 
στα 78 εκατομμύρια ως το 2030 και στα 139 
εκατομμύρια ως το 2050 λόγω της γήραν-
σης του πληθυσμού. Αυτή τη στιγμή πάνω 
από 55 εκατομμύρια άνθρωποι παγκοσμίως 
ζουν με άνοια. Ήρθε η ώρα η Υπουργός Ερ-
γασίας Δόμνα Μιχαηλίδου και ο Υπουργός 
Υγείας Άδωνις Γεωργιάδης να κάνουν κάτι 
για αυτό και να απαλλάξουν χιλιάδες πολί-
τες από την ταλαιπωρία και την οικονομική 
«αιμορραγία». Να αντιληφθούν ότι η άνοια 
έχει προσλάβει διαστάσεις πανδημίας και 
ότι έχουν χρέος να αλλάξουν άμεσα ένα 
νόμο, που όχι μόνο δεν διευκολύνει, αλλά 
δυσκολεύει τη ζωή των ασθενών και των οι-
κογενειών τους. Κυρία Μιχαηλίδου και κύ-
ριε Γεωργιάδη λύστε το τώρα.
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 “Δεν νομίζω ότι η κοινωνία σήμερα μπορεί 
να αποδεχθεί ένα τέτοιο νομοθέτημα” τό-
νισε ο Μητροπολίτης Μεσσηνίας. «Δεν έχει 
κλείσει για την Εκκλησία το ζήτημα με το 
νόμο για τα ομόφυλα ζευγάρια», ξεκαθά-
ρισε ο Μητροπολίτης Μεσσηνίας κ. Χρυσό-
στομος σε τηλεοπτικού του συνέντευξη. «Η 
Εκκλησία εξ ’αρχής τοποθετήθηκε απέναντι 
σε αυτό το νομοσχέδιο, με τον πλέον ευγε-
νέστατο τρόπο. Είπε ότι δεν μπορεί να το 
κάνει αποδεκτό, γιατί είναι αντίθετο προς 
την ταυτότητά της, προς την διδασκαλία 
της, προς το περιεχόμενο της πίστης της», 
προσθέτοντας πως «αυτό δεν μπορεί η Εκ-
κλησία να το αλλάξει με κανέναν τρόπο» 
σημείωσε ο Μητροπολίτης, μιλώντας στην 
εκπομπή «Σήμερα» στο ΣΚΑΪ.  «Η Εκκλησία 
έχει κάνει κατά καιρούς πάρα πολλά ανοίγ-
ματα, αλλά δεν μπορεί να κάνει εκπτώσεις 
και αυτό πρέπει να το καταλάβουν όλοι. Η 

Εκκλησία δεν είναι à la carte κάθε φόρα. Τι 
θέλουμε να της λέμε, κάνε αυτό και κάνε 
εκείνο» πρόσθεσε. Σχετικά με παροτρύν-
σεις κληρικών για επιθέσεις σε πολιτικούς, 
ο Μητροπολίτης Μεσσηνίας τόνισε πως 
«αυτό μπορεί να είναι μια προσωπική το-
ποθέτηση ενός ιερέως, ενός κληρικού. Δεν 
είναι η τοποθέτηση της επίσημης Εκκλη-
σίας». Σχετικά με την κοινή επίσκεψη που 
θα πραγματοποιήσουν ο Κυριάκος Μητσο-
τάκης με τον Αρχιεπίσκοπο Ιερώνυμο στο 
Δήλεσι, ο κ. Χρυσόστομος ξεκαθάρισε πως 
το χάσμα δεν θα κλείσει.  «Δεν νομίζω ότι 
η κοινωνία σήμερα μπορεί να αποδεχθεί 
ένα τέτοιο νομοθέτημα». «Οι άνθρωποι, 
που πιστεύουν και βρίσκονται στην Εκκλη-
σία, δεν μπορούν ποτέ να αποδεχθούν μια 
τέτοια νομοθετική ρύθμιση. Σας το λέω ξε-
κάθαρα».  «Δεν μπορώ να αναγνωρίσω τη 
σχέση, που μπορεί να έχει κάποιος σε επί-

πεδο γάμου. Αυτό δεν μπορώ να το κάνω. 
Η εκκλησία τους δέχεται όλους, αλλά το 
ζήτημα είναι ότι δεν μπορεί να θεσμοθετη-
θεί νομικά ένας γάμος», τόνισε ο Σεβασμι-
ώτατος, ενώ στον αντίλογο πως αυτός είναι 
νόμος τους κράτους είπε πως «καλά έκανε, 
αλλά η Εκκλησία δεν πρόκειται πότε να το 
αποδεχθεί και να το αναγνωρίσει». 

Ρεπορτάζ

Μητροπολίτης Μεσσηνίας για ομόφυλα ζευγάρια: “Η Εκκλησία δεν πρόκειται ποτέ να το αποδεχθεί” 

 Προορισμοί που θα ικανοποιήσουν και τον 
πλέον απαιτητικό, είτε αναζητά διακοπές 
στο βουνό, είτε στη θάλασσα. Το Πάσχα εί-
ναι πολύ κοντά και αν θέλετε να περάσετε 
όμορφες οικογενειακές διακοπές, η Ελλάδα 
έχει τη λύση, είτε είσαι λάτρης του βουνού, 
είτε της θάλασσας. Δείτε παρακάτω 5+5 
ιδανικούς προορισμούς για να ονειρεμένες 
στιγμές. Πάσχα: Ιδανικοί ορεινοί προορι-
σμοί Ορεινή Αρκαδία. Ο καιρός την ευνοεί 
το Πάσχα, με τις μέρες να έχουν μεγαλώ-
σει και τη φύση να οργιάζει. Η εποχή είναι 
κατάλληλη και για να απολαύσετε φαγητό 
στις πλατείες και πεζοπορίες, αλλά και για 
cozy βραδιές στον ξενώνα πλάι στο τζάκι ή 
τη σόμπα. Οι πιθανότητες να πετύχετε πολ-
λή βροχή μειώνονται αισθητά ήδη από τον 
Μάρτιο και άρα είναι ευκαιρία να έρθετε 
τώρα για rafting, πεζοπορίες και ιππασία. 
Άλλωστε, όσο και να κουραστείτε, παντού 
θα βρείτε φοβερό φαγητό και πολύ υψηλό 
επίπεδο υπηρεσιών.  Καρπενήσι: Η φύση 

είναι υπέροχη κι εδώ την Άνοιξη, ενώ είναι 
τόσα τα μονοπάτια που μπορείτε να περπα-
τήσετε με τα παιδιά και τόσες οι δραστη-
ριότητες, που πραγματικά θα απολαύσετε 
τις μεγάλες μέρες! Το φαγητό είναι επίσης 
εξαιρετικό, όπως και τα χωριουδάκια και η 
μονή.  Άγραφα: Ίσως η πιο ειδυλλιακή φύση 
της Ελλάδας. Η Λίμνη Πλαστήρα από τη μία, 
τα φαράγγια, τα ποτάμια και τα δάση των 
Αγράφων από την άλλη. Το Πάσχα μπορείτε 
επίσης να απολαύσετε όμορφες δραστηρι-
ότητες, όπως πικνίκ, μαγειρική στο δάσος, 
μάζεμα καρπών κ.ά.  Τζουμέρκα: Πέρα από 
τα πανέμορφα χωριά και τις μεσαιωνικές 
εκκλησίες, τα Τζουμέρκα είναι διάσημα για 
το σπήλαιο της Ανεμότρυπας, τη Μονή Κη-
πίνας και τις φοβερές δραστηριότητες στη 
φύση που μπορείτε να κάνετε όταν ο καιρός 
είναι ανοιξιάτικος! Προορισμοί για τους 
λάτρεις της θάλασσας Λεωνίδιο Αρκαδίας:
Συνδυάζει βουνό και θάλασσα και είναι ένα 
από τα πιο γραφικά χωριά της Ελλάδας. 
Από εδώ, μπορείτε να εξερευνήσετε τόσο 
τα χωριά του Πάρνωνα όσο και τη μαγευτι-
κή ακτογραμμή. Η εκκλησία στο χωριό Κο-
σμάς είναι πανέμορφη!
Κορινθία: Από το Μουσείο Περιβάλλοντος 
Στυμφαλίας, βόλτα στη Λίμνη Δόξα και οι-
νογνωσία στη Νεμέα, μέχρι εκδρομή στα 
Καλάβρυτα, στην Κόρινθο και στον Πευκιά, 
η Κορινθία είναι μάλλον ο καλύτερος προο-

ρισμός για αυτή την εποχή!
Μεσσηνία: Η τοσκανικής ομορφιάς λόφοι, 
οι αρχαιολογικοί χώροι, τα κάστρα και τα 
μνημεία φυσιολατρικού ενδιαφέροντος κά-
νουν τη Μεσσηνία ιδανικό προορισμό για 
κάθε εποχή. Πόσο μάλλον τώρα που η φύση 
είναι στα καλύτερά της. Μάνη: Παντός και-
ρού η Μάνη, και τώρα θα την απολαύσε-
τε πράσινη! Τα μεσαιωνικά ξωκκλήσια και 
οι πύργοι είναι πολύ γοητευτικά. Ο καιρός 
είναι ιδανικός τώρα για πεζοπορίες, ενώ η 
κουζίνα δεν απογοητεύει…
Νότιο Πήλιο: Καταπράσινο και πνιγμένο 
στα λουλούδια και τις πεταλούδες θα βρεί-
τε το Νότιο Πήλιο αυτή την εποχή. Και είναι 
τέλεια τώρα, τόσο για πεζοπορίες και για 
αραλίκι στις σκιερές πλατείες, όσο και για 
εξερεύνηση, σε βουνό και θάλασσα. Προ-
τείνουμε τον Λαύκο για διαμονή, που τα 
έχει όλα!. 

Πάσχα 2024: 5+5 προορισμοί για διακοπές με τα παιδιά - Επιλέξτε βουνό ή θάλασσα
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Ρεπορτάζ

Μπαράζ ελέγχων και κατεδαφίσεων σε 13 επιχειρήσεις της Μυκόνου
Τι εντόπισαν οι «ράμπο» του Υπουργείου 
Περιβάλλοντος και Ενέργειας - Συνεχίζεται 
το σαφάρι στους μεγάλους τουριστικούς 
προορισμούς - Δείτε τη λίστα με τις εταιρεί-
ες που παρανόμησαν. Τις διαδικασίες κατε-
δάφισης και συμμόρφωσης εκ μέρους όσων 
αυθαιρετούσαν έναντι των πολεοδομικών 
διατάξεων στο νησί της Μυκόνου, κατόπιν 
ελέγχων που διενεργήθηκαν από την πολι-
τεία, ανακοίνωσε σήμερα το Υπουργείο Πε-
ριβάλλοντος και Ενέργειας. Συγκεκριμένα, 
όπως ανακοινώθηκε, κατόπιν κυβερνητι-
κής απόφασης και εντολής της ηγεσίας του 
αρμόδιου Υπουργείου Περιβάλλοντος και 
Ενέργειας, διενεργήθηκαν έλεγχοι από Επι-
θεωρητές του Σώματος Επιθεωρητών και 
Ελεγκτών, στη Μύκονο. Με στόχο την τήρη-
ση της πολεοδομικής νομιμότητας, τον σε-
βασμό στο φυσικό και αστικό περιβάλλον, 
καθώς και στο δικαίωμα της ελεύθερης πρό-
σβασης των πολιτών και επισκεπτών στις 
ακτές, από πέρυσι τον Απρίλιο μέχρι σήμερα 
οι Επιθεωρητές Δόμησης και Κατεδαφίσεων 
έχουν μεταβεί στο νησί πέντε φορές (συγκε-
κριμένα στις 03.04.2023, στις 10.04.2023, 
στις 14.07.2023, στις 21.12.2023 και στις 
01.04.2024). Διενήργησαν εντατικούς ελέγ-
χους εντοπισμού αυθαίρετης δόμησης σε 
13 επιχειρήσεις και σε ένα ιδιωτικό έργο και 
παρακολούθησαν τις διαδικασίες κατεδά-
φισης και συμμόρφωσης. Σημειώνεται ότι 
οι έλεγχοι βρίσκονται σε πλήρη εξέλιξη και 
θα συνεχιστούν τόσο στη Μύκονο όσο και 

σε άλλους τουριστικούς προορισμούς, τα 
ευρήματα των οποίων θα δημοσιοποιού-
νται από το Υπουργείο Περιβάλλοντος και 
Ενέργειας. Τις ημέρες αυτές συζητείται στη 
Βουλή το νομοσχέδιο του Υπουργείου Περι-
βάλλοντος και Ενέργειας, το οποίο περιλαμ-
βάνει και τη μεταρρύθμιση στα θέματα κα-
τεδάφισης αυθαίρετης δόμησης και άλλες 
πολεοδομικές διατάξεις, που εισηγείται στη 
Βουλή ο Υπουργός Περιβάλλοντος και Ενέρ-
γειας, κ. Θόδωρος Σκυλακάκης και έχουν 
προετοιμάσει ο Υφυπουργός Περιβάλλο-
ντος και Ενέργειας, κ. Νίκος Ταγαράς και ο 
Γενικός Γραμματέας Χωρικού Σχεδιασμού 

και Αστικού Περιβάλλοντος, κ. Ευθύμιος 
Μπακογιάννης. Ακολουθούν, αναλυτικά, τα 
ευρήματα του Σώματος Επιθεωρητών και 
Ελεγκτών του Υπουργείου Περιβάλλοντος 
και Ενέργειας στη Μύκονο: 1. PRINCIPOTE 
Κατά την πρώτη αυτοψία, στις 11.04.2023, 
είχε συνταχθεί πόρισμα που περιελάμβα-
νε αυθαίρετες κατασκευές, κλειστούς χώ-
ρους με χρήση αποθήκης, μπαρ, τουαλέτες, 
εμπορικά κέντρα, κ.λπ., συνολικής έκτασης 
9.200 τ.μ., πέργκολες και ξύλινο δάπεδο εμ-

βαδού 5.300 τ.μ., διάστρωση γηπέδου με 
σκυρόδεμα 21.500 τ.μ. και ξύλινο τοίχο 300 
μ., που έκλειναν την πρόσβαση του κοινού 
στην κοινόχρηστη παραλία του Πανόρμου. 
Στη συνέχεια, πραγματοποιήθηκαν αυτοψί-
ες στην επιχείρηση, τον Ιούλιο και τον Δε-
κέμβριο του 2023, για την παρακολούθηση 
των διαδικασιών κατεδάφισης. Τον Απρίλιο 
του 2024 κατεδαφίστηκε το σύνολο των αυ-
θαίρετων κατασκευών. Έχουν παραμείνει 
οι κατασκευές που έφεραν στοιχεία νομι-
μότητας (οικοδομική άδεια και υπαγωγές). 
2. PASAJI Στην επιχείρηση διαπιστώθηκαν 
αυθαίρετες κατασκευές, όπως πέργκολες 
60 τ.μ., μαντρότοιχοι 14 μ., κλειστοί χώροι 
107 τ.μ. και ξύλινα πετάσματα 40 τ.μ.Το 
τμήμα της επιχείρησης που εκτείνεται με 
πέργκολα και ημιυπαίθριο χώρο έμπροσθεν 
του αιγιαλού και της παραλίας έχει υπαχθεί 
σε νόμο αυθαιρέτων και έχει ζητηθεί από 
την αρμόδια Υπηρεσία Δόμησης (ΥΔΟΜ), 
να ελέγξει τις υπαγωγές.Έχει διενεργηθεί η 
κατεδάφιση των αυθαιρέτων, για τα οποία 
δεν έγινε δεκτή η προσφυγή στο Κεντρικό 
Συμβούλιο Πολεοδομικών Θεμάτων και 
Αμφισβητήσεων (ΚΕΣΥΠΟΘΑ) και έχει δια-
πιστωθεί από ιδιώτη Ελεγκτή Δόμησης.Το 
μικτό κλιμάκιο θα διενεργήσει νέα αυτοψία 
στην επιχείρηση, μέσα στο επόμενο χρονικό 
διάστημα. 3. KUZINA Στην επιχείρηση δια-
πιστώθηκαν υπερβάσεις της αδείας σε όλες 
τις πτέρυγες του ξενοδοχείου και στο εστια-
τόριο ΚUZINA. Συνεχίζεται...



σελ. 21

Κυριακή 28/04/2024

Πολιτική

ΑΝΗΣΥΧΙΑ ΣΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ ΕΝ ΟΨΕΙ ΕΥ-
ΡΩΕΚΛΟΓΩΝ –Ακρίβεια και εγκληματικότη-
τα μαστίζουν τη χώρα – Βαριά η σκιά από 
τις υποκλοπές και την τραγωδία στα Τέμπη 
–Αντικυβερνητικό κίνημα στις τάξεις της 
Εκκλησίας – Η απειλή του Κυρ. Βελόπου-
λου – Στα χαμηλά η συσπείρωση της Νέας 
Δημοκρατίας Και ενώ ο χρόνος για τις ευ-
ρωεκλογές τρέχει αντίστροφα, ο δρόμος 
για την κυβέρνηση και τον Κυρ. Μητσοτά-
κη κάθε άλλο παρά σπαρμένος με αγκάθια 
φαντάζει. Η μάχη για την επιβεβαίωση της 
πολιτικής κυριαρχίας, που είναι και ο βασι-
κός στόχος, θα είναι δύσκολη και επίπονη, 
χωρίς να υπάρχουν στην παρούσα φάση οι 
εγγυήσεις για ένα αίσιο τέλος. Οι κίνδυνοι 
πολλοί, οι απειλές επίσης, ενώ ένας… αέρας 
αγανάκτησης φυσάει στην ελληνική κοινω-
νία. Εξ ου και στα ενδότερα της κυβερνητι-
κής παράταξης επικρατεί προβληματισμός, 
ανησυχία και συγκρατημένη… απαισιοδο-
ξία εν όψει της αναμέτρησης της 9ης Ιουνί-
ου. Και η ανησυχία τους αυτή έχει να κάνει 
με επτά «εστίες του κακού». Ακρίβεια: Τα 
τελευταία σχεδόν δύο χρόνια αποτελεί το 
υπ’ αριθμόν ένα πρόβλημα που ταλανίζει 
τους πολίτες και δοκιμάζει τις (οικονομικές) 
αντοχές εκατοντάδων χιλιάδων νοικοκυρι-
ών. Στο διάστημα αυτό η κυβέρνηση έχει 
λάβει σειρά μέτρων σε διάφορα επίπεδα, 
ωστόσο, αυτά δεν στάθηκαν ικανά (αρ-
κετά) να ανακουφίσουν τους πολίτες, και 
ειδικά τους οικονομικά ευάλωτους. Αυτό 
τουλάχιστον προκύπτει από τα ευρήματα 
των δημοσκοπήσεων, όπου το 80% απαντά 
ότι η κυβέρνηση δεν έκανε όσα έπρεπε για 
να αντιμετωπίσει το κύμα της ακρίβειας 
και τις συνέπειές της. Εγκληματικότητα: Το 
άλλοτε ισχυρό χαρτί της κυβέρνησης έχει 
μετατραπεί σε αχίλλειο πτέρνα της. Παρά 
τις κατά καιρούς διακηρύξεις, και του ίδιου 
του πρωθυπουργού, περί της προστασίας 
της δημόσιας ασφάλειας, η εγκληματικότη-
τα, σε όλες τις εκφάνσεις της, βρίσκεται σε 
συνεχή έξαρση. Δολοφονίες, ξεκαθάρισμα 
λογαριασμών, γυναικοκτονίες, κακοποιή-
σεις, εφηβική βία, κρούσματα μπούλινγκ 
στα σχολεία κ.ά. βρίσκονται στην ημερήσια 
διάταξη. Με συνέπεια επτά στους δέκα πο-
λίτες να κρίνουν μετεξεταστέα την κυβέρ-
νηση στο συγκεκριμένο ζήτημα. Τέμπη: Αν 
και έχει περάσει πάνω από ένας χρόνος, η 
τραγωδία στα Τέμπη εξακολουθεί να ρίχνει 

βαριά τη σκιά της στη χώρα και 
αποτελεί σημείο πολιτικής αντι-
παράθεσης μεταξύ κυβέρνησης 

και αντιπολίτευσης. Το πρόβλημα του Κυρ. 
Μητσοτάκη δεν είναι τόσο η σκληρή κριτι-
κή που δέχεται από το σύνολο των κομμά-
των της αντιπολίτευσης όσο η εμπεδωμένη 
αντίληψη (βεβαιότητα) περί συγκάλυψης, 
που υπάρχει στην ελληνική κοινωνία. Ότι 
η μεν κυβέρνηση έκανε ό,τι ήταν δυνατόν 
για να αποκρύψει τις ευθύνες των πραγμα-
τικά υπεύθυνων για το τραγικό δυστύχημα, 
προεξάρχοντος του τότε αρμόδιου υπουρ-
γού Κ. Αχ. Καραμανλή, η δε δικαιοσύνη δεν 
στάθηκε στο ύψος των περιστάσεων και δεν 
συνέβαλε στην αποκάλυψη των πραγματι-
κών γεγονότων και στη δίωξη των υπαιτίων 
της τραγωδίας. Το θέμα των Τεμπών ανα-
μένεται να κυριαρχήσει σε όλη την προ-
εκλογική περίοδο, και αυτό δεν θα είναι 
προς όφελος της κυβέρνησης. Υποκλοπές: 
Μπορεί το θέμα να έχει βγει από την πρώ-
τη γραμμή της επικαιρότητας, παραμένει, 
ωστόσο, ένα μελανό σημείο της διακυβέρ-
νησης του κ. Μητσοτάκη. Κοινό σημείο με 
την τραγωδία των Τεμπών η αίσθηση που 
υπάρχει στην ελληνική κοινωνία ότι η κυ-
βέρνηση κατέβαλε εργώδεις προσπάθειες 
για να συσκοτίσει την υπόθεση και να μην 
αποκαλυφθούν οι σκοτεινές πτυχές της. 
Πόσω μάλλον που ο άμεσα εμπλεκόμενος, 
σύμφωνα με όλες τις ενδείξεις, ήταν στενός 
συνεργάτης και συγγενικό πρόσωπο του 
πρωθυπουργού. Είναι βέβαιο ότι καθ’ οδόν 
προς την 9η Ιουνίου τα κόμματα της αντιπο-
λίτευσης θα φέρουν στο προσκήνιο το θέμα 
των υποκλοπών. Ειδικά ο Ν. Ανδρουλάκης, 
ο οποίος υπήρξε ένα από τα «θύματα» του 
κυκλώματος των τηλεφωνικών παρακολου-
θήσεων. Εκκλησία: Διαχρονικά, η Νέα Δη-
μοκρατία, με εξαίρεση ελάχιστες, σύντομες 
χρονικές περιόδους, πορεύθηκε χέρι χέρι 
με την Εκκλησία. Αυτήν τη φορά, σε αυτές 
τις ευρωεκλογές, ενδεχομένως και αργότε-
ρα, στις εθνικές εκλογές, οι πορείες τους 
θα είναι αντίθετες και… συγκρουόμενες. 
Με αφορμή τον νόμο για τα ομόφυλα ζευ-
γάρια που πέρασε από τη Βουλή, στις τά-
ξεις της Εκκλησίας επικρατεί οργή σε βάρος 
της κυβέρνησης. Που δεν είναι βουβή και 
ακίνδυνη, αντίθετα, εξελίσσεται σε μεγάλο 
κίνδυνο για τον Κυρ. Μητσοτάκη. Και αυτό 
διότι αυτήν τη στιγμή έχει διαμορφωθεί 
ένα κίνημα από μητροπολίτες, ιερείς, μονα-
χούς κ.ά., που δεν έχουν κηρύξει απλά τον 

πόλεμο στην κυβέρνηση αλλά δίνουν μάχη 
υπέρ άλλων (ιδεολογικά όμορων της Νέας 
Δημοκρατίας) κομμάτων. Το κόστος για την 
κυβερνητική παράταξη προδιαγράφεται… 
υψηλό, υψηλότατο, και θα είναι μία από 
τις αιτίες για ένα μη αναμενόμενο εκλογικό 
αποτέλεσμα. Βελόπουλος: Μέχρι πριν από 
λίγους μήνες, στο Μέγαρο Μαξίμου αντιμε-
τώπιζαν με ειρωνική (υποτιμητική) διάθεση 
τον Κυρ. Βελόπουλο. «Ποιος θα πάρει στα 
σοβαρά έναν τύπο που από τηλεοράσεως 
πουλάει μαντζούνια για την τριχόπτωση και 
αυθεντικές επιστολές του Χριστού;», απο-
ρούσαν. Έπεσαν έξω. Η Ελληνική Λύση το 
τελευταίο διάστημα παρουσιάζει μια αυξη-
τική τάση, αλλά το χειρότερο για τον Κυρ. 
Μητσοτάκη είναι ότι μαζεύει τους απογο-
ητευμένους της Νέας Δημοκρατίας. Ειδικά, 
δε, σε περιοχές της Βόρειας Ελλάδας η ζη-
μιά που υφίσταται η κυβερνητική παράτα-
ξη είναι σημαντική, αφού, σύμφωνα με τις 
εκτιμήσεις, είναι πολύ πιθανό στη Μακεδο-
νία να μην καταφέρει να υπερβεί το 25%. 
Συσπείρωση: Οι αστοχίες και οι κακοί χει-
ρισμοί της κυβέρνησης σε μια σειρά θεμά-
των (Τέμπη, υποκλοπές), η αναποτελεσμα-
τικότητα σε ορισμένους τομείς (ακρίβεια, 
ε γκληματικότητα κ.ά.) έχουν αφήσει ένα 
αίσθημα απογοήτευσης στους ψηφοφό-
ρους της Νέας Δημοκρατίας. Με συνέπεια 
σταδιακά να αποστασιοποιηθούν και να 
σταματήσουν να στηρίζουν με οποιονδή-
ποτε τρόπο τον Κυρ. Μητσοτάκη. Ωστόσο, 
αυτό που βάρυνε καθοριστικά, μετατρέπο-
ντας την απογοήτευση σε δυσφορία, ίσως 
και αγανάκτηση, ήταν ο νόμος για τα ομό-
φυλα ζευγάρια. Μετά την ψήφισή του από 
το Κοινοβούλιο οι διαρροές συντηρητικών, 
στην πλειονότητά τους, ψηφοφόρων ήταν 
μαζικές. Αυτήν τη στιγμή η συσπείρωση της 
Νέας Δημοκρατίας κινείται πέριξ του 60%, 
ποσοστό αρκετά χαμηλό για κυβερνών κόμ-
μα και μάλιστα ενάμιση μόλις μήνα πριν 
στηθούν οι κάλπες.

Οι 7 πληγές του Μητσοτάκη
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Κατά την τακτική συνεδρίαση του Περιφε-
ρειακού Συμβουλίου Κεντρικής Μακεδο-
νίας που πραγματοποιήθηκε την Πέμπτη 
25 Ιανουαρίου 2024, μεταξύ των θεμάτων 
συζήτησης,  κληθήκαμε όλοι οι εκλεγμέ-
νοι περιφερειακοί σύμβουλοι της ΠΚΜ 
να ψηφίσουμε για ορισμό εκπροσώπου 
της ανώνυμης εταιρείας με την επωνυμία 
«ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΟΣ ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ 
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ Α.Ε. - Αναπτυξιακός Οργα-
νισμός Τοπικής Αυτοδιοίκησης». Από την 
πλευρά μας ως «ΣΥΝ-εργασίας» δεν ψηφί-
σαμε υπέρ  ορισμού εκπρόσωπου του Ανα-
πτυξιακού Οργανισμού Κεντρικής Μακεδο-
νίας για τους κάτωθεν και πολύ σοβαρούς 
λόγους: Τον Μάρτη του 2020 ψηφίστηκε 
ο Ν4674  «Στρατηγική αναπτυξιακή προο-
πτική των Οργανισμών Τοπικής Αυτοδιοί-
κησης, ρύθμιση ζητημάτων αρμοδιότητας 
Υπουργείου Εσωτερικών και άλλες διατά-
ξεις». Ακολούθησε η έκδοση εγκυκλίου (εί-
ναι βέβαιο ότι θα ακολουθήσουν πολλές) 
πάνω στον νόμο, με αρ, 200/16-6-2020  αρ. 
Πρωτ. 37620. Ο νομός δίνει την δυνατότητα 
τόσο της δημιουργίας Αναπτυξιακών οργα-
νισμών ΟΤΑ (ΑΟΤΑ) από την αρχή μεταξύ 
των Δήμων, όσο και μετατροπής υπαρχό-
ντων Αναπτυξιακών ΑΕ ΟΤΑ. Οι αναπτυξια-
κές που θα λειτουργούν με μορφή ΑΕ, θα 
έχουν ένα ευρύ φάσμα δραστηριοτήτων 
όπως. (Εγκύκλιος 200, Α1 ΣΚΟΠΟΣ ΣΥΣΤΑΣΗΣ 
και Α4 ΕΠΙΠΡΟΣΘΕΤΕΣ ΑΡΜΟΔΙΟΤΗΤΕΣ): 
Εκπόνηση επιχειρησιακών προγραμμάτων 
των Δήμων, αποφάσεις για επενδύσεις σε 
τοπικό επίπεδο και αξιοποίησης της κινη-
τής και ακίνητης περιουσίας των Δήμων, 
(ακόμη και παραχώρησης περιουσιακών 

στοιχείων των Δήμων προς των ΑΟΤΑ που 
συμβάλλονται για επίτευξη των σκοπών 
του), αποφάσεις για αλλαγή χρήσεων γης, 
διαχείριση αναπτυξιακών ή συγχρηματοδο-
τούμενων προγραμμάτων ΕΣΠΑ, LEADER, 
Εκπόνηση μελετών, σύναψη συμβάσεων, 
επίβλεψη έργων και προμηθειών των τε-
χνικών και υπηρεσιών δόμησης των Δήμων. 
Θα μπορούν να ασχολούνται με τη διαχεί-
ριση αποβλήτων, τις ΑΠΕ, με έργα και δρά-
σεις βιώσιμης ανάπτυξης κλπ. Επίσης θα 
μπορούν να αναλαμβάνουν υπηρεσίες και 
προγράμματα της κοινωνικής πολιτικής των 
Δήμων, αλλά και των οικονομικών και διοι-
κητικών υπηρεσιών, όπως και την μηχανορ-
γάνωση των υπηρεσιών. Το έργο των εται-
ρειών αυτών βλέπουμε πως είναι ευρύτερα 
επιτελικό, συντονιστικό και εκτελεστικό. 
Πρόκειται στην ουσία για δημιουργία πα-
ράλληλης δομής στα πλαίσια λειτουργίας 
των ΟΤΑ, η οποία σε σύντομο χρόνο θα υπο-
καταστήσει βασικές λειτουργίες των Δήμων 
και Περιφερειών. Δήμαρχοι και Περιφε-
ρειάρχες θα μπορούν να προσλαμβάνουν 
έκτακτο προσωπικό εκτός ΑΣΕΠ και υπό 
διαρκή εργασιακή ομηρεία, ώστε να εκτε-
λούν Τεχνικό Έργο χωρίς τους “ασφυκτι-
κούς” ελέγχους του Δημοσίου. Τα Δημόσια 
Έργα κυρίως, αλλά και τις Πολεοδομίες θα 
τα λειτουργούν “Αναπτυξιακοί Οργανισμοί”, 
εκτός διαδικασιών δημόσιου ελέγχου. Από 
αυτά συνάγεται η απουσία ελέγχου και η 
απολογία σε θεσμοθετημένα συλλογικά 
όργανα όπως το Δημoτικό Συμβούλιο και η 
παράκαμψη νόμιμων διαδικασιών εκτέλε-
σης δημοσίων συμβάσεων. Αυτό που κατά 
την γνώμη μου επιδιώκεται με την μετατρο-

πή σε ΑΟΤΑ των υπαρχόντων Αναπτυξιακών 
είναι η παράκαμψη της όποιας διαβούλευ-
σης και ελέγχων είχαν απομείνει στις δι-
καιοδοσίες των συλλογικών οργάνων της 
ΤΑ και η ανάθεση με fast truck διαδικασίες 
της σχεδίασης και της υλοποίησης έργων, 
υπηρεσιών και προμηθειών προς εξυπηρέ-
τηση των συμφερόντων ιδιωτικών ομίλων.
Πιστεύω ότι η ιδιωτικοποίηση των δημοσί-
ων έργων και άλλων υπηρεσιών των ΟΤΑ, η 
παράκαμψη των ελεγκτικών διαδικασιών, 
η απουσία συζήτησης και διαβούλευσης 
στα δημοκρατικά εκλεγμένα όργανα και η 
απουσία συζήτησης στην ίδια την κοινωνία 
για τις πραγματικές τις ανάγκες, θα αυξήσει 
κατακόρυφα το κόστος εκτέλεσης των έρ-
γων και θα έχει αρνητικές επιπτώσεις στο 
φυσικό και δομημένο περιβάλλον. Τέλος 
δεν είναι λίγα τα παραδείγματα αναπτυξι-
ακών εταιρειών που στο παρελθόν και μετά 
από κάποια χρόνια λειτουργίας, τέθηκαν σε 
καθεστώς εκκαθάρισης επιβαρύνοντας τε-
λικά τους Δήμους δηλαδή τους ίδιους τους 
δημότες που πλήρωσαν το κόστος. 
Βασίλης Ρόκος, Επικεφαλής ομάδας 
"ΣΥΝ-εργασία" - Περιφερειακός σύμβουλος 
Θεσσαλονίκης ΠΚΜ

Η σύζυγος του Βασίλη Κικίλια έδωσε μια 
σπάνια τηλεοπτική συνέντευξη. Η Τζένη 
Μπαλατσινού παραχώρησε μια εφ’ όλης 
της ύλης συνέντευξη στο “Πάμε Δανάη” και 
μίλησε, μεταξύ άλλων, για τα παιδιά της και 
τον σύζυγό της. «Οι εποχές αλλάζουν με με-
γάλη ταχύτητα και επιτάσσουν στη γυναί-
κα να φοράει περισσότερα «καπέλα», να 
ακροβατεί ανάμεσα σε αυτό που θέλει και 
αν το μπορεί. Το εργασιακό περιβάλλον δεν 
έχει εξελιχθεί ισότιμα όλα αυτά τα χρόνια, 
από το μισθολογικό χάσμα μέχρι τα στερεό-
τυπα που επικρατούν σε ένα χώρο εργασί-
ας», είπε αρχικά η Τζένη Μπαλατσινού.

Η Τζένη Μπαλατσινού ανέφερε στη συνέ-
χεια: «Εργάζομαι από τα 18 μου, έχω αλλά-
ξει πολλές καριέρες, έχω επανεφεύρει τον 
εαυτό μου πολλές φορές, πειραματίστηκα 
σε πολλούς διαφορετικούς τομείς. Το πιο 
δύσκολο για μένα ήταν να πουλήσω, όταν 
είχα την εταρεία με τα καλλυντικά και έπρε-
πε να πουλήσω ένα προϊόν, ένιωθα ντροπή, 
κρυβόμουν. Μπορώ να πουλήσω εύκολα 
για τους άλλους, αλλά ακόμη νιώθω πως 
πουλώντας κάτι από τον εαυτό μου, ίσως 
κάπου κοροϊδεύω τον άλλον». “Όταν έχεις 
παιδιά αναγκάζεσαι να πάρεις ρίσκο”. Η 
Τζένη Μπαλατσινού είπε για τα παιδιά της: 

«Έπαιξαν σημαντικό ρόλο και μου έδωσαν 
δύναμη, χωρίς να το γνωρίζουν, τα παιδιά 
μου. Το ότι χρειάζεται να τα καταφέρω για 
τα παιδιά, είναι απίστευτα ισχυρό όπλο. 
Όταν δεν είσαι μόνος σου και έχεις την ευ-
θύνη τριών παιδιών και τα πράγματα αλλά-
ζουν βίαια στη ζωή σου, αναπτύσσονται οι 
μηχανισμοί επιβίωσης της ζούγκλας. Όταν 
έχεις παιδιά αναγκάζεσαι να πάρεις ρίσκο, 
να μάθεις γρήγορα, αυτό είναι πολύ δύσκο-
λο και εμπεριέχει φόβο για το άγνωστο. Εί-
μαι ευγνώμων γιατί μέσα από τις δυσκολί-
ες έμαθα πάρα πολλά πράγματα για μένα, 
ανακάλυψα δυνατότητες που δεν πίστευα 

Ρεπορτάζ

Για ποιόν λόγο δεν ψηφίσαμε υπέρ ορισμού εκπρόσωπου του Αναπτυξιακού Οργανισμού Κεντρικής Μακεδονίας

Η συγκίνηση της Τζένης Μπαλατσινού όταν μίλησε για τα παιδιά της: Η στιγμή που βούρκωσε 
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ότι υπάρχουν. Το ότι έγινα ξανά μητέρα σε 
μεγάλη ηλικία και μετά από τρία παιδιά, 
ήταν κάτι που δεν το φανταζόμουν ποτέ, 
ούτε ήταν προγραμματισμένο. Με το τέταρ-
το παιδί, τον Παναγιώτη, στην αρχή ήμουν 
αγχωμένη αν θα είμαι δοσμένη με όλες μου 
τις αισθήσεις σε αυτή τη νέα κατάσταση. 
Δεν περίμενα ότι τα συναισθήματα της μη-
τρότητας μπορούν να γεννηθούν ξανά και 
μάλιστα πιο συνειδητά λόγω της ωριμότη-
τας. Είμαι ευλογημένη που έγινα ξανά μητέ-
ρα, είναι ό,τι ωραιότερο μπορεί να συμβεί 
ακόμη και σε αυτή την ηλικία. Με τον μικρό 
τα ξαναζώ όλα από την αρχή διαφορετικά, 
γιατί είμαι κι εγώ διαφορετική, προσπα-
θώ να απολαύσω κάθε δευτερόλεπτο στην 
επαφή μαζί του. Προσπαθώ να χορτάσω 
όλο αυτό το θαύμα που λέγεται ζωή, μωρό, 
μυρωδιά μωρού, γέλια, αταξίες, τα πάντα. 
Το πιο σπουδαίο, σημαντικό και ουσιαστι-
κό αποτύπωμα που μπορώ να αφήσω στον 
κόσμο είναι τα παιδιά μου, να τους αφήσω 
όσο το δυνατόν περισσότερη αγάπη. Νιώθω 
αγάπη, κατανόηση, εξέλιξη του εαυτού μου 
μέσα από τα παιδιά μου, από τα καλά και τα 
δύσκολα, δεν υπάρχει καλύτερο πανεπιστή-
μιο ζωής από αυτό». “Έχει τα καλά και τα 
κακά του” Για τον σύζυγό της, Βασίλη Κικί-
λια, η Τζένη Μπαλατσινού είπε: «Η ζωή ενός 
πολιτικού έχει αρκετές υποχρεώσεις, είναι 

ο άντρας μου, είμαι η σύζυγος του, έχουμε 
τις δουλειές μας, ένα σπίτι που αγαπάμε 
και ανθρώπους που αγαπάμε. Επιδιώκω 
να απολαμβάνω και τις κοινωνικές υποχρε-
ώσεις και να μαθαίνω πάντα κάτι καινούρ-
γιο, γιατί αλλιώς δεν περνάει. Πράγματι δεν 
είναι ξέγνοιαστα τα καλοκαίρια μου, αλλά 
το τελευταίο που θέλει να ακούσει κάποιος 
είναι αν κάνω διακοπές ή όχι και σίγουρα 
δεν έχει καμία σημασία. Από τη στιγμή που 
δέχεσαι να βάλεις αυτό το «κουστούμι» 
έχει τα καλά και τα κακά του. Δεν μπορού-
με να γκρινιάζουμε, αλλά να δίνουμε τον 
καλύτερο μας εαυτό. Υπάρχω στη δημόσια 
σφαίρα 35 χρόνια. Όταν είσαι μικρός σε 
απασχολεί η γνώμη των άλλων, μεγαλώνο-
ντας δεν μπορείς να του έχεις όλους ευχα-
ριστημένους». “Υπήρξε μυθοπλασία για τη 
ζωή μου”. Η Τζένη Μπαλατσινού ανέφερε: 
“Υπήρξε στενοχώρια, ένιωσα ότι έχουν πα-
ρεξηγηθεί τα λόγια μου. Υπήρξε μυθοπλα-
σία για τη ζωή μου, αλλά όλα αυτά τα χρο-
νιά δεν απαντάω. Είναι ελάχιστες οι φορές 
που έχω απαντήσει σε μυθοπλασίες κυρίως 
σε ό,τι αφορά τα παιδιά μου, την οικογένεια 
μου, για μένα δεν έχω σηκώσει ποτέ το γά-
ντι. Αν εσωτερικά και ψυχικά δεν είμαι καλά 
και δεν έχω υπάρξει φροντιστική με τον 
εσωτερικό μου κόσμο, δεν μπορώ να περά-
σω καλά. Σε ό,τι αφορά την εξωτερική εμ-

φάνιση, ευχαριστώ τον Θεό που με ευλόγη-
σε με έναν τρόπο που σε άλλους αρέσω και 
σε άλλους δεν αρέσω, είναι υποκειμενικό». 
Κλείνοντας, η Τζένη Μπαλατσινού ανέφε-
ρε: “Δυστυχώς τα κορίτσια από πολύ μικρή 
ηλικία κάνουν πράγματα στον εαυτό τους 
που ίσως σε 10-20 χρόνια τα μετανιώσουν. 
Πιστεύω στη φυσική ομορφιά, χωρίς αυτό 
να σημαίνει ότι δεν θα προσέξεις τον εαυτό 
σου αισθητικά εάν το επιθυμείς, αλλά παν 
μέτρον άριστον. Το άγχος να αλλάξεις τα 
χαρακτηριστικά σου από μικρή ηλικία γιατί 
χρειάζεται να συμβαδίσεις με κάποια συ-
γκεκριμένα πρότυπα ομορφιάς, δε με βρί-
σκει σύμφωνη. Δεν μπορεί να με εμπνεύσει 
ούτε η Κιμ Καρντάσιαν, ούτε κάποιος πολύ 
χαρισματικός στο TikTok και ίσως να ακού-
γομαι δεινόσαυρος. Προτιμώ να εμπνέομαι 
από ανθρώπους που έχουν αξιακό κώδικα 
που συνάδει με τον δικό μου. Δεν κρίνω ότι 
κάτι άλλο είναι λάθος ή κακό, απλά έτσι εί-
μαι εγώ”.

Ρεπορτάζ

Ξανά στην φυλακή  γνωστός αντιεξουσια-
στής μετά την παραβίαση περιοριστικών 
όρων που του είχαν επιβάλει!  Τον δρόμο 
για τη φυλακή πήρε και πάλι ηγετικό στέλε-
χος της «Συνωμοσίας Πυρήνων της Φωτιάς» 
ύστερα από την παραβίαση περιοριστικών 
όρων που του επέβαλε η δικαιοσύνη και 
δεν τους τήρησε. Ο 45χρονος από το μεση-
μέρι του περασμένου Σαββάτου βρίσκεται 
για μια ακόμα φορά στο κελί των φυλα-
κών Κορυδαλλού απ’ όπου είχε βγει πριν 
από λίγο καιρό, ύστερα από την εμπλοκή 
του στην ίδια υπόθεση με δύο στελέχη των 
ΟΥΚ, στην κατοχή των οποίων είχε βρεθεί 
ποσότητα TNT ικανή να ισοπεδώσει ένα με-
γάλο κτήριο. Οι συλλήψεις έγιναν μετά την 
«ανατίναξη» του αγωγού της Αίγινας που 
στην πορεία όμως αποδείχθηκε ότι αυτή 
οφειλόταν σε τεχνικό λάθος στην σύνδεση 
του αγωγού.nΣτο σπίτι του γνωστού αντιε-
ξουσιαστή, στις αρχές Φεβρουαρίου, είχαν 

βρεθεί «ένα πιστόλι Zastava, φυσίγγιο στη 
θαλάμη και πέντε στη γεμιστήρα, αλεξί-
σφαιρο γιλέκο, κινητά τηλέφωνα, υπολογι-
στές, φυσίγγια διαφόρων διαμετρημάτων». 
Ο καιρός πέρασε και ο 45χρονος έκανε αίτη-
ση αποφυλάκισης δηλώνοντας ως διεύθυν-
ση μόνιμης κατοικίας ένα σπίτι στην περιο-
χή του Πειραιά. Όμως, όπως αποδείχτηκε, 
δεν έμενε στο συγκεκριμένο σπίτι το οποίο 
βρίσκεται κοντά στη Μαρίνα Ζέας. Σύμφω-
να με πληροφορίες του edolio5, αστυνομι-
κοί της Ασφάλειας τον εντόπισαν και του 
πέρασαν χειροπέδες. Κάτω από αυστηρά 
μέτρα ασφαλείας τον οδήγησαν στα δικα-
στήρια Πειραιά και μετά τις προβλεπόμενες 
διαδικασίες, τον μετέφεραν στις φυλακές 
Κορυδαλλού, σύμφωνα με την εντολή του 
δικαστικού λειτουργού. Ο 45χρονος είχε 
συλληφθεί μαζί με τα δύο στελέχη των ΟΥΚ 
και η προφυλάκισή του είχε σηκώσει πολλή 
«σκόνη» όπως επίσης και η ποινή που του 

είχε επιβληθεί, καθώς είχε θεωρηθεί πολύ 
αυστηρή. Ωστόσο, δεν φρόντισε να τηρήσει 
την ευκαιρία που του έδωσε η δικαιοσύνη 
και έτσι βρέθηκε και πάλι με χειροπέδες. 
Πολλές συζητήσεις είχε προκαλέσει και η 
απόφαση του Ναυτοδικείου να αφήσει 
ελεύθερα τα δύο στελέχη του Πολεμικού 
Ναυτικού παρά το ποινικό παρελθόν που 
είχαν και οι δύο. Συγκεκριμένα, ο αρχικε-
λευστής έχει κατηγορηθεί στο παρελθόν για 
εμπλοκή σε υποθέσεις προστασίας νυχτερι-
νών κέντρων χωρίς όμως να υπάρχει τελεσί-
δικη απόφαση. Όσο για τον κελευστή στον 
υπηρεσιακό του φάκελο υπάρχουν πολλά 
πειθαρχικά παραπτώματα. Αυτούσια ανα-
δημοσίευση από το edolio5.blogspot.com

Αντιεξουσιαστής - μέλος της «Συνωμοσίας πυρήνων της φωτιάς» συνελήφθη για παραβίαση περιοριστικών όρων και οδηγήθηκε το Σάββατο στον 
Κορυδαλλό! Η σύλληψη του 45χρονου για εμπλοκή με τα στελέχη των ΟΥΚ, η «ανατίναξη» του αγωγού της Αίγινας, τα εκρηκτικά TNT που βρέθηκαν 
και η λάθος διεύθυνση στον Πειραιά που είχε δώσει στις αρχές.
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Χάος επικράτησε σήμερα στα δικαστήρια 
του Βόλου με αφορμή την δίκη των Θωμά 
Κλημόπουλου και Αρ. Φραγκουδάκη, μετά 
από μήνυση δημοτικών συμβούλων της πα-
ράταξης Μπέου, για την πρόκληση επεισο-
δίων σε συνεδρίαση του Δημοτικού Συμ-
βουλίου Βόλου το 2017. Μετά από ολιγόωρη 
διακοπή της δίκης, η συνήγορος υπεράσπι-
σης των κατηγορουμένων Ζωή Κωνσταντο-
πούλου ανακοίνωσε στην έδρα πώς ο ένας 
εκ των κατηγορουμένων, ο κ. Φραγκουδά-
κης, αισθάνθηκε αδιαθεσία λόγω υπέρτα-
σης και μεταφέρθηκε στο Νοσοκομείο. Ακο-
λούθησε έντονος διάλογος της κ. 
Κωνσταντοπούλου με την πρόεδρο του Δι-
καστηρίου, επειδή της έδωσε μόνο δύο λε-
πτά για να καταθέσει την δήλωση της.Η κ. 
Κωνσταντοπούλου κατηγόρησε την πρόε-
δρο πως εκείνη προκάλεσε νωρίτερα ακραία 
ένταση, με αποτέλεσμα να οδηγηθεί στο 
Νοσοκομείο ο Αρ. Φραγκουδακης. «Διεκδί-
κησε τα δικαιώματα του και ηθελημένα του 
προκαλέσατε βλάβη. Στοχοποιήσατε κατη-
γορουμένους για πολλοστή φορά. Είστε το 
δικαστήριο του δημάρχου», είπε και υπέβα-
λε γραπτό αίτημα ζητώντας να ενημερωθεί 
γιατί εξετάστηκαν 5 μάρτυρες χωρίς να εί-
ναι η ίδια παρούσα. «Συμπεριφέρεστε ως 
δικαστής που λαμβάνει εντολές από τον Αχ. 
Μπέο και περιφρονεί τους κατηγορουμέ-
νους», ανέφερε η Ζωή Κωνσταντοπούλου 
απευθυνόμενη στην πρόεδρο του Δικαστη-
ρίου και ζήτησε να διακοπεί η δίκη ώστε να 
διαπιστωθεί η κατάσταση υγείας του κ. 
Φραγκουδάκη. Επίσης, κάλεσε την πρόεδρο 
να δηλώσει την σχέση της με τον Βασίλη Ζα-
χείλα που ξυλοκόπησε δημοτικό σύμβουλο 
της ΛΑΣ και ζήτησε να απέχει από το δικα-
στήριο γιατί, όπως είπε, έχει μεροληψία 
υπέρ του Αχ. Μπεου. «Είστε ακραία υποτε-
λής στη δημοτική αρχή», τόνισε χαρακτηρι-
στικά η κ. Κωνσταντοπούλου απευθυνόμε-
νη πάντα στην πρόεδρο της έδρας. Στο 
μεταξύ, απορρίφθηκε αίτημα διακοπής για 
διαταραχή υγείας του Αρ. Φραγκουδακη, 
όπως επίσης απορρίφθηκε το αίτημα να 
επανεξεταστούν οι πέντε μάρτυρες. Ακο-
λούθησε η έκρηξη του εισαγγελέα της 
έδρας σε βάρος της Ζωής Κωνσταντοπού-
λου για το αίτημα αποχής της προέδρου, με 
την κ. Κωνσταντοπούλου να δηλώνει ότι θα 
υποβάλει μήνυση κατά της προέδρου της 

έδρας ενώπιον της εισαγγελέα και της αστυ-
νομικής αρχής, γιατί παραβιάζει το καθήκον 
της και εκτρέπεται σε δικονομικές εντολές 
προς υπεράσπιση. Στο πλαίσιο αυτό, ζητή-
θηκε διακοπή 10 λεπτών για την υποβολή 
της μήνυσης. Απανωτά αιτήματα για εξαί-
ρεση προέδρου και εισαγγελέα Με την επα-
νέναρξη της δίκης, η πρόεδρος της έδρας 
ζήτησε να ενημερωθεί από το Τμήμα Μηνύ-
σεων εάν κατατέθηκε μήνυση εναντίον της 
και η κ. Κωνσταντοπούλου δήλωσε πως η 
πρόεδρος γελοιοποιεί την διαδικασία. Η κ. 
Κωνσταντοπούλου υπέβαλλε αίτημα εξαί-
ρεσης της προέδρου. Την κατήγγειλε επίσης 
για το γεγονός ότι κάλεσε τις αστυνομικές 
δυνάμεις. Επίσης, η Ζωή Κωνσταντοπούλου 
κατέθεσε αίτημα εξαίρεσης και της εισαγγε-
λέα της έδρας και δήλωσε πως δεν αναγνω-
ρίζει την πρόεδρο ως δικαστή. Ακολούθησε 
νέα διακοπή της επεισοδιακής δίκης. Όταν 
ξεκίνησε εκ νέου η δίκη, απορρίφθηκαν οι 
αιτήσεις εξαίρεσης που κατέθεσε η κ. Κων-
σταντοπούλου και κλήθηκε να καταθέσει ο 
πρώην δημοτικός σύμβουλος Δ. Λιβογιάν-
νης, ο οποίος ήταν εκείνος που υπέβαλε μή-
νυση στους κ.κ. Φραγκουδάκη και Κλημό-
πουλο, γεγονός που εξόργισε την συνήγορο 
υπεράσπισης. Η κ. Κωνσταντοπούλου εκτί-
μησε πως, εφόσον δεν εξετάστηκαν οι αιτή-
σεις εξαίρεσης, δεν μπορούσε να συνεχι-
στεί η ακροαματική διαδικασία. Η πρόεδρος 
της αφαίρεσε τον λόγο και ξεκίνησε να εξε-
τάζει τον μάρτυρα. Ο κ. Λιβογιάννης, παρότι 
μήνυσε τους κατηγορουμένους γιατί υποτί-
θεται έκλεισαν την πόρτα συνεδρίασης του 
δημοτικού συμβουλίου σε ώρα έντασης, 
κατέθεσε πώς ουδέποτε τους είδε να το 
πράττουν. Παραδέχτηκε, δηλαδή, σαφώς, 
όπως και οι προηγούμενοι μάρτυρες κατη-
γορίας, πως με την μήνυση τους συκοφά-
ντησαν. Η πρόεδρος δεν επέτρεψε στην κ. 
Κωνσταντοπούλου να εξετάσει τον μάρτυ-
ρα και κάλεσε τον έτερο μηνυτή Α. Ζέρβα. Η 
Κωνσταντοπούλου υπέβαλλε νέο αίτημα 
εξαίρεσης καταγγέλλοντας πως ο κ. Λιβο-
γιάννης είχε γνωριμία με την πρόεδρο, γε-
γονός που όπως κατήγγειλε το έχουν απο-
κρύψει. Νέο αίτημα εξαίρεσης κατατέθηκε 
και εναντίον της εισαγγελέα, γιατί δεν επέ-
τρεψε την εξέταση μαρτύρων, με την κ. 
Κωνσταντοπούλου να επαναλαμβάνει ότι 
το δικαστήριο σέρνεται πίσω από τον Αχ. 

Μπεο. Τα αιτήματα απορρίφθηκαν και συ-
νέχισε να καταθέτει ο μηνυτής Αν. Ζέρβας, 
ο οποίος δήλωσε ότι δεν θυμάται καν αν 
έκλεισε κάποιος την πόρτα του δημοτικού 
συμβουλίου στην επίμαχη επεισοδιακή συ-
νεδρίαση. Και ο ίδιος, παρότι μήνυσε τους 
Φραγκουδάκη και Κλημόπουλο, αρνήθηκε 
πως τους είδε να πράττουν οποιαδήποτε 
ενέργεια παρακώλυσης της συνεδρίασης 
του συμβουλίου ή βιαιοπραγία. Μάλιστα, 
δήλωσε πως ούτε καν θυμάται τι είχε γίνει 
μέσα στον χαμό. Η πρόεδρος δεν επέτρεψε 
τις ερωτήσεις στον μάρτυρα από την κ. Κων-
σταντοπούλου, με την συνήγορο να φωνά-
ζει …”ντροπή”. Ερωτήσεις στον κ. Ζέρβα έγι-
ναν από τον κ. Κλημοπουλο, αλλά η 
πρόεδρος απαγόρευσε να δοθούν απαντή-
σεις. Επίσης, ζήτησε να κρατηθούν για ψευ-
δορκία  οι μάρτυρες που μήνυσαν τους κα-
τηγορουμένους. Ομαδική “αμνησία” των 
μαρτύρων Στο ίδιο μήκος κινήθηκε και η 
κατάθεση του Αρ. Σαββάκη, ο οποίος δεν 
θυμόταν καν ότι είχε καταθέσει εναντίον 
των κατηγορουμένων στην προανάκριση. 
Σε κάθε ερώτηση που έγινε στον μάρτυρα 
από την κ. Κωνσταντοπούλου, η πρόεδρος 
απαγόρευε τις απαντήσεις. Έξαλλη η Κων-
σταντοπούλου ανακοίνωσε την κατάθεση 
νέας μήνυσης εναντίον της προέδρου. Στο 
μεταξύ, ζήτησε να υποβάλει ερωτήσεις 
στον μάρτυρα ο κ. Κλημοπουλος και η πρό-
εδρος, μόλις έγινε η πρώτη ερώτηση που 
αφορούσε την αιτία της επεισοδιακής συνε-
δρίασης του δημοτικού συμβουλίου το 
2017, ζήτησε να μην υπάρξει απάντηση. Σε 
δεύτερη ερώτηση για το εάν απαγόρευσαν 
στον κ. Σαββάκη οι κατηγορούμενοι να βγει 
από την αίθουσα, ο τελευταίος απάντησε 
προκλητικά πως δεν τους θυμόταν παρότι 
τους μήνυσε. Η δίκη συνεχίστηκε με εξέτα-
ση της κ. Δέσποινας Κότογλου, η οποία επί-
σης δήλωσε πως δεν θυμόταν τι έγινε το 
2017, αλλά εντύπωση προκάλεσε το γεγο-
νός ότι ενώ όλοι οι μάρτυρες δήλωναν 
“αμνησία” και ευτέλιζαν την διαδικασία, 
δεν ρωτήθηκε κανείς για ποιον λόγο μήνυ-
σαν τους κατηγορουμένους. Απορία για την 
διαδικασία που ακολουθήθηκε εξέφρασε ο 

Χάος στα δικαστήρια του Βόλου: Η Ζωή Κωνσταντοπούλου μήνυσε 
την πρόεδρο της έδρας
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κατηγορούμενος κ. Κλημοπουλος, καθώς 
δεν λάμβανε καμία απάντηση για ποιον 
λόγο τελικά μηνύθηκε. “Για ποιον λόγο βρι-
σκόμαστε εδώ κυρία Πρόεδρε; Γιατί δεν με 
αφήνετε να ρωτήσω” αναρωτήθηκε ο κ. 
Κλημόπουλος. Στο μεταξύ, η κ.Κωνσταντο-
πούλου κάλεσε την αστυνομική διεύθυνση 
και ζήτησε να εφαρμοστεί αυτόφωρη διαδι-
κασία εναντίον της προέδρου, ενώ η πρόε-
δρος εξέταζε τον κ. Στ. Παπαευσταθίου, με 
την εικόνα να παραπέμπει σε παρωδία. Νέα 
επίθεση στην πρόεδρο με σοβαρό υπονο-
ούμενο. Τα πρώην μέλη του δημοτικού 
συμβουλίου Σ. Χαλαρη και Ν. Μορφογιάννη 
παραδέχτηκαν ότι μήνυσαν τους Κλημό-
πουλο και Φραγκουδάκη χωρίς αιτία. Δεν 
κατέγραψε η μνήμη τους εάν άσκησαν βία 
οι κατηγορούμενοι εναντίον τους. Στην Να-
τάσα Μορφογιάννη απαγορεύθηκε από την 
πρόεδρο να απαντήσει εάν θυμόταν πως 
κατέθεσε υπόμνημα κατά των κατηγορου-
μένων. Η αίθουσα πάγωσε όταν εκείνη την 
ώρα η Ζωή Κωνσταντοπούλου απευθυνό-
μενη στην πρόεδρο την ρώτησε αν είναι 

πολλά τα λεφτά… υπονοώντας πως έχει 
χρηματισθεί. Όταν ο Θ. Κλημοπουλος ρώτη-
σε την Νατάσα Μορφογιαννη εάν συνδυά-
ζει το πρόσωπο του με την βία που καταγ-
γέλλει ότι της ασκήθηκε, εκείνη απάντησε …
πως δεν ξέρει τον Κλημόπουλο. “Δεν μπορώ 
να απαντήσω, δεν σας ξέρω”, του είπε. Ακο-
λούθησε η κατάθεση του Χρ. Στεφόπουλου 
που επίσης δεν θυμόταν τι συνέβη και είπε 
πως δεν είδε τους κατηγορουμένους να 
ασκούν βία και να κρατούν κλειστή την πόρ-
τα της αίθουσας της συνεδρίασης του δη-
μοτικού συμβουλίου, ώστε να μην εξέλθουν 
τα μέλη της πλειοψηφίας, σε συνεδρίαση 
για το νερό το 2017. Η πρόεδρος ζήτησε 
από τον μάρτυρα να μην απαντά στις ερω-
τήσεις. Ο ίδιος απαντούσε σε όλα πως δεν 
θυμόταν τίποτα και ειρωνευόταν την συνή-
γορο υπεράσπισης των κατηγορουμένων. 
Όταν τον ρώτησε ο κ. Κλημοπουλος γιατί 22 
μέλη της πλειοψηφίας τον μήνυσαν για βία 
κατά συρροή, ενώ κανείς δεν θυμάται τι συ-
νέβη, η πρόεδρος ζήτησε να μην απαντηθεί 
η ερώτηση. Ακολούθησε ο Απ. Μαλαματι-

νης που είχε επίσης “αμνησία” και στην συ-
νήγορο αφαιρέθηκε ο λόγος. Η κ.Κωνστα-
ντοπουλου επέμεινε να ρωτάει την πρόεδρο 
..εάν είναι πολλά τα λεφτά και εκείνη ψύ-
χραιμα δεν απαντούσε. Επόμενη μάρτυρας 
κατέθεσε η κ. Καντολα που είπε πως στην 
επίμαχη συνεδρίαση του δημοτικού συμ-
βουλίου ήταν κλειστή η πόρτα εξόδου της 
αίθουσας του συμβουλίου. Είπε επίσης πως 
η ίδια σε καμία κατάθεση της δεν ονόμασε 
τους κ.κ.Φραγκουδακη και Κλημόπουλο για 
άσκηση βίας, αλλά υιοθέτησε το υπόμνημα 
κατά των Κλημόπουλου και Φραγκουδάκη 
που συνέταξε η γραμματέας της. Ακολού-
θησε ο κ. Γανωτής, στον οποίο επίσης ποτέ 
κανείς δεν του άσκησε προσωπικά βία – 
όπως είπε – και δεν τον εμπόδισε κανείς να 
βγει από την αίθουσα του συμβουλίου. 
“Απλά ήταν κόσμος συγκεντρωμένος στην 
πόρτα…”, είπε, όμως τα βίντεο δείχνουν 
όλους στο συμβούλιο να βγαίνουν ανεμπό-
διστα από όλες τις πόρτες.

Σε «λευκή απεργία» Καραμανλής-Σαμαράς θέλουν... στραπάτσο Μητσοτάκη 
λόγω μετάλλαξης της ΝΔ και φιλοαριστερής ατζέντας
Ο Πρωθυπουργός όρισε συγκεκριμένους 
υπουργούς να περιοδεύσουν στις 13 περι-
φέρειες ευελπιστώντας ότι θα αλλάξει τις 
διαθέσεις των ψηφοφόρων. Όμως, γνωρί-
ζει καλά ότι σε μεγάλες περιφέρειες όπως 
η Πελοπόννησος και η Μακεδονία, όλα 
περνάνε από το χέρι των Αντώνη Σαμαρά 
και Κώστα Καραμανλή. Και οι δύο πρώην 
αρχηγοί της ΝΔ δεν έχουν καμία όρεξη να 
τρέξουν για τον Κ. Μητσοτάκη σε ένα ψη-
φοδέλτιο που δεσπόζουν πασόκοι-ποτα-
μίσιοι και ο Μπελέρη, ο οποίος θεωρείται 
πρόσωπο με ποινικό μητρώο. Αν και πρέπει 
να πούμε ο Σαμαράς έχει καλές σχέσεις με 
τον Φρέντι Μπελέρη. Με άλλα λόγια, Κώ-
στας Καραμανλής και Αντώνης Σαμαράς δεν 
πρόκειται να στείλουν τους στρατούς τους 
να στηρίξουν Νέα Δημοκρατία γιατί θέλουν 
να τιμωρήσουν τον Κ. Μητσοτάκη και για 
την μετάλλαξη της παράταξης αλλά και για-
τί δεν θέλουν να δώσουν άφεση αμαρτιών 
στην κυβέρνηση Μητσοτάκη για τα βαθύ-
τατα προσβλητικά (για την ιστορία της πα-
ράταξης) νομοσχέδια για τα ΛΟΑΤΚΙ+, για το 
μεταναστευτικό και την εξωτερική πολιτική 
του κατευνασμού με την Τουρκία.mΣτην 
Πελοπόννησο κάνει κουμάντο ο Σαμαράς 
Μάλιστα, στο Μαξίμου έστειλαν τον Μάκη 
Βορίδη στην Πελοπόννησο για να συσπει-

ρώσει τον γαλάζιο μηχανισμό, δηλαδή ένα 
στέλεχος από τη δεξιά πτέρυγα. Το έκαναν 
διότι ο Σαμαράς σχεδόν βρίσκεται σε λευκή 
απεργία στη ΝΔ και ενδεχομένως τα πράγ-
ματα να μην πάνε καλά στην περιφέρεια 
αυτή καθώς την ελέγχει πλήρως ο μηχανι-
σμός του Σαμαρά. Επίσης, είναι γνωστό σε 
πολλούς μέσα στη ΝΔ ότι ο Σαμαράς έχει 
κόψει τις καλημέρες με στελέχη που έφερε 
ο ίδιος από το ΛΑΟΣ, όπως είναι ο Βορίδης 
και ο Άδωνις και ο λόγος είναι για την ανοχή 
που δείχνουν στην αριστερίζουσα ατζέντα 
του Μητσοτάκη… Γιατί έστειλε τον Δένδια; 
Επίσης, έστειλε επίτηδες τον Νίκο Δένδια, 
έναν δημοφιλή υπουργό που ανήκει στο 
καραμανλικό στρατόπεδο για να μαζέψει τα 
στελέχη στην Κεντρική Μακεδονία. Το έκανε 
αυτό διότι γνωρίζει ότι ο Καραμανλής δεν 
πρόκειται να ασχοληθεί καθόλου ούτε με 
την Α Θεσσαλονίκη που για χρόνια εκλεγό-
ταν και η ΝΔ πλέον παραπαίει, ούτε με όλη 
τη Βόρεια Ελλάδα στην οποία έχει αρκετούς 
πυρήνες που θα ψηφίσουν αυτή τη φορά 
Κυριάκο Βελόπουλο. Όμως, ποιος πιστεύει 
ότι μπορεί ο Δένδιας ως πρώην καραμαν-
λικός να ανεβάσει την συσπείρωση των 
δυσαρεστημένων ψηφοφόρων; Μάλλον 
λίγοι. Η Θεσσαλία είναι μία βραδυφλεγής 
βόμβα Παράλληλα, εκφράζονται και πολλές 

απορίες πως ο Κωστής Χατζηδάκης, ένας 
πολιτικός που έχει δυσαρεστήσει κόσμο με 
τα νομοσχέδια του, θα μαζέψει την συσπεί-
ρωση της ΝΔ στη Θεσσαλία όπου ορίστηκε 
ως συντονιστής για τις εκλογές. Η Θεσσαλία 
είναι μια πυριτιδαποθήκη μετά τις μεγάλες 
καταστροφές από τις πλημμύρες. Έχει δώ-
σει δείγματα ότι παρόλο που ανήκει στο 
παραδοσιακό κύκλο της ΝΔ, όποτε θέλει 
αντιδράει. Το έκανε με την καταψήφιση του 
Αγοραστού και την εκλογή του πασόκου 
Κουρέτα στις περιφερειακές εκλογές. Βάζει 
τους ευρωβουλευτές στα κανάλια Εν πάσει 
περιπτώσει, η στρατηγική του Κ.Μητσοτάκη 
να βγάλει τους υπουργούς στις περιφέρειες 
και να κρατήσει τους υποψήφιους ευρω-
βουλευτές στα ΜΜΕ γιατί κανένας δεξιός 
δεν τους ξέρει ή δεν τους θέλει (πλην Μπε-
λέρη) δεν είναι και η πιο σοφή κίνηση. Είναι 
σίγουρο, τέλος, ότι Σαμαράς-Καραμανλής 
επιζητούν ένα στραπάτσο Μητσοτάκη για 
να μην έχει δεδομένη την παραδοσιακή 
βάση του κόμματος και να περνάει τις αντι-
δεξιές πολιτικές του…
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Στην ανακοίνωση της ΕΛ.ΑΣ. για την επιχεί-
ρηση «Δαμόκλειος Σπάθη» που οδήγησε 
στις μαζικές συλλήψεις για την δολοφονία 
του Γ.Λυγγερίδη η «Θύρα 7» απάντησε 
«χτυπώντας» το Μέγαρο Μαξίμου και την 
κυβέρνηση Κ.Μητσοτάκη.
«Θα σας απαντήσουμε την μοναδική ημέρα 
που σας ενδιαφέρει» αναφέρει η ανακοίνω-
ση των οπαδών του Ολυμπιακού. Η ανακοί-
νωση είναι σε υψηλούς τόνους ο μεγαλύτε-
ρος σύνδεσμος φιλάθλων του Ολυμπιακού 
επιτίθεται σε αστυνομία και κυβέρνηση και 
επισημαίνει «στις δικές μας ζωές δεν θα 
ξεπλύνετε ούτε τα Τέμπη ούτε τους Λιγνά-
δηδες που συγκαλύπτετε», στέλνοντας το 
μήνυμα προς την κυβέρνηση ότι «τα εκα-
τομμύρια των οπαδών θα σας δώσουν την 
απάντηση τη μοναδική ημέρα της τετραετί-
ας που σας ενδιαφέρει!». Αναλυτικά η ανα-
κοίνωσή της στη σελίδα της στο Facebook: 
«ΦΙΛΑΘΛΟΣ ,ΟΠΑΔΟΣ, ΧΟΥΛΙΓΚΑΝ ,ΚΑΘΟ-
ΔΗΓΗΤΗΣ,ΑΡΧΗΓΟΣ…
ΕΝΑ ΤΣΟΥΒΑΛΙΑΣΜΑ με ΤΑΜΠΕΛΕΣ ΠΡΟΣ 
ΕΞΥΠΗΡΕΤΗΣΗ ΜΙΑΣ ΔΙΚΟΓΡΑΦΙΑΣ-ΦΙΑΣΚΟ.
Ο ΝΟΜΟΣ ΚΑΙ Η ΤΑΞΗ ,η ηθική που μας δι-
αφημίζει σε κάθε ευκαιρία η κυβέρνηση, 
ΒΙΑΖΕΤΑΙ ΑΠΑΓΑΓΩΝΤΑΣ αδέρφια, πατερά-
δες,γυναίκες μανάδες!
ΣΤΟΧΕΥΟΝΤΑΣ ΜΕ ΟΠΛΑ ΠΑΙΔΙΑ και ΧΤΥΠΩ-
ΝΤΑΣ σκυλιά.
ΤΟ ΤΡΑΓΙΚΟ ΓΕΓΟΝΟΣ ΣΤΟ ΡΕΝΤΗ ΕΙΝΑΙ ΚΑ-

ΤΑΚΡΙΤΕΟ ΑΠΟ ΟΛΟΥΣ ΜΑΣ!
ΟΜΩΣ ΕΙΝΑΙ ΚΑΙ ΑΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΤΟ,ο-
τί ποτέ δεν υποκινήσαμε και δεν ωθήσα-
με,ούτε οπλίσαμε ΚΑΝΕΝΑΝ ΠΡΟΣ ΑΥΤΗ 
ΤΗΝ ΚΑΤΕΥΘΥΝΣΗ.
Η ΘΥΡΑ 7 έχει αποδείξει διαχρονικά ΠΩΣ 
ΠΕΡΙΦΡΟΥΡΕΙ το γήπεδο μας,είτε είναι το 
Καραϊσκάκη,είτε οποιοδήποτε άλλο γήπεδο 
παίζει ο ΘΡΥΛΟΣ,αυτό είναι καθολικά παρα-
δεκτό. Όπως και το ΟΤΙ ΕΧΟΥΝ ΓΙΝΕΙ ΣΗΜΑ-
ΝΤΙΚΑ ΒΗΜΑΤΑ ΕΝΑΝΤΙΑ ΣΤΗΝ ΒΙΑ ΣΤΑ ΓΗ-
ΠΕΔΑ από τον ΟΛΥΜΠΙΑΚΟ ΚΑΙ την ΘΥΡΑ 7.
Η έρευνα που έγινε ήταν πολύμηνη,βρέθη-
καν πολλά ευρήματα, ΕΙΜΑΣΤΕ ΕΤΟΙΜΟΙ ΝΑ 
ΑΝΑΛΑΒΟΥΜΕ ΤΟ ΜΕΡΙΔΙΟ ΕΥΘΥΝΗΣ ΠΟΥ 
ΜΑΣ ΑΝΑΛΟΓΕΙ,όχι όμως τον διασυρμό χα-
ρακτήρων, Όχι όμως το τσουβάλιασμα γε-
νικώς και αορίστως,που στηρίζεται σε ένα 
μάρτυρα με κωδική ονομασία.. .
ΓΙΑ ΑΥΤΟ ΛΟΙΠΟΝ κύριοι της αστυνομίας 
και της κυβέρνησης,ΣΑΣ ΥΠΕΝΘΥΜΙΖΟΥΜΕ 

ΚΑΙ ΕΜΕΙΣ ΜΕ ΤΗΝ ΣΕΙΡΑ ΜΑΣ ΟΤΙ ΣΤΙΣ ΔΙ-
ΚΕΣ ΜΑΣ ΖΩΕΣ ΔΕΝ ΘΑ ΞΕΠΛΥΝΕΤΕ ΟΥΤΕ ΤΑ 
ΤΕΜΠΗ ΟΥΤΕ ΤΟΥΣ ¨ ΛΙΓΝΑΔΗΔΕΣ¨ που συ-
γκαλύπτετε!
Τα εκατομμύρια των οπαδών θα σας δώ-
σουν την απάντηση την ΜΟΝΑΔΙΚΗ ΗΜΕΡΑ 
ΤΗΣ ΤΕΤΡΑΕΤΙΑΣ ΠΟΥ ΣΑΣ ΕΝΔΙΑΦΕΡΕΙ!
ΥΓ 1. ΣΕ ΒΙΝΤΕΟ μετά τα επεισόδια στο ΡΕ-
ΝΤΗ αστυνομικός των ΜΑΤ, ΟΥΡΛΙΑΖΕΙ σε 
πατέρα και παιδί που έχουν ΕΓΚΛΩΒΙΣΤΕΙ 
μέσα στα ΔΑΚΡΥΓΟΝΑ, “ΕΣΥ ΘΑ ΓΑΜΗΘΕΙΣ 
ΚΑΙ ΤΟ ΠΑΙΔΙ ΣΟΥ”, ΑΥΤΟ ΤΙ ΣΗΜΑΙΝΕΙ; Ότι 
θέλει ΝΕΚΡΟΥΣ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΦΙΛΑΘΛΟΥΣ 
ΤΟΥ ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΥ?
Για του λόγου το ΑΛΗΘΕΣ:
ΥΓ 2 .Στο παρακάτω λινκ που παραθέτου-
με,καλούμε όλους να παρακολουθήσουν,
ΤΙΣ ΑΓΡΙΕΣ ΓΕΜΑΤΟ ΜΙΣΟΣ ΕΠΙΘΕΣΕΙΣ ΤΩΝ 
ΜΑΤ ΣΕ ΠΟΛΙΤΕΣ!
ΡΩΤΑΜΕ,εάν σε καποια από τις εκατοντά-
δες αυτές επιθέσεις,είχαμε ένα ακόμα νε-
κρό, ΟΠΩΣ ΤΟ ΔΕΚΕΜΒΡΙΟ ΤΟΥ 2008,ΤΟΤΕ 
ΘΑ ΕΙΧΑΜΕ ΕΓΚΛΗΜΑΤΙΚΗ ΟΡΓΑΝΩΣΗ ΤΩΝ 
ΜΑΤ ΤΗΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ ΚΑΙ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ ;
ΥΓ 3. ΣΤΗΝ ΘΥΡΑ 7 δεν υπάρχουν αρχηγοί, 
υπαρχηγοί,αποθηκάριοι ΚΑΙ στρατιώτες.
ΥΠΑΡΧΟΥΝ ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΙ!! ΣΤΗΝ ΘΥΡΑ 7 δεν 
λέμε ζήτω ο αρχηγός, ΑΛΛΑ ΖΗΤΩ Ο ΟΛΥ-
ΜΠΙΑΚΟΣ!
ΑΔΕΡΦΙΑ ΕΙΜΑΣΤΕ ΜΑΖΙ ΣΑΣ ΜΕΧΡΙ ΤΕ-
ΛΟΥΣ!». 

«Θύρα 7» προς Κ. Μητσοτάκη για επιχειρούμενο «δέσιμο» Ε. Μαρινάκη και 
«καταδίωξη» οπαδών: «Θα απαντήσουμε την ημέρα που σας ενδιαφέρει»

Χατζηδάκης για 30ετές ομόλογο: Ακόμη μία ψήφος 
εμπιστοσύνης στην ελληνική οικονομία
«Σε περίοδο διεθνούς γεωπολιτικής αβε-
βαιότητας η ελληνική έκδοση υπερκαλύ-
φθηκε κατά 11 φορές, καθώς οι προσφορές 
των επενδυτών ξεπέρασαν τα 33 δισ. ευρώ, 
ενώ το επιτόκιο διαμορφώθηκε σε επίπεδο 
που πιστοποιεί την επενδυτική βαθμίδα 
και συγκρίνεται ευθέως με τα αντίστοιχα 
επιτόκια άλλων χωρών της Ευρωζώνης» 
υπογραμμίζει ο κ. Χατζηδάκης. «Η έκδοση 
ομολόγου 30ετούς διάρκειας, στην οποία 
προχώρησε σήμερα ο ΟΔΔΗΧ, αποτελεί ση-
μαντική επιτυχία για τη χώρα και μια ακόμα 
ψήφο εμπιστοσύνης των επενδυτών στις 
προοπτικές της ελληνικής οικονομίας» ανα-
φέρει σε δήλωσή του ο υπουργός Εθνικής 

Οικονομίας και Οικονομικών, Κωστής 
Χατζηδάκης, σχολιάζοντας την υψηλή 
ζήτηση που εκδηλώνεται για την έκδο-
ση του νέου 30ετούς ομολόγου.
«Σε περίοδο διεθνούς γεωπολιτικής 
αβεβαιότητας η ελληνική έκδοση 
υπερκαλύφθηκε κατά 11 φορές, κα-
θώς οι προσφορές των επενδυτών ξε-
πέρασαν τα 33 δισ. ευρώ, ενώ το επι-
τόκιο διαμορφώθηκε σε επίπεδο που 
πιστοποιεί την επενδυτική βαθμίδα και συ-
γκρίνεται ευθέως με τα αντίστοιχα επιτόκια 
άλλων χωρών της Ευρωζώνης» υπογραμμί-
ζει ο κ. Χατζηδάκης και προσθέτει:
«Η σημερινή επιτυχία αντανακλά, μεταξύ 

άλλων, τις θετικές εκτιμήσεις των διεθνών 
οίκων αξιολόγησης, οι οποίες με τη σειρά 
τους εδράζονται στη σοβαρή δημοσιονομι-
κή πολιτική, που εφαρμόζει και θα συνεχί-
σει να εφαρμόζει με συνέπεια η ελληνική 
κυβέρνηση».
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Κτηνοτρόφοι, κρεοπώλες και σούπερ μάρ-
κετ συγκρούονται για την ποιότητα και τις 
τιμές του αρνιού. Σκληρές διαπραγματεύ-
σεις με στόχο να βρουν την χρυσή τομή σε 
ό,τι αφορά την τιμή του οβελία ενόψει του 
Πάσχα, πραγματοποιούν ήδη κτηνοτρόφοι 
και κρεοπώλες, με τους μεν πρώτους να ση-
μειώνουν ότι δεν πρόκειται να πουλήσουν 
αμνοερίφια σε μέση τιμή κάτω των 8 ευρώ/
κιλό και τους δεύτερους να τονίζουν, ότι 
όπως έχει διαμορφωθεί η κατάσταση ύστε-
ρα και από τις εξαγγελίες του Υπουργείου 
Ανάπτυξης, στα καταστήματά τους, η τιμή 
υπολογίζεται φέτος λίγο χαμηλότερα από 
τα 15 ευρώ/κιλό, τη στιγμή που οι παραγ-
γελίες καταγράφονται ήδη μειωμένες σε 
ποσοστό 30% σε σχέση με το αντίστοιχο 
διάστημα πέρυσι ενώ το βερεσέ έχει επι-
στρέψει δυναμικά. Στη…μέση, βρίσκονται 
οι Έλληνες καταναλωτές, οι οποίοι θα κλη-
θούν να βάλουν βαθύτερα το χέρι στην τσέ-
πη το φετινό Πάσχα. Αυτά προκύπτουν από 
τις τοποθετήσεις των αντιπροέδρου του 
Συνδέσμου Ελληνικής Κτηνοτροφίας (ΣΕΚ), 
Δημήτρη Μόσχου, κτηνοτρόφου, του προέ-
δρου της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Κατα-
στηματαρχών Κρεοπωλών, Σάββα Κεσίδη, 
αντιπροέδρου της Εθνικής Διεπαγγελμα-
τικής Οργάνωσης Κτηνοτροφίας (ΕΔΟΤΟΚ) 
στον τομέα κρέατος και του επικεφαλής της 
Ένωσης Εργαζομένων Καταναλωτών Ελλά-
δος, Απόστολου Ραυτόπουλο, στο πλαίσιο 
σημερινής συνέντευξης τύπου που έγινε 
στο Επαγγελματικό Επιμελητήριο Θεσ-
σαλονίκης (ΕΕΘ), ενόψει της εορταστικής 
περιόδου του Πάσχα. Αμφότεροι πάντως 
δήλωσαν δυσαρεστημένοι με τη δήλωση 

του Υπουργού Ανάπτυξης, Κώ-
στα Σκρέκα, ο οποίος πρόσφατα 
ανέφερε ότι τα αμνοερίφια θα 
συμπεριλαμβάνονται στο Καλά-
θι της Νοικοκυράς, η ισχύς του 
οποίου ξεκίνησε από σήμερα και 
η τιμή τους δεν θα πρέπει να ξε-
περνά τα 10 ευρώ/κιλό. Στην το-
ποθέτησή του ο πρόεδρος του 
ΕΕΘ, Μιχάλης Ζορπίδης, ανέφε-
ρε ότι «οι τιμές πρέπει να κανο-
νίζονται από κτηνοτρόφους και 
εμπόρους και όχι από αυτούς που κάθονται 
στα γραφεία», ενώ σημείωσε ότι ενώ τα 
επιμελητήρια αποτελούν συμβούλους του 
κράτους, ωστόσο «τουλάχιστον από το ΕΕΘ, 
δεν ζητήθηκε η συμβουλή του». Κρεοπώ-
λες και κτηνοτρόφοι δήλωσαν στη σημερι-
νή συνέντευξης τύπου για ακόμη μια φορά 
ότι είναι «άμεσοι, καλοί συνεργάτες» και σε 
ομοφωνία με τον εκπρόσωπο των κατανα-
λωτών έστειλαν τα πυρά τους στο υπουρ-
γείο Ανάπτυξης, λέγοντας ότι με τις δηλώ-
σεις του ο αρμόδιος υπουργός, «χάλασε την 
αγορά μια ανάσα πριν την έλευση του Πά-
σχα, δημιουργώντας μεγάλη αναστάτωση». 
Ανέφερε ότι η εισφορά κτηνοτροφικού κλά-
δου μαζί με την μεταποίηση συμμετέχει σε 
ποσοστό 17% στο ΑΕΠ και τόνισε ότι λόγω 
των πρόσφατων καταστροφών από πλημ-
μύρες και πυρκαγιές «η χώρα μας ήδη έχει 
χάσει 100.000 μάνες». «Κάθε χρόνο εμείς 
οι κτηνοτρόφοι μπαίνουμε μέσα και το Πά-
σχα», τόνισε ο ίδιος και πρόσθεσε ότι ελλεί-
ψει της στήριξης του κλάδου και συνεπεία 
της «“τρικλοποδιάς” που συνέχεια μας βά-
ζουν, δεν αποκλείεται τα αμέσως επόμενα 

χρόνια, να μην υπάρχουν ελληνικά αμνοε-
ρίφια προς διάθεση στην πασχαλινή αγο-
ρά. Η ελληνική κτηνοτροφία “πεθαίνει”», 
τόνισε. «Το Υπουργείο Ανάπτυξης εμπαίζει 
τους καταναλωτές, καθώς παρανομεί το 
ίδιο επί των αποφάσεών του. Ενώ λέει ότι 
η τιμή των αμνοεριφίων πρέπει να κυμαίνε-
ται έως 10€/κιλό, υπάρχουν αλυσίδες που 
τα πουλάνε έως και 13€/κιλό. Αυτό σημαί-
νει ότι υπάρχει μια διακύμανση της τάξης 
του 40%», επισήμανε από την πλευρά του 
ο πρόεδρος της Ένωσης Εργαζομένων Κατα-
ναλωτών Ελλάδος, Απόστολος Ραυτόπου-
λος και πρόσθεσε ότι «το φετινό Πάσχα θα 
είναι το ακριβότερο σε σχέση με τις υπόλοι-
πες χρόνιες, καθώς όπως αναφέρει ο ΙΕΛΚΑ, 
υπάρχει 6% αύξηση στα τρόφιμα». Μεταξύ 
άλλων, ο ίδιος ανέφερε ότι οι Έλληνες κατα-
ναλωτές θα βρίσκονται το φετινό Πάσχα σε 
συμπληγάδες πέτρες, αφού όπως τόνισε «η 
επιταγή ακρίβειας αλλά και το market pass 
που δόθηκαν πέρσι σε χαμηλόμισθους και 
συνταξιούχους, φέτος δεν θα δοθούν, κά-
νοντας έτσι ακόμη πιο ακριβή τη ζωή των 
καταναλωτών».

Οβελίας: Ανελέητος πόλεμος τιμών

Είχαν στήσει καρτέρι από τα ξημερώματα 
και για ακόμη έναν έμπορο.Δύο κουκουλο-
φόροι, επιτέθηκαν και χτύπησαν με γροθιές 
έμπορο λευκών ειδών έξω από το κατάστη-
μά του στην Κάτω Αχαΐα! Την ώρα που τον 
χτυπούσαν, σύμφωνα με αυτόπτες μάρτυ-
ρες, του φώναζαν «ξέρεις εσύ γιατί σε χτυ-
πάμε». Οι κουκουλοφόροι επέβαιναν σε μια 
Mercedes και το αξιοπερίεργο ήταν ότι εί-
χαν αρχίσει τη δράση τους από τα ξημερώ-
ματα. Συγκεκριμένα, στις 6 το πρωί εθεάθη-
σαν έξω από το σπίτι ενός άλλου εμπόρου, 
που γειτονεύει με την οικία του θύματος. 
Προφανώς με έναν σμπάρο ήθελαν να πε-

τύχουν δυό τρυγόνια, αλλά εκείνη την ώρα 
δεν βγήκαν από τα σπίτια τους οι δύο έμπο-
ροι και γείτονες. Τρεις ώρες αργότερα, οι 
θρασύτατοι μπράβοι, επισκέφθηκαν το 
κατάστημα του θύματος και τον γρονθοκό-
πησαν στο κεφάλι, τη μύτη κι άλλα σημεία 
του σώματός του. Το θύμα κατήγγειλε τον 
ξυλοδαρμό του στο Αστυνομικό Τμήμα της 
Κ. Αχαΐας, που έχει ήδη βιντεοληπτικό υλικό 
στη διάθεσή του και εξετάζει κάθε στοιχείο 
που θα μπορούσε να φανεί χρήσιμο για 
τον εντοπισμό των δραστών. Παράλληλα ο 
έμπορος κατέθεσε μήνυση κατ’ αγνώστων, 
ενώ από χθες λόγω της σοβαρότητας του 

περιστατικού επελήφθη η Ασφάλεια Δυτ. 
Αχαΐας.

Πάτρα: Μπράβοι ξυλοκόπησαν επιχειρηματία – «Ξέρεις γιατί σε χτυπάμε…»
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Σύμφωνα με πληροφορίες του edolio5, για 
την υπόθεση αυτή έχουν υπάρξει «μάρτυ-
ρες - προστασίας» που έδωσαν διευθύν-
σεις και τηλέφωνα προκειμένου, σύμφωνα 
με την αστυνομία να δεθεί η υπόθεση. Αν 
αποδειχθεί φιάσκο ή όχι ενόψει εκλογών 
θα φανεί τις επόμενες ώρες.
Το edolio5 από τις πρώτες μέρες της έρευ-

νας με αποκλειστικό ρεπορτάζ είχε γράψει 
για τους μάρτυρες προστασίας που συνερ-
γάστηκαν με την ασφάλεια προκειμένου να 
μην αποδοθούν στους ίδιους κακουργημα-
τικές κατηγορίες. Σε μια «επιχείρηση σκού-
πα», μετά από έρευνα τεσσάρων μηνών, 
οι αρχές πραγματοποίησαν έφοδο σε σπί-
τια και συνέλαβαν δεκάδες υπόπτους για 
συμμετοχή σε εγκληματική οργάνωση και 
αυτουργία σε περιστατικά αθλητικής βίας. 
Μεταξύ των συλληφθέντων για τη δολο-
φονία του 31χρονου αστυνομικού Γιώργου 
Λυγγερίδη από φωτοβολίδα στου Ρέντη 
φέρεται να είναι και ο άνθρωπος που έδω-
σε την εντολή για τη δολοφονική επίθεση. 
Τέσσερις μήνες μετά τα επεισόδια έξω από 
το γήπεδο «Μελίνα Μερκούρη» στου Ρέ-
ντη οι Αρχές συγκέντρωσαν τα απαραίτητα 
στοιχεία ώστε να προχωρήσουν και σε άλ-
λες συλλήψεις ατόμων που είχαν εμπλοκή 
στα γεγονότα της 7ης Δεκεμβρίου. Πληρο-
φορίες αναφέρουν ότι ανάμεσα στους συλ-
ληφθέντες είναι και τρία από τα αρχηγικά 
μέλη της Θύρας των οργανωμένων οπαδών 
του Ολυμπιακού. Αυτά τα άτομα φέρονται 
να έδιναν διαταγές και να μοίραζαν τους 
ρόλους σε αυτή την εγκληματική οργάνωση 

που εξετάζει η Αστυνομία. Οι τρεις συγκε-
κριμένοι συλληφθέντες έχουν απασχολήσει 
επίσης πολλές φορές τις Αρχές αλλά και 
την Διεύθυνση Αντιμετώπισης Αθλητικής 
Βίας. Επιπλέον, στους συλληφθέντες συ-
γκαταλέγεται και ο 16χρονος αδελφός του 
18χρονου που έριξε τη φωτοβολίδα, ένας 
μάνατζερ τράπερ, ένα κορυφαίο στέλεχος 
της Θύρας 7 αλλά και ένας ακόμη οπαδός 
που φέρει παρατσούκλι καταγωγής. «Ο 
Ρουμάνος». Μεταξύ των συλληφθέντων εί-
ναι και πρώην Μάνατζερ του πασίγνωστου 
ράπερ Τρανού. Oι συλλήψεις αφορούν 
εμπλοκή στην υπόθεση του άτυχου αστυνο-
μικού, αλλά και συμμετοχή σε τρία ακόμη 
περιστατικά οπαδικών επεισοδίων. Η πρώ-
τη στις 3 Δεκεμβρίου του 2023 στον Βόλο 
στο περιθώριο της αναμέτρησης του Βόλου 
με τον Ολυμπιακό, η δεύτερη στα επεισό-
δια που έλαβαν χώρα έξω από το γήπεδο 
στον αγώνα του Ολυμπιακού με τον Άρη για 
την 3η αγωνιστική των πλέι οφ της Super 
League και η τρίτη σε αγώνα στα Γιάννενα 
τον Δεκέμβριο του 2022, μεταξύ της τοπικής 
ομάδας και των «ερυθρόλευκων». Σύμφω-
να με το αστυνομικό ρεπορτάζ, η δικογρα-
φία περιλαμβάνει περισσότερους από 150 
κατηγορούμενους. Ο ηθικός αυτουργός του 
θανάσιμου τραυματισμού του αστυνομικού 
των ΜΑΤ Γιώργου Λυγγερίδη είναι ανάμε-
σα στους 57 συλληφθέντες που κρατούνται 
μέχρι και αυτή την ώρα στην Ασφάλεια Ατ-
τικής. Αυτό υποστηρίζουν αστυνομικοί της 
Υποδιεύθυνσης Αντιμετώπισης Αθλητικής 
Βίας που κατάφεραν να βρουν στοιχεία τα 
οποία πιστοποιούν ότι ο συγκεκριμένος 
άνθρωπος έδωσε την εντολή για την επί-
θεση σε βάρος των αστυνομικών που είχε 
σαν αποτέλεσμα τον θανάσιμο τραυματι-
σμό του 31χρονου υπαρχιφύλακα. Σύμφω-
να με πληροφορίες του edolio5, ο αριθμός 
των ατόμων που θα συμπεριλαμβάνονται 
στη δικογραφία θα πλησιάσει τους 160 και 
ανάμεσά τους είναι και ηγετικά στελέχη της 
Θύρας 7 των οργανωμένων οπαδών του 
Ολυμπιακού. Τα περισσότερα άτομα που 
εξετάζονται είναι οργανωμένοι οπαδοί των 
ερυθρολεύκων και μάλιστα στις κατ’ οίκον 

έρευνες που έγιναν έχουν εντοπιστεί και 
πολλά ρούχα τα οποία ταυτοποιούνται με 
ρουχισμό που φορούσαν άτομα τα οποία 
συμμετείχαν σε επεισόδια με οπαδικό υπό-
βαθρο. Επίσης, έχουν εντοπιστεί και πολλές 
διαπιστεύσεις της Super League για αγώνες 
πρωταθλήματος του Ολυμπιακού. Η ογκω-
δέστατη δικογραφία περιλαμβάνει πολλά 
στοιχεία και αποτελέσματα από τα εγκλη-
ματολογικά εργαστήρια. Τα άτομα κρατού-
νται και αύριο αναμένεται να οδηγηθούν 
στα δικαστήρια της πρώην σχολής Ευελπί-
δων. Η δήλωση του Αρχηγού της Ελληνικής 
Αστυνομίας «Τους τελευταίους 4 μήνες η 
Υποδιεύθυνση Αντιμετώπισης Βίας στους 
Αθλητικούς Χώρους της Διεύθυνσης Ασφά-
λειας Αττικής, με τη συνδρομή της Διεύθυν-
σης Εγκληματολογικών Ερευνών, διεξήγαγε 
υπό άκρα μυστικότητα εκτεταμένη έρευνα 
για την πλήρη διαλεύκανση της εγκληματι-
κής επίθεσης χούλιγκαν στην περιοχή του 
Ρέντη, που είχε ως αποτέλεσμα τον θάνατο 
του αστυνομικού της ΥΑΤ Γεώργιου Λυγγε-
ρίδη. Όπως είναι ήδη γνωστό, για την εξι-
χνίαση αυτής της δολοφονικής επίθεσης, 
από την πρώτη στιγμή, είχαν πραγματοποι-
ηθεί πάνω από 400 προσαγωγές, ώστε να 
μην χαθεί κανένα πειστήριο, ενώ ένα άτομο 
είχε συλληφθεί και οδηγηθεί στη δικαιοσύ-
νη. Στη συνέχεια, η δικογραφία που συντά-
χθηκε περιελάμβανε μαρτυρίες, βίντεο και 
άλλα ευρήματα που κατέδειξαν την ύπαρ-
ξη εγκληματικής οργάνωσης πίσω από την 
επίθεση, ενώ επιβεβαίωναν συσχέτιση της 
αθλητικής βίας με το οργανωμένο έγκλημα.
Ειδικότερα, προέκυψαν στοιχεία για εγκλη-
ματική οργάνωση, αποτελούμενη από 158 
μέλη, τα οποία, τουλάχιστον από το 2019, 
τελούσαν κακουργηματικές και πλημμελη-
ματικές αξιόποινες πράξεις και δρούσαν 
κυρίως σε Αττική, Βόλο και Ιωάννινα. Για 
την αποδόμηση της εν λόγω εγκληματικής 
οργάνωσης, από πρώτες πρωινές ώρες σή-
μερα διεξήχθη, στο πλαίσιο της διενεργού-
μενης προανάκρισης, ευρεία αστυνομική 
επιχείρηση, με τη συνδρομή της Ε.Κ.Α.Μ. 
και αστυνομικών σκύλων, με αποτέλεσμα 
τη σύλληψη, μέχρι στιγμής 60 ατόμων. Πα-

Προεκλογικό φιάσκο ή μπήκε το «μαχαίρι στο κόκκαλο» με τους ΕΚΑΜιτες που έκαναν «ντου» όλη 
νύχτα σε σπίτια; Δεκάδες ηγετικά στελέχη της Θύρας 7, ο «Ρουμάνος», o π. μάνατζερ πασίγνωστου 
τράπερ και 150 ακόμα άτομα προήχθησαν στην ασφάλεια για συμμετοχή στην δολοφονία του αστυνομι-
κού Λυγγερίδη από φωτοβολίδα στου Ρέντη. Τα 3 οπαδικά επεισόδια που τους συνδέουν και το «βαθύ 
λαρύγγι» που έδωσε ονόματα και κινητά τηλέφωνα για να τους «δέσουν» ως εγκληματική οργάνωση.



σελ. 29

Κυριακή 28/04/2024

Ρεπορτάζ 

ράλληλα, έχουν πραγματοποιηθεί 58 έρευ-
νες σε οικίες και 15 σε οχήματα και έχουν 
κατασχεθεί πλήθος πειστηρίων όπως πι-
στόλια, ξύλινα ρόπαλα, μαχαίρια, ναρκωτι-

κά, ρουχισμός, ψηφιακά μέσα και άλλα. Η 
δέσμευσή μας για την καταπολέμηση της 
αθλητικής βίας και συνολικά της ανομίας 
είναι απόλυτη. Θα συνεχίσουμε να εργαζό-

μαστε με σχέδιο και αποφασιστικότητα για 
την ασφάλεια των πολιτών και την ειρηνική 
συνύπαρξη στην κοινωνία μας.»

Επάγγελμα ευρωβουλευτής: Αυτές είναι οι 
αποδοχές, τα επιδόματα και τα μπόνους
Εκατοντάδες υποψήφιοι θα δώσουν στις 9 
Ιουνίου «μάχη» για μία από της συνολικά 
21 θέσεις που θα έχει η Ελλάδα στο Ευρω-
κοινοβούλιο. Φυσικά, η ενασχόληση με τα 
κοινά, η ανάγκη προσφοράς κτλ είναι το 
βασικό κίνητρο των υποψηφίων αλλά – το 
κύρος, το γόητρο και κυρίως ο μισθός της 
θέσης του ευρωβουλευτή – αποτελούν σί-
γουρα ένα έξτρα κίνητρο. Σύμφωνα με την 
ιστοσελίδα του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλί-
ου, ο μηνιαίος καθαρός μισθός του ευρω-
βουλευτή  σήμερα ανέρχεται στο διόλου 
ευκαταφρόνητο ποσό  των 7.853,89 ευρώ 
(ο μισθός του βουλευτής στη χώρα είναι 
5.135,04 ευρώ τον μήνα). Το ποσό προ των 
φόρων και των ασφαλιστικών εισφορών (τα 
μικτά δηλαδή)  είναι 10.000 ευρώ τον μήνα 
(10.075,18 ευρώ για την ακρίβεια). Επίσης, 
με απόφαση του Συμβουλίου της Επικρατεί-
ας στη χώρα μας δεν μπορεί να επιβληθεί 
επιπλέον φορολόγηση στο ποσό που λαμ-
βάνουν οι ευρωβουλευτές – δηλαδή οι έλ-
ληνες ευρωβουλευτές δεν πληρώνουν φόρο 
εισοδήματος ή εισφορά αλληλεγγύης.
Ποια επιδόματα λαμβάνουν οι ευρωβου-
λευτές Έξοδα μετακίνησης. Οι περισσότε-
ρες συνεδριάσεις του Ευρωπαϊκού Κοινο-
βουλίου, όπως οι σύνοδοι της ολομέλειας, 
οι συνεδριάσεις επιτροπών και οι συνεδρι-
άσεις πολιτικών ομάδων, διεξάγονται στις 
Βρυξέλλες ή στο Στρασβούργο. Στους ευ-
ρωβουλευτές επιστρέφεται το πραγματικό 
αντίτιμο του εισιτηρίου για τη μετάβαση 
στον τόπο της συνεδρίασης, συν κατ’ απο-
κοπή αποζημίωση βάσει της απόστασης και 
της διάρκειας του ταξιδιού που καλύπτει 

τις υπόλοιπες δαπάνες του ταξιδιού, 
όπως διόδια αυτοκινητοδρόμου, 
επιβάρυνση για υπέρβαρες απο-
σκευές ή τέλη κρατήσεων. Συνολικά, 
για δραστηριότητες εκτός της χώ-
ρας εκλογής τους, οι ευρωβουλευ-
τές μπορούν να τύχουν επιστροφής 
των εξόδων ταξιδίου και στέγασης 
καθώς και συναφών εξόδων έως το ποσό 
των €4.950 ετησίως. Για τις δραστηριότη-
τες στο κράτος μέλος εκλογής τους, επι-
στρέφονται μόνο τα μεταφορικά έξοδα με 
ανώτατο ετήσιο ποσό που καθορίζεται ανά 
χώρα. Ημερήσια αποζημίωση ή «αποζημί-
ωση διαμονής» Το Κοινοβούλιο καταβάλλει 
κατ’ αποκοπή αποζημίωση ύψους €350 για 
την κάλυψη των εξόδων που αφορούν τη 
στέγαση και άλλες συναφείς δαπάνες για 
κάθε ημέρα που οι ευρωβουλευτές είναι 
παρόντες στις Βρυξέλλες ή το Στρασβούργο 
κατά τις επίσημες ημέρες λειτουργίας και 
συνεδριάσεων. Η αποζημίωση καλύπτει τα 
έξοδα για ξενοδοχείο, γεύματα και άλλες 
δαπάνες που συνεπάγεται αυτή η παρου-
σία. Τις ημέρες που διεξάγονται ψηφοφο-
ρίες στην ολομέλεια, εάν οι ευρωβουλευτές 
χάσουν περισσότερες από τις μισές ονομα-
στικές ψηφοφορίες, η ανωτέρω αποζημίω-
ση μειώνεται κατά 50%, ακόμη και αν είναι 
βρίσκονται εκεί. Αποζημίωση γενικών εξό-
δων Αποζημίωση €4 886 το μήνα καλύπτει 
το κόστος των κοινοβουλευτικών δραστη-
ριοτήτων των ευρωβουλευτών, όπως είναι 
τα μισθώματα γραφείων και το κόστος λει-
τουργίας, συνδρομές διαδικτύου, υπολογι-
στές και τηλέφωνα, καθώς και η διοργάνω-

ση συνεδρίων και εκθέσεων. Η αποζημίωση 
μειώνεται κατά το ήμισυ για τους ευρωβου-
λευτές που απουσιάζουν αδικαιολόγητα 
τις μισές τουλάχιστον ημέρες των συνόδων 
της Ολομέλειας σε ένα κοινοβουλευτικό 
έτος, από Σεπτέμβριο έως Αύγουστο. Στα 
επιδόματα υπολογίζονται τα ιατρικά έξοδα 
(επιστροφή των δύο τρίτων των ιατρικών 
τους εξόδων), η αποζημίωση λήξης θητείας 
(μεταβατική αποζημίωση ίση με τον μισθό 
τους, για έναν μήνα κάθε έτους της θητεί-
ας τους) και αλλα δικαιώματα όπως εξοπλι-
σμένα γραφεία τόσο στις Βρυξέλλες όσο και 
στο Στρασβούργο και την χρήση των επίση-
μων οχήματα του Κοινοβουλίου κατά την 
άσκηση των υπηρεσιακών τους καθηκόντων 
όταν βρίσκονται σε μία εκ των δύο πόλεων. 
Σύνταξη στα 63 Οι ευρωβουλευτές έχουν το 
δικαίωμα σύνταξης γήρατος από την ηλικία 
των 63 ετών. Η σύνταξη ανέρχεται στο 3,5% 
του μισθού για κάθε πλήρες έτος άσκησης 
της θητείας και δεν υπερβαίνει το 70% του 
μισθού συνολικά. Το επικουρικό συνταξιο-
δοτικό καθεστώς που θεσπίστηκε για τους 
ευρωβουλευτές το 1989 έπαψε να δέχεται 
νέα μέλη του από τον Ιούλιο του 2009 και 
εγκαταλείπεται σταδιακά.
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Η καμπάνια Κασσελάκη – Το grassroots movement, 
οι απογοητευμένοι και το «θετικό αφήγημα»
Το θετικό αφήγημα που επιχειρεί να προ-
σφέρει ο Στέφανος Κασσελάκης, η προσέλ-
κυση απογοητευμένων ψηφοφόρων και η 
υιοθέτηση στοιχείων κινήματος λαϊκής βά-
σης Τρία είναι τα βασικά στοιχεία της κα-
μπάνιας του Στέφανου Κασσελάκη εν όψει 
των ευρωεκλογών της 9ης Ιουνίου με σκοπό 
να πετύχει το καλύτερο δυνατό αποτέλεσμα 
ο ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ ή την «απόλυτη ανατροπή», 
όπως έχει τονίσει πολλάκις ο αρχηγός του 
κόμματος της αξιωματικής αντιπολίτευσης.
Το πρώτο, αφορά το θετικό αφήγημα που 
επιχειρεί ο Στέφανος Κασσελάκης να φέρει 
στον δημόσιο λόγο του, με σκοπό να πει-
στούν οι ψηφοφόροι για τη ριζική ανανέω-
ση του ΣΥΡΙΖΑ – Προοδευτική Συμμαχία. Το 
γεγονός αυτό προϋποθέτει ότι το κόμμα της 
αξιωματικής αντιπολίτευσης θα έχει αφήσει 
πίσω του όλες τις παλινωδίες του προηγού-
μενου διαστήματος και θα παρουσιάζει μια 
στιβαρή δημόσια παρουσία -πλέον διαμη-
νύεται από την Κουμουνδούρου ότι «τίποτα 
δεν θα πέφτει κάτω», ενώ, ταυτοχρόνως, 
θα παράγει πολιτική επί των ζητημάτων 
που… καίνε τους πολίτες, όπως η ακρίβεια, 
το επίπεδο των μισθών, οι καταστάσεις στο 
ΕΣΥ και την Παιδεία και η παραβατικότητα.
Ο Στέφανος Κασσελάκης εκτιμά ότι ο ΣΥ-
ΡΙΖΑ – ΠΣ ηττήθηκε στις προηγούμενες 
εθνικές εκλογές καθώς η πολυφωνία και η 
σύγχυση που επικρατούσε στο κόμμα έδι-
ναν λάθος μήνυμα στους ψηφοφόρους. Πα-
ράλληλα, όπως ανέφερε σε συνέντευξη που 
παραχώρησε στο Huffpost «ο ΣΥΡΙΖΑ έπρε-
πε να είχε μια θετική καμπάνια, ένα θετικό 
μήνυμα, να είχε ανανεωθεί, να είχε βγά-
λει προοδευτική αριστεία απέναντι στην 
ψεύτικη αριστεία της Νέας Δημοκρατίας 
και συγχρόνως να μπορούσε να δώσει ένα 
ξεκάθαρο ιδεολογικό στίγμα».nΌσον αφο-
ρά το ξεκάθαρο ιδεολογικό στίγμα, για τον 
ίδιο, πρέπει να είναι οι ανοιχτές ρυθμισμέ-
νες αγορές, το κοινωνικό κράτος, τα εργα-
σιακά δικαιώματα, το κράτος πρόνοιας, τα 
ανθρώπινα δικαιώματα, η εγκρατής εξωτε-
ρική πολιτική, η στιβαρή άμυνα και οι μεγά-
λες τομές στο κράτος δικαίου.nΣε αυτόν τον 
τομέα εκτιμάται ότι πρέπει να γίνει, ωστό-
σο, η μεγαλύτερη… δουλειά στην καμπάνια 
του Στέφανου Κασσελάκη. Δεν είναι λίγες 
οι φορές που η κοινή γνώμη ασχολήθηκε 

με ζητήματα που δεν αφορούν την πολιτική 
και τις θέσεις του προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ 
αλλά, με εντελώς διαφορετικά ζητήματα, 
γεγονός για το οποίο δεν ευθύνονται απο-
κλειστικά τα Μέσα Μαζικής Ενημέρωσης, 
όπως έχει καταγγείλει ο ίδιος. Η προσέλκυ-
ση ψηφοφόρων Το δεύτερο στοιχείο είναι 
η επιχείρηση προσέλκυσης προοδευτικών 
ψηφοφόρων του παρελθόντος που απογο-
ητεύτηκαν και στράφηκαν στην αποχή. Μό-
λις κάποιους μήνες πριν (εκλογές Ιουνίου) 
ο ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ έχασε 851.044 ψήφους και 
13,7% ποσοστιαία, ενώ ήδη από το 2015 
συντελέστηκε μεγάλη τάση φυγής ψηφο-
φόρων του προς την αποχή -από όσους δεν 
πήγαν αριστερότερα στο πολιτικό φάσμα. 
Για τον πρόεδρο του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ αποτελεί 
στοίχημα η επιστροφή αυτού του κόσμου 
στην ενεργό πολιτική και παράλληλα η 
ενεργοποίηση στις κάλπες. «Εάν ο ΣΥΡΙΖΑ 
καταφέρει να φέρει κόσμο από την αποχή, 
κόσμο ο οποίος είναι απογοητευμένος με 
την πολιτική και πιστέψει σε αυτό το νέο ξε-
κίνημα, το πιο ανοιχτό κόμμα, το κόμμα χω-
ρίς μηχανισμούς συμφερόντων και τα λοιπά 
και έρθει και ψηφίσει. Εάν φανεί ότι έχουμε 
αρχίσει μια διαδικασία επανενεργοποίησης 
τέτοιου κόσμου, τότε μιλάμε για ένα τερά-
στιο εργαλείο, μια τεράστια δύναμη που θα 
έχουμε, και αέρα στα πανιά μας», ανέφερε 
χαρακτηριστικά ο Στέφανος Κασσελάκης. 
Αντίστοιχα έμπειρο στέλεχος του κόμμα-
τος της αξιωματικής αντιπολίτευσης υπο-
γράμμιζε στο in ότι ήδη διαπιστώνεται μια 
συσπείρωση ψηφοφόρων στο κόμμα της 
αξιωματικής αντιπολίτευσης που απογοη-
τεύτηκαν από το 2015 και έπειτα. Στοιχεία 
από grassroots movement. Το τρίτο στοι-
χείο αφορά τον ίδιο τον Στέφανο Κασσε-
λάκη και το φρέσκο πολιτικό κεφάλαιο που 
διαθέτει, αντλώντας στοιχεία από κινήματα 
λαϊκής βάσης, χαρακτήρα που επιχειρεί να 
προσδώσει στον ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ, το λεγόμενο 
grassroots movement.m Χρησιμοποιώντας 
τα μέσα κοινωνικής δικτύωσης, την «αδι-
αμεσολάβητη επαφή με τους πολίτες» και 
παλαιότερα τις ξαφνικές επισκέψεις σε πε-
ριοχές και οργανισμούς, τη στρατηγική επι-
λογή να εμπλέξει απλούς ανθρώπους στην 
πολιτική στον μεγαλύτερο δυνατό βαθμό 
-όπως έγινε με τις εκλογές ανάδειξης υπο-

ψήφιων ευρωβουλευτών του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ-, 
τη στήριξη στο ψήφισμα 1 εκατ. πολιτών 
για τη σιδηροδρομική τραγωδία στα Τέμπη 
αλλά και κινήσεις όπως αυτή που είναι σε 
εξέλιξη με περιοδεία σε δεκάδες νησιά του 
Αιγαίου διαφαίνεται η προσπάθεια κινητο-
ποίησης πολιτών – ψηφοφόρων που είτε 
είχαν απογοητευτεί από το πολιτικό σκη-
νικό είτε δεν συμμετείχαν ποτέ ενεργά σε 
αυτό και μπορούν να ταυτιστούν με έναν 
«μη γεννημένο πολιτικό». Εξάλλου, πλέον ο 
Στέφανος Κασσελάκης αναφέρεται στο «κί-
νημα από κάτω προς τα πάνω που γεννιέ-
ται». Στην κεντρική ομιλία που πραγματο-
ποίησε στην παρουσίαση των υποψήφιων 
ευρωβουλευτών -πριν φύγει για τη «ναυ-
τική περιοδεία»- τόνισε μεταξύ άλλων πως 
«το βλέπετε και στο ευρωψηφοδέλτιό μας. 
Όλοι αυτοί οι σπουδαίοι άνθρωποι είναι 
μαζί μας. Κάτι γίνεται, κάτι γεννιέται. Είναι 
ένα κίνημα από κάτω προς τα πάνω. Είναι 
άνθρωποι που λένε: Δεν πάει άλλο. Και συ-
ντάσσονται με ένα κόμμα για πρώτη φορά. 
Άνθρωποι που είχαν πάψει να πιστεύουν 
στην πολιτική και συντάσσονται με ένα κόμ-
μα για πρώτη φορά, για τον σχηματισμό 
μας αληθινής προοδευτικής αριστείας, η 
οποία θα αντιταχθεί στη λαμογιά που βα-
φτίστηκε «αριστεία» και λυμαίνεται άριστα 
τα δημόσια Ταμεία». Αντίστοιχη ήταν και 
η αναφορά που πραγματοποίησε σε συνέ-
ντευξη που παραχώρησε στο MEGA. «Αυτό 
το οποίο χτίζουμε είναι ένα κίνημα το οποίο 
βασίζεται σε έναν κόσμο ο οποίος ψάχνει 
μια βαθιά ανανέωση στο πολιτικό σύστημα 
της χώρας. Προσωπικά, θα καταβάλλω κάθε 
προσπάθεια να πετύχει αυτό. Εάν αυτό 
μπορεί να χτιστεί μέσα σε δυο μήνες ή σε 
ένα χρόνο, δεν μπορώ εγώ να το εγγυηθώ. 
Αλλά όπως σας είπα και πριν, με τους ρυθ-
μούς που αυτή τη στιγμή μεγαλώνουμε…», 
επισήμανε. Συνεχίζεται η περιοδεία Κασσε-
λάκη σε Καστελλόριζο και Ρόδο. Το Καστελ-
λόριζο και τη Ρόδο έχει προγραμματίσει 
να επισκεφθεί σήμερα Τρίτη 23 Απριλίου 
ο Στέφανος Κασσελάκης στο πλαίσιο της 
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Ο πόλεμος Μητσοτάκη με Μαρινάκη συνεχίζεται - Μήνυμα ισχύος οι 67
συλλήψεις, στη ΓΑΔΑ υψηλόβαθμα στελέχη της ΠΑΕ Ολυμπιακός

πολυήμερης περιοδείας του στα νησιά του 
Αιγαίου. Τη Δευτέρα στην Αμοργό συμμε-
τείχε σε ειδική συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου, κατά τη διάρκεια της οποίας, 
σύμφωνα με τη σχετική ενημέρωση, αφού 
άκουσε τα προβλήματα κατοίκων και φορέ-
ων του νησιού, μετέφερε τις θέσεις και τις 
προτάσεις του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ. Στη συνέχεια 
μετέβη στην Αστυπάλαια όπου όμως πα-

ρέμεινε λόγω των δυσμενών καιρικών συν-
θηκών. Όπως ανέφερε ο ίδιος σε ανάρτηση 
που πραγματοποίησε στα μέσα κοινωνικής 
δικτύωσης, «έκτη στάση Αστυπάλαια. Για 
σήμερα εδώ θα διανυκτερεύσουμε. Δυ-
στυχώς δεν θα μπορέσουμε να συνεχίσου-
με την περιοδεία μας προς Χάλκη και Σύμη 
λόγω των καιρικών συνθηκών», είπε ο Στέ-
φανος Κασσελάκης, απαντώντας στη συ-

νέχεια στον κυβερνητικό εκπρόσωπο πως 
«ίσως θα έπρεπε να πάρουμε μαζί μας τους 
«λαλίστατους» δημοσιολογούντες που λοι-
δορούν ως κρουαζιέρα, τον μοναδικό τρόπο 
διασύνδεσης των νησιών, για να κατανοή-
σουν το πραγματικό πρόβλημα. Εμείς πάλι 
είμαστε μαθημένοι στις φουρτούνες».

Οι 160 προσαγωγές και οι 67 συλλήψεις 
οπαδών του Ολυμπιακού, μερικών εξ αυτών 
αρχηγικών στελεχών στο στενό πυρήνα της 
θύρας 7, αποτελούν το δεύτερο επεισόδια 
στην μεγάλη διαμάχη μεταξύ του Μεγάρου 
Μαξίμου και του επιχειρηματία Βαγγέλη 
Μαρινάκη.Ένας πόλεμος με παράπλευρες 
απώλειες καθώς πρόσφατα κόστισε στην 
κυβέρνηση δύο πρωτοκλασάτους υπουρ-
γούς, τους πιο στενούς συνεργάτες του 
Πρωθυπουργού. Κρατάει χρόνια η κόντρα
Η μεγάλη κόντρα των δύο ανδρών είχε ξε-
κινήσει βέβαια, με το θέμα των υποκλο-
πών, συνεχίστηκε με την δυσαρέσκεια της 
διοίκησης της ΠΑΕ Ολυμπιακός για τη διαι-
τησία (είχαν κάνει λόγο για συμμορία), το 
δημοσίευμα για τις πειραγμένες συνομιλίες 
στα Τέμπη έφερε τις δύο πλευρές στα άκρα 
αφού η κυβέρνηση κατηγόρησε το Βήμα 
για fake news και κορυφώθηκε με την πα-
ραίτηση των Παπασταύρου-Μπρατάκου 
αφού πήγαν στο πάρτι του Β. Μαρινάκη. Η 
δυσαρέσκεια έπρεπε να μειωθεί με δράση. 
Η δολοφονία Λυγγερίδη δημιούργησε μία 
πρωτοφανή δυσαρέσκεια στην κοινωνία για 
την οπαδική βία ενώ έφερε την ΕΛ.ΑΣ στο 
μάτι του κυκλώνα, οι απλοί αστυνομικοί όρ-
θωσαν ανάστημα και κατηγόρησαν ευθέως 
κυβέρνηση και την ηγεσία της ΕΛ.ΑΣ. Αν δεν 
είχε ενταθεί ο πόλεμος Μαξίμου-Μαρινάκη, 
η υπόθεση θα ήταν στα αζήτητα, άλλωστε 
ενώ οι υπουργοί Βρούτσης-Οικονόμου τότε 
πήγαν στην Δικαιοσύνη έναν τεράστιο φά-
κελο με ονόματα και άλλα αποδεικτικά υλι-

κά, δεν έγινε τίποτα για μήνες. Προστασία 
μαρτύρων και άνοιγμα συνομιλιών. Όμως, 4 
μήνες μετά, 3 οπαδοί μπήκαν σε πρόγραμμα 
μαρτύρων και μίλησαν, άνοιξαν οι κεραίες 
των κινητών και ακούστηκαν οι συνομιλίες 
και βγήκε αποτέλεσμα. Οι συλληφθέντες εί-
ναι μέλη της θύρας 7 και σχετίζονται στε-
νά με την Διοίκηση του Ολυμπιακού αφού 
κάποιοι δούλευαν σε μαγαζιά της ομάδας, 
κάποιοι άλλοι έβγαζαν χρήματα πουλώντας 
με καπέλο εισιτήρια που έπαιρναν δωρεάν 
από τη διοίκηση, κάποιοι έχουν πιαστεί από 
κάμερες και κινητά να παίρνουν εντολές για 
επεισόδια από στέλεχος της διοίκησης ενώ 
άλλοι έβρισκαν δουλειά στο δήμο, με δή-
μαρχο τον Γιάννη Μώραλη πρώην στέλεχος 
της διοίκησης του Ολυμπιακού και απολύ-
τως εντεταλμένο από τον επιχειρηματία. 
Υψηλόβαθμοι της ΠΑΕ στη ΓΑΔΑ.  Αργά του 
απόγευμα της Τρίτης κλήθηκαν στη ΓΑΔΑ ο 
αντιπρόεδρος της ΠΑΕ Ολυμπιακός Κώστας 
Καραπαπάς καθώς και ο πρόεδρος του Eρα-
σιτέχνη Ολυμπιακού Μιχάλης Κουντούρης 
προκειμένου να καταθέσουν για όσα τους 
προσάπτει το παραπεμπτικό του διαβιβα-
στικού της ΕΛ.ΑΣ. προς τον εισαγγελέα ανα-
φορικά με την υπόθεση της δολοφονίας του 
αστυνομικού Γιώργου Λυγγερίδη. Σύμφωνα 
με το διαβιβαστικό της αστυνομίας, η ηγε-
σία της ΠΑΕ Ολυμπιακός φέρεται να εμπλέ-
κεται στον τρόπο με τον οποίο λειτουργεί η 
εγκληματική οργάνωση των οργανωμένων 
οπαδών της ομάδας. Κίνηση υψηλού ρίσκου
Όλοι θεωρούν ότι η κίνηση αυτή, η σύλλη-

ψη σε τέτοια πρωτοφανή έκταση – ίσως η 
μεγαλύτερη σύλληψη σε αριθμούς- έχει 
εντολέα το ίδιο το Μέγαρο Μαξίμου.
Είναι ένα μήνυμα ισχύος στον ίδιο τον Βαγ-
γέλη Μαρινάκη. Το σχόλιο ανώτατου κυ-
βερνητικού για όσα συμβαίνουν είναι ότι ο 
«Μαρινάκης μέσα από το Βήμα και το Mega 
πήγε να ρίξει την κυβέρνηση» και τώρα η 
«απάντηση του Μαξίμου είναι ότι ο Μαρι-
νάκης είναι ο ηθικός αυτουργός των επει-
σοδίων και της οπαδικής βίας’, είναι απλό. 
Δύσκολη εξίσωση, κάποιοι δεν συμφωνούν 
με το μέτωπο με Μαρινάκη Βέβαια, δεν εί-
ναι απλή η εξίσωση. Οι σχέσεις ΝΔ με τον 
Βαγγέλη Μαρινάκη είναι μεγάλες. Ορισμέ-
νοι υπουργοί και βουλευτές της κυβερνώ-
σας παράταξης εξαρτώνται από τον εφοπλι-
στή και τον Ολυμπιακό. Όταν το Μαξίμου 
έδωσε εντολή να ανεβάσουν όλοι στα social 
media ότι το δημοσιεύμα του Βήματος είναι 
fake news, άλλοι δεν το έπραξαν και άλλοι 
πήραν τηλέφωνο το λιμάνι να δηλώσουν ότι 
το κάνουν αλλά δεν το… πιστεύουν. Επίσης, 
μην ξεχνάμε ότι η ΝΔ στήριξε τον Γιάννη 
Μώραλη στη δημαρχία του Πειραιά. Ενώ 
τώρα τον συνδέει και αυτόν με την συμ-
μορία που καθοδηγούσε την οπαδική βία. 
Μήπως δεν γνώριζαν ότι ο Μώραλης ήταν 
παλιό στέλεχος της Θύρας 7; 
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Ο πρόσφατος τραγικός θάνατος του αστυ-
φύλακα Αγαθάγγελου Παπαδόπουλου από 
την κατάρρευση κτιρίου στον Πειραιά, όπου 
έκανε μεροκάματα για να συμπληρώσει το 
εισόδημά του, φέρνει στο φως τη μισθολο-
γική κατάσταση των αστυνομικών - Μπαί-
νουν στην υπηρεσία με €1.053 και βγαίνουν 
στη σύνταξη με €1.850. Οταν πριν από πέ-
ντε χρόνια ο Αγαθάγγελος Παπαδόπουλος 
γινόταν ειδικός φρουρός, σκεφτόταν ότι η 
ασφάλεια της σταθερής δουλειάς ήταν αρ-
κετή για να αντισταθμίσει τις επικίνδυνες 
συνθήκες, τη ζωή σε βάρδιες πρωί, από-
γευμα, νύχτα, Σαββατοκύριακα με αμοιβή 
1.000 ευρώ. Πολύ γρήγορα κατάλαβε ότι 
αυτή η αμοιβή δεν επαρκούσε για να τα 
βγάζει πέρα. Η δεύτερη δουλειά ήταν μονό-
δρομος. Στο δεύτερο μεροκάματο, στην οι-
κοδομή, άφησε την τελευταία του πνοή, μό-
λις 31 ετών, πλακωμένος από τα μπάζα ενός 
σπιτιού που κατέρρευσε στο Πασαλιμάνι, 
την προπερασμένη Τρίτη. Το τραγικό τέλος 
του Αγαθάγγελου, που υπηρετούσε στην 
ομάδα ΔΙΑΣ Νοτιοανατολικής Αττικής, ανέ-
δειξε την παράλληλη μάχη χιλιάδων αστυ-
νομικών τόσο κόντρα στην εγκληματικότητα 
όσο και για την επιβίωση με αξιοπρέπεια. 
Ο Αγαθάγγελος Παπαδόπουλος καταγό-
ταν από ένα χωριό των Γρεβενών. Εκεί τον 
αποχαιρέτησαν χθες η οικογένειά του και 
οι φίλοι του. Χιλιάδες ένστολοι εργάζονται 
παράλληλα προκειμένου να αντεπεξέλ-
θουν στο αυξημένο κόστος ζωής. Κάποιες 
εκατοντάδες έχουν λάβει ειδική άδεια και 
εργάζονται εν γνώσει της υπηρεσίας τους, 
αφού υπάρχει, υπό προϋποθέσεις, αυτή 
η πρόβλεψη, όπως ισχύει για όλους τους 
δημοσίους υπαλλήλους. Πολλοί περισσό-
τεροι, όμως, εργάζονται «μαύρα» και πε-
ριστασιακά, όπως ο Αγαθάγγελος. Delivery, 
οικοδομή, μετακομίσεις, κτηματομεσιτικά, 
οι πιο συνηθισμένες δεύτερες δουλειές. Το 
ζήτημα των χαμηλών μισθών είναι διαχρο-
νικό πρόβλημα και ειδικά για τους ενστό-
λους έχει πολλαπλάσιες συνέπειες αφού, 
εκτός απ’ όσους αναζητούν συμπλήρωμα 
για την επιβίωση με τιμιότητα και αξιοπρέ-
πεια, υπάρχουν κι εκείνοι που ψάχνουν το 
εύκολο και βρώμικο χρήμα. Ταυτόχρονα οι 
χαμηλές αποδοχές αποτελούν ένα μέρος 
της απάντησης στο ζήτημα της απροθυμί-
ας τους να υπηρετήσουν σε μεγάλα αστικά 
κέντρα, όπου οι ανάγκες της αστυνόμευσης 

είναι τεράστιες και αυξάνονται διαρκώς. Οι 
περισσότεροι αστυνομικοί κατάγονται από 
την περιφέρεια κι εκεί, στον «τόπο συμφε-
ρόντων» τους, επιδιώκουν να υπηρετούν. 
Ακόμη κι αν δεν έχουν δικό τους σπίτι, τα 

ενοίκια είναι πολύ χαμηλότερα και δεν 
απαιτείται μισός μισθός για ένα δυάρι. Αν 
υπάρχει και κάποιο χωράφι που να δίνει 
συμπληρωματικό εισόδημα, τότε ο μισθός 
της Αστυνομίας φαντάζει μεγαλύτερος από 
αυτό που πραγματικά είναι. Για την ηγεσία 
του υπουργείου Προστασίας του Πολίτη η 
ενίσχυση των υπηρεσιών στα μεγάλα αστικά 
κέντρα και ειδικά στην Αθήνα και τη Θεσσα-
λονίκη αποτελεί την πιο δύσκολη εξίσωση. 
Τους τελευταίους μήνες, με το καθεστώς της 
τρίμηνης απόσπασης, 1.000 αστυνομικοί 
από την περιφέρεια βρίσκονται σε υπηρεσί-
ες αιχμής της Αθήνας και της Θεσσαλονίκης. 
Το κίνητρο είναι φυσικά οικονομικό, αφού 
λαμβάνουν πάνω από 4.000 ευρώ τον μήνα, 
με το Δημόσιο να πληρώνει εκτός έδρας, 
οδοιπορικά, ημερήσια αποζημίωση για το 
φαγητό και διανυκτερεύσεις σε ξενοδοχείο. 
Οπως σημειώνουν συνδικαλιστές αστυνο-
μικοί, η προσπάθεια είναι κατανοητή, αλλά 
πρακτικά ατελέσφορη, αφού αυτοί οι 1.000 
άνθρωποι και κοστίζουν και θα επιστρέ-
ψουν στις υπηρεσίες τους χωρίς καλά-καλά 
να καταλάβουν τι συμβαίνει στην Αθήνα. 
«Αν γινόταν δεκτό το αίτημά μας για αύξη-
ση των αποδοχών μέσω επιδόματος δυσμε-
νούς διαβίωσης, θα ήταν ευκολότερο να με-
τακινηθούν άνθρωποι από την περιφέρεια 
προς τα αστικά κέντρα», υποστηρίζουν. Οι 
μισθοί:  Σύμφωνα με τα επίσημα στοιχεία 
για τις αποδοχές των αστυνομικών, ένας ει-
δικός φρουρός που μόλις προσλαμβάνεται 
ή ένας αστυφύλακας που βγαίνει από τη 
σχολή παίρνει καθαρά λίγο πάνω από 1.000 
ευρώ (από 1.023 έως 1.080 ευρώ), που πε-

ριλαμβάνουν, εκτός από τον βασικό μισθό, 
κατά μέσο όρο 180 ευρώ για την απασχό-
ληση πέραν του πενθημέρου και άλλα 177 
ευρώ για 64 ώρες νυχτερινής απασχόλησης 
κάθε μήνα.  Ενας αστυνόμος Β’, έγγαμος και 
χωρίς παιδιά έπειτα από 11 χρόνια υπηρε-
σίας παίρνει καθαρά 1.520 ευρώ. Οπως λέει 
στο «ΘΕΜΑ» ο κ. Νίκος Χρήστου, γενικός 
διευθυντής της Διεύθυνσης Οικονομικών 
Υπηρεσιών και Επιτελικού Σχεδιασμού του 
υπουργείου Προστασίας του Πολίτη, μόνο 
όσοι υπηρετούν σε μάχιμες υπηρεσίες, 
όπως τα ΜΑΤ και η ΟΠΚΕ, λαμβάνουν ειδικό 
επίδομα ύψους 280 ευρώ τον μήνα μεικτά. 
Αυτοί είναι περίπου 800 σε όλη την Ελλά-
δα και οι καθαρές αποδοχές τους φτάνουν 
περίπου στα 1.150 ευρώ. Τα χρήματα αυτά 
αφορούν τη χαμηλότερη βαθμίδα. Από 100 
έως 150 ευρώ περισσότερα είναι τα χρή-
ματα που λαμβάνουν οι υπαστυνόμοι Β’, οι 
αξιωματικοί δηλαδή που βγαίνουν από τις 
σχολές προτού αρχίσουν να εξελίσσονται 
βαθμολογικά και μισθολογικά. 
Οι αμοιβές των αξιωματικών βελτιώνονται 
από τον βαθμό του αστυνομικού υποδιευ-
θυντή και πάνω. Πρέπει να σημειωθεί ότι 
οι αστυνομικοί συνταξιοδοτούνται στα 55 
τους χρόνια, εξαιρουμένων των ανώτατων 
που μπορεί να φτάσουν έως και τα 65, βά-
σει των υπηρεσιακών αναγκών και αυτό 
ισχύει για όλους τους ένστολους, αν και 
σπάνια κάποιος παραμένει εντέλει πάνω 
από τα 61-62. Προϋπόθεση για συνταξιοδό-
τηση στα 55 είναι να έχουν συμπληρωθεί 40 
χρόνια υπηρεσίας, εκ των οποίων τα 5 είναι 
πλασματικά από μάχιμες υπηρεσίες. Πέραν 
των 55 με αίτησή του, κάποιος μπορεί να 
παραμείνει έως και πέντε επιπλέον χρόνια 
και δεν είναι λίγοι εκείνοι που το κάνουν 
για λόγους οικονομικούς. Αλλωστε, όπως 
σημειώνει ο κ. Χρήστου, μετά τα 25 χρόνια 
υπηρεσίας οι αποδοχές είναι αισθητά βελ-
τιωμένες: οι αξιωματικοί λαμβάνουν γύρω 
στα 2.500 και αγγίζουν τα 3.000 ευρώ οι 
ανώτατοι. Οι αστυφύλακες που προάγονται 
στον βαθμό του ανθυπαστυνόμου ή του 
υπαστυνόμου υπό προϋποθέσεις εκπαί-
δευσης και σεμιναρίων λαμβάνουν κατα-
ληκτικό μισθό 1.800-1.850 καθαρά. Σε δύο 
υπηρεσίες, τη Βουλή και την Εσωτερικών 
Υποθέσεων, όπως και όσοι υπηρετούν απο-
σπασμένοι στην ΕΥΠ, λαμβάνουν επίδομα 
που κυμαίνεται μεταξύ 300 και 350 ευρώ, 

Επάγγελμα αστυνομικός: «Χωρίς δεύτερη δουλειά δεν ζεις» - Αναγκαία τα επικίνδυνα μεροκάματα
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 Κωνσταντίνος Χ. Γώγος: Λέμε ΟΧΙ σε μία ακόμα Αποχή

 Θεσσαλονίκη: “Φοβόμαστε, έχω φτάσει στο σημείο να κρύβω όλα τα μαχαίρια” – Η ποινή που επιβλήθηκε σε 50χρονο

γεγονός που κάνει αυτές τις υπηρεσίες ιδι-
αίτερα ελκυστικές. Τα τελικά ποσά των μι-
σθών εξαρτώνται και από την οικογενειακή 
κατάσταση του καθενός και τον αριθμό των 
παιδιών του, αλλά και από το αν ανήκει στο 
Ταμείο της πρώην Αστυνομίας Πόλεων ή 
της πρώην Χωροφυλακής, αφού τα ασφαλι-
στικά ταμεία δεν ακολούθησαν την ενοποί-
ηση των δύο Σωμάτων και οι κρατήσεις δια-
φέρουν. Σε πρώτη ανάγνωση, θα μπορούσε 
κάποιος να διαπιστώσει ότι ένας πρωτοδι-
όριστος των Δημόσιο, ακόμη και πανεπι-

στημιακής εκπαίδευσης, έχει χαμηλότερες 
αποδοχές από τον αστυφύλακα που μόλις 
προσλαμβάνεται. Η απάντηση είναι ότι δεν 
υπάρχει το στοιχείο της επικινδυνότητας. Σε 
κάθε βάρδια ο αστυνομικός μπορεί να έρ-
θει αντιμέτωπος με κάθε λογής κινδύνους. 
Ο Γιώργος Λυγγερίδης, τον περασμένο Δε-
κέμβριο, είχε ξεκινήσει για τη δουλειά του, 
λίγες ώρες αργότερα βρέθηκε στην Εντατική 
χτυπημένος από ναυτική φωτοβολίδα στη 
διάρκεια επεισοδίων που ενορχήστρωσαν 
πρόσωπα που παραμένουν ακόμη άγνωστα 

στη Δικαιοσύνη, και δεν επέστρεψε ποτέ 
στο σπίτι και τους δικούς του ανθρώπους.
Ηταν μόλις 31 ετών. Οπως δεν επέστρεψε 
από τη βάρδιά του ένας ακόμη αστυνομι-
κός, που σκοτώθηκε στη διάρκεια καταδί-
ωξης Ρομά λίγες ημέρες πριν από τα περα-
σμένα Χριστούγεννα. Εκτός υπηρεσίας ήταν 
και ο αστυνομικός στη Θεσσαλονίκη που 
μπήκε στη μέση για να σταματήσει καβγά 
σε μπαρ και δολοφονήθηκε από έναν Νορ-
βηγό λίγο πριν από την Πρωτοχρονιά.

 ΟΧΙ στην αποχή σημαίνει ΝΑΙ στην εκδίκα-
ση υποθέσεων, σημαίνει ΝΑΙ στην είσπραξη 
αμοιβών για τους Δικηγόρους. Ας ξεκινή-
σουμε από το βασικό επιχείρημα των αντι-
φρονούντων. ΟΧΙ στην αποχή δε σημαίνει 
συναίνεση σε κάθε νομοσχέδιο που εισάγει 
προς ψήφιση η εκάστοτε Κυβέρνηση. Αντι-
θέτως, για πάρα πολλά νομοσχέδια που 
ψηφίσθηκαν τα τελευταία χρόνια, ο ίδιος 
προσωπικά έχω πολλές φορές αρθρογρα-
φήσει. ΟΧΙ στην αποχή σημαίνει ΝΑΙ στην 
εκδίκαση υποθέσεων, σημαίνει ΝΑΙ στην 
είσπραξη αμοιβών για τους Δικηγόρους, 
σημαίνει ΝΑΙ στο βιοπορισμό των Δικηγό-
ρων και των οικογενειών τους. Από εκεί και 
πέρα πρέπει να κατανοήσουμε ότι η αποχή 
σημαίνει ζημιά αποκλειστικά και μόνον στη 
τσέπη του ανεξάρτητου μαχόμενου Δικηγό-
ρου. ΟΥΔΕΙΣ ΑΛΛΟΣ ΔΕΝ ΠΛΗΤΤΕΤΑΙ. Ούτε 
οι έμμισθοι συνάδελφοί μας αλλά κυρίως 
δεν πλήττεται το κράτος. Ζημιά την οποία 
την παθαίνουμε μόνοι μας από επιλογές 

των συνδικαλιστών μας. Δεν υπάρχει με-
γαλύτερο αγαθό από το συνταγματικό δι-
καίωμα στην εργασία. Πρέπει να είμαστε ο 
μοναδικός κλάδος που πυροβολεί τα πόδια 
του μέσα στα χρόνια των μνημονίων και του 
κορωνοϊού και υποχρεώνεται σε αναγκα-
στική απεργία από τους συνδικαλιστές του. 
Έχουμε καταλήξει κάθε δικαστική χρονιά να 
κάνουμε το σταυρό μας με την ελπίδα να 
μπορέσουμε να δικάσουμε. Και δυστυχώς 
κάθε χρονιά κάτι καινούριο βρίσκουν για να 
δικαιολογήσουν τον μάταιο αγώνα τους. Αν 
αυτή είναι η σωτηρία τους τότε προτιμώ να 
με αφήσουν να πνιγώ. Γιατί πρέπει πια να 
καταλάβουμε: Τίποτα δε κερδήθηκε ποτέ 
με την αποχή. Από εκεί και πέρα δε μπορεί 
να κατανοήσει ουδείς νομικός νους πως 
είναι δυνατόν οι δικηγορικοί σύλλογοι να 
μην ασκούν τα νομικά τους καθήκοντα και 
να προσβάλλουν στα δικαστικά όργανα τις 
εκάστοτε νομοθετικές πρωτοβουλίες αλλά 
να προτιμούν το ίδιο μέτρο που θα έκανε 

οποιοσδήποτε συνδικαλιστής της δεκαετί-
ας του 80, ήτοι απεργία. Αδυνατεί κανείς να 
κατανοήσει πως είναι δυνατόν να ταυτιζό-
μαστε με πολιτικές της ΓΣΕΕ και της ΑΔΕΔΥ. 
Τι κοινό έχουν όλοι αυτοί οι φορείς με εμάς;
Δεν κατανοούμε πως η λογική των απο-
χών μόνο φτωχοποίηση προκαλεί στους 
μαχόμενους Δικηγόρους ή το επιλέγουμε 
σαν πολιτική; Και από εκεί και πέρα ποιος 
θα πληρώσει για την απώλεια των εισοδη-
μάτων; Μήπως να σκεφτούμε σοβαρά την 
πιθανότητα κατάθεσης αγωγών κατά των 
συλλόγων για τα απολεσθέντα εισοδήματα;
*Κωνσταντίνος Χ. Γώγος, Δικηγόρος, Μέλος 
του ΔΣ της Ένωσης Ποινικολόγων και Μαχό-
μενων Δικηγόρων. 

Για ενδοοικογενειακή βία και απειλή σε 
βάρος της συζύγου του και του ανηλίκου 
παιδιού του καταδικάστηκε ένας 50χρονος 
στη Θεσσαλονίκη, στον οποίο επιβλήθηκε 
φυλάκιση 18 μηνών. Ωστόσο, η ποινή ανε-
στάλη υπό τους όρους ο 50χρονος να μετα-
κομίσει από το σπίτι και να μην πλησιάζει 
τη σύζυγό του και το ανήλικο παιδί τους σε 
απόσταση 100 μέτρων. Συγκεκριμένα, το 
επεισόδιο εκτυλίχθηκε τη Δευτέρα, μέσα 
στο σπίτι τους, όταν η σύζυγος ζήτησε 20 
ευρώ για να πληρώσει τα ιδιαίτερα μα-
θήματα του 13χρονου παιδιού τους. Στην 
κατάθεσή της, η σύζυγος υποστήριξε ότι, 
«Μου είπε ότι δεν έχει χρήματα και να πάω 
να δουλέψω για να βρω λεφτά. Έγινε φασα-
ρία και σηκώθηκε για να με χτυπήσει. Μπή-

κε μπροστά ο γιος μας για να τον σταματή-
σει και τον έπιασε από τον γιακά, από το 
χέρι και τον πέταξε κάτω. Δεν πρόκειται για 
το πρώτο περιστατικό ενδοοικογενειακής 
βίας. Εγώ και το παιδί φοβόμαστε, δεν ξέ-
ρουμε πως θα αντιδράσει. Έχω κάνει άλλη 
μια καταγγελία τον προηγούμενο μήνα 
και έχω φτάσει στο σημείο να κρύβω όλα 
τα μαχαίρια του σπιτιού γιατί φοβόμαστε. 
Έκανα πολλές υποχωρήσεις για να “σώσω” 
την οικογένειά μου». Ενδοοικογενειακή βία 
στη Θεσσαλονίκη: “Η βία δεν είναι μόνο 
από τη μεριά μου”. Σύμφωνα με το ΑΠΕ-
ΜΠΕ, στην απολογία του ο 50χρονος, παρα-
δέχθηκε ότι προσπάθησε να χτυπήσει τον 
γιο του. Συγκεκριμένα, ισχυρίστηκε “Έβριζε 
και απειλούσε και της είπα να πάει να βρει 

δουλειά”για τη σύζυγό του και πρόσθεσε 
ότι, “Η βία δεν είναι μόνο από τη μεριά μου, 
δεν σέβεται τίποτα”. Σε άλλο σημείο ανέφε-
ρε ότι και ο ίδιος σαν παιδί έφαγε ξύλο, ενώ 
σχολίασε “ό,τι έγινε έγινε”.
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«Μας ενδιαφέρει το ποιοι θα πάνε στην 
ευρωβουλή, αλλά και να έχει μεγάλο ποσο-
στό ευρωβουλευτών η Νέα Δημοκρατία», 
είπε μιλώντας στον ΑΝΤ1 ο Κυβερνητικός 
Εκπρόσωπος Παύλος Μαρινάκης χαρακτη-
ρίζοντας το αποτέλεσμα των ευρωεκλογών 
ως «σημαντικό σταυροδρόμι για τη σταθε-
ρότητα της χώρας». Κληθείς να σχολιάσει 
την ανάθεση περιφερειών από τον πρωθυ-
πουργό προς υπουργούς και το αν τα πρό-
σωπα έχουν να κάνουν με τα κόμματα που 
βρίσκονται πιο δεξιά από τη ΝΔ, εκτίμησε 
πως, «δεν νομίζω ότι ετεροκαθορίζεται 
τόσο η στρατηγική του πρωθυπουργού από 
τα άλλα κόμματα». «Ο καθένας από τους 
42 υποψήφιους εκπροσωπεί κάτι άλλο. 
Δεν σημαίνει ότι κάποιος που είναι άσημος 
δεν είναι άξιος. Το σημαντικό είναι ο καθέ-
νας να κομίζει από τον χώρο του εμπειρία. 
Όλα αυτά είναι εφόδια», είπε σχετικά με τα 
άτομα που από τον χώρο της τηλεόρασης 
βρέθηκαν στο ψηφοδέλτιο της Νέας Δη-
μοκρατίας για την ευρωβουλή. Αναφορικά 
με την αποστροφή της Εύης Χριστοφιλο-
πούλου για τον Φρέντη Μπελέρη είπε ότι, 
«είναι άδικο να μιλάμε για έναν υποψήφιο, 
αλλά είναι ένας άνθρωπος που συμβολί-
ζει την παράβαση του κράτους δικαίου, τη 
μη απονομή δικαιοσύνης. Ο Φρέντη Μπε-
λέρης ήταν ένας άνθρωπος που ανήκε στη 
Νέα Δημοκρατία, η οικογένειά του είναι άν-
θρωποι οι οποίοι είναι στην παράταξη. Εί-
ναι ένας πολύ ισχυρός συμβολισμός. Το ότι 
ένας άνθρωπος με όλα αυτά που έχει περά-
σει δημιουργεί κύμα συμπαράστασης, δεν 
σημαίνει ότι, έχει ψηφοθηρικό χαρακτήρα 
η υποψηφιότητα». Ερωτηθείς για το γιατί 
άργησαν τόσο οι συλλήψεις για τη δολοφο-
νία Λυγγερίδη, απάντησε αρχικά πως, «με 
συγκλόνισαν αυτά που είπε ο πατέρας του 
Λυγγερίδη. Αυτή η δολοφονία, του νέου 
παιδιού που πήγε να κάνει τη δουλειά του 
και δεν γύρισε ποτέ στο σπίτι του, ήταν η 
σταγόνα που ξεχείλισε το ποτήρι. Είπαμε 

τότε ότι, πρέπει να βλέπου-
με τα γήπεδα, ότι πρέπει να 
ξέρουμε ποιος μπαίνει στα 
γήπεδα. Αλλά, η βία αυτή δεν 
είναι μόνο μέσα στα γήπεδα, 
πάει και έξω από τα γήπεδα. 
Δεν άργησε η Αστυνομία, έκα-
νε αυτό που έπρεπε. Πράγμα-
τα που δεν είναι καθήκον μας 
να τα ξέρουμε. Η διαφορά εί-
ναι ότι, αυτό αντιμετωπίστη-
κε, για πρώτη φορά, συνολικά. 
Αντιμετωπιζόταν μέχρι τώρα 
μεμονωμένα». Ο Παύλος Μαρινάκης συ-
μπλήρωσε πως, «είναι από τις μεγαλύτερες 
επιχειρήσεις της Αστυνομίας. Τώρα ξεκινά 
μία διαδικασία για τη δικαιοσύνη. Το κοινό 
χαρακτηριστικό με τη Χρυσή Αυγή είναι ότι 
είναι εγκληματική οργάνωση. Το πρώτο εί-
ναι ότι, δεν έχουν καμία σχέση με τα γήπε-
δα αυτά τα άτομα και το δεύτερο είναι ότι, 
πολλά μικρά παιδιά βλέπουν αυτούς τους 
τύπους και κακώς τους ζηλεύουν, γιατί δεν 
βλέπουν συνέπειες, ότι περνούν τα καλύτε-
ρά τους χρόνια στις φυλακές». Για το θέμα 
της ακρίβειας είπε πως, «τα στοιχεία δεί-
χνουν ότι αποδίδουν τα μέτρα της κυβέρνη-
σης, αλλά φαίνεται ότι, τον κόσμο δεν τον 
ικανοποιεί αυτό. Άρα, σκύβεις το κεφάλι και 
κάνεις τρία πράγματα: Αύξηση των μισθών 
σταδιακά, το ξεπάγωμα των τριετιών, αλλά 
και στοχευμένες δράσεις όπως το επίδομα 
μητρότητας προς τις αγρότισσες, ενώ κοιτά-
με την αύξηση του χρονικού ορίου του επι-
δόματος μητρότητας στις αναπληρώτριες 
από 3 έως 9 μήνες Στοχευμένες παρεμβά-
σεις Έλεγχοι Παρατήρησε ότι, «σε φρούτα 
και λαχανικά έχουμε 23 μείωση, 7 αύξηση 
και τα υπόλοιπα από τα 40 στα δια επίπε-
δα» και είπε πως, «Θέλουμε ο πληθωρι-
σμός μας να καταλήξει στο ευρωπαϊκό μέσο 
όρο». Όσο για την αντιπολίτευση, ανέφερε 
πως, «η επαναφορά των λεφτόδεντρων δεν 
έχει αξία. Το να λες ότι θα μειώσεις φόρους, 

χωρίς να πει πού θα βρει τα λεφτά, δεν 
έχει αξία. Εμείς μειώσαμε τους φόρους σε 
πάνω από 50 κατηγορίες. Όπου μπορούμε 
δημοσιονομικά, μόνο μειώνουμε φόρους. 
Πήραμε παραπάνω από 600 εκατομμύρια 
ευρώ, μειώθηκαν οι φόροι, αλλά αυξήθη-
καν τα έσοδα. Από αυτά τα 400 εκατ. προ-
ήλθαν από τον φόρο εισοδήματος, πρώτον 
γιατί έχουμε μεγαλύτερα εισοδήματα, δη-
μιουργήθηκαν θέσεις εργασίας γιατί είμα-
στε πρωταθλητές στις επενδύσεις και στην 
ανάπτυξη». «Προφανώς δεν είμαστε ευχα-
ριστημένοι όσο οι πολίτες αντιμετωπίζουν 
προβλήματα», απάντησε σε σχετικό ερώτη-
μα. Τέλος, σχολιάζοντας τις επιθέσεις για το 
γάμο των ομόφυλων, είπε για τη Νίκη ότι, 
«ασχέτως το πού ανήκει αυτό το κόμμα, 
που ήρθε στη Βουλή ως κόμμα της εκκλησί-
ας, που όμως κηρύσσει την αγάπη. Πολλοί 
άνθρωποι εξαπατήθηκαν» και απηύθυνε 
κάλεσμα να ακουστεί ο Αρχιεπίσκοπος Ιε-
ρώνυμος, χαρακτηρίζοντας συμβολική την 
επίσκεψή του με τον πρωθυπουργό στο Δή-
λεσι.

Παύλος Μαρινάκης: Με συμβολισμούς η υποψηφιότητα Μπελέρη
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Με μαγευτική θέα στη μοναδική Ακρόπο-
λη, την αρχοντική Πλατεία Συντάγματος 
και τη Βουλή, τον καταπράσινο Λόφο του 
Λυκαβηττού ή το Καλλιμάρμαρο Στάδιο, το 
πολυβραβευμένο - 5 αστέρων - Ξενοδοχείο 
Μεγάλη Βρεταννία προσφέρει μια ασύγκρι-
τη προοπτική της μυθικής ιστορίας της Αθή-
νας. Αυτό το ξενοδοχείο-ορόσημο βρίσκε-
ται ακριβώς στην καρδιά της πόλης από το 
1874 και είναι σε κοντινή απόσταση με τα 
πόδια από πολυτελείς εμπορικές περιοχές, 
μουσεία και το επιχειρηματικό κέντρο της 
πόλης. Αποδράστε στο GB Spa και απολαύ-
στε ένα χαρακτηριστικό μασάζ και περιποι-
ήσεις ομορφιάς ή την απόλυτη χαλάρωση 
στο Ατμόλουτρο. Διατηρήστε τη φόρμα σας 
στο Fitness Studio, το οποίο λειτουργεί όλο 
το 24ωρο για τους επισκέπτες του ξενοδο-
χείου μας.

Η ιστορία του ξενοδοχείου 
«Μεγάλη Βρεταννία»

Ρεπορτάζ

Αποκλείστηκε το ενδεχόμενο εγκλημα-
τικής ενέργειας - «Φως» στις συνθήκες 
θανάτου του αναμένεται να ρίξει και 
το βιντεοληπτικο υλικό από τις κάμερες 
ασφαλείας. Ταυτοποιήθηκε η σορός του 
άντρα που έπεσε από το μνημείο του Λευ-
κού Πύργου στη Θεσσαλονίκη και έχασε τη 
ζωή του.  Σύμφωνα με πληροφορίες, πρό-
κειται για έναν 34χρονο, ελληνικής κατα-
γωγής, με την αστυνομία να έχει αποκλεί-
σει το ενδεχόμενο εγκληματικής ενέργειας 
και όλα τα στοιχεία δείχνουν πως ο άντρας 
αυτοκτόνησε. Μετά από την μακροσκοπι-
κή εξέταση του ιατροδικαστή, η σορός του 
34χρονου μεταφέρθηκε στην Ιατροδικαστι-
κή Υπηρεσία Θεσσαλονίκης προκειμένου να 
τηρηθεί η προβλεπόμενη διαδικασία. 
Την προανάκριση για το περιστατικό που 
σημειώθηκε λίγη ώρα πριν τις 2 το μεσημέ-
ρι, μπροστά στα έντρομα ματιά επισκεπτών 
που είδαν τον άντρα να πέφτει από ύψος 
περίπου 30 μέτρων, έχουν αναλάβει οι 

αστυνομικοί του Α.Τ. Λευκού Πύργου, ενώ 
εκτός από τις μαρτυρικές καταθέσεις πε-
ρισσότερο «φως» στις συνθήκες θανάτου 
αναμένεται να ρίξει και το βιντεοληπτικο 
υλικό από τις κάμερες ασφαλείας του μνη-
μείου.  Σύμφωνα με πληροφορίες, το κινη-
τό του τηλέφωνο βρέθηκε στην τσέπη του. 
Υπενθυμίζεται ότι ο άντρας κατέληξε λίγα 
λεπτά μετά από την πτώση του με τους δια-
σώστες του ΕΚΑΒ να καταβάλουν τεράστια 
προσπάθεια για να τον κρατήσουν στη ζωή, 
αφού όταν έφτασαν φαίνεται πως είχε 
σφυγμό, ωστόσο δε τα κατάφεραν.

Θεσσαλονίκη: Aυτοκτονία «δείχνουν» τα πρώτα στοιχεία 
για την πτώση 34χρονου από τον Λευκό Πύργο

Δεν έχουν τέλος τα περιστατικά ενδοοικο-
γενειακής βίας Για πρόκληση σωματικών 
βλαβών, απειλών και revenge porn κατήγ-

γειλε τον σύντροφό της μία 40χρονη, κάτοι-

κος Αττικής. Συγκεκριμένα, σύμφωνα με το 
tempo24.news, σχηματίσθηκε δικογραφία 
σε βάρος ενός άνδρα, που σύμφωνα με πλη-

ροφορίες είναι ένστολος και υπηρε-
τεί στην περιοχή του Μεσολογγίου, 
τον οποίο κατήγγειλε η σύντροφός 
του για ενδοοικογενειακή σωματι-
κή βλάβη και απειλή, revenge porn, 
καθώς και παραβίαση του απορρή-
του τηλεφωνικής επικοινωνίας και 
προφορικής συνομιλίας. Οι πράξεις 
αυτές φέρεται να τελέστηκαν από το 
2020 μέχρι και τις 18/04/2024. Συνο-
λικά, ακόμα μία σύλληψη και πέντε 
δικογραφίες σχηματίστηκαν για εν-
δοοικογενειακή βία στη Δυτική Ελ-

λάδα το τελευταίο 24ωρο.

Γυναίκα κατήγγειλε ένστολο για βία και revenge porn
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Τις προϋποθέσεις για τη συνταξιοδότηση 
με το νέο αυξημένο όριο οφειλών για ελεύ-
θερους επαγγελματίες και αυτοαπασχολού-
μενους από 20.000 σε 30.000 ευρώ και για 
αγρότες από 6.000 σε 10.000 ευρώ με ταυ-
τόχρονη άρση του τραπεζικού απορρήτου 
περιλαμβάνει η Κοινή Υπουργική Απόφαση 
που θα δημοσιευτεί τις επόμενες ημέρες. 
Σύμφωνα με πληροφορίες του mononews.
gr, στην υπουργική απόφαση θα ορίζεται 
ότι για την υπαγωγή στην ρύθμιση ο ασφα-
λισμένος θα  πρέπει να πληροί αθροιστι-
κά τα παρακάτω: α) να μην υπερβαίνουν 
οι οφειλές των ασφαλισμένων προς τον 
ΕΦΚΑ τις 30.000 ευρώ και ειδικά προς τον 
ΟΓΑ τις 10.000 ευρώ. Ως οφειλές νοείται το 
συνολικό οφειλόμενο ποσό από τον ασφα-
λισμένο προς τον ΕΦΚΑ από κάθε είδους 
ασφαλιστικές εισφορές από αναγνώριση 
πλασματικού χρόνου ασφάλισης, προαι-
ρετική συνέχιση της ασφάλισης, πρόσθετα 
τέλη και λοιπές επιβαρύνσεις. Ως οφειλές 
στον π. ΟΓΑ νοείται το συνολικό οφειλόμε-
νο ποσό από εισφορές για υπαγωγή στην 
ασφάλιση στον π. ΟΓΑ για τον κλάδο κύρι-
ας και πρόσθετης ασφάλισης καθώς και για 
την προαιρετική συνέχιση της ασφάλισης 
στο π. ΟΓΑ. β) να έχει συμπληρώσει το 67ο 

έτος της ηλικίας του ή εφόσον έχει χρόνο 
ασφάλισης (πραγματικό, πλασματικό, προ-
αιρετικής ασφάλισης) τουλάχιστον 40 ετών 
το 62ο έτος της ηλικίας του. γ) να έχει εξο-
φλήσει τις εισφορές που αντιστοιχούν σε 
χρόνο ασφάλισης τουλάχιστον 20 ετών ή 
6.000 ημερών ασφάλισης ανεξάρτητα από 
τον πρώην φορέα απονομής της σύνταξης 
και δ) οι τραπεζικές καταθέσεις του να μην 
ξεπερνούν το ποσό των 12.000 ευρώ γενικά 
ή το ποσό των 6.000 ευρώ αν είναι οφειλέ-
της αποκλειστικά προς τον π. ΟΓΑ. Ειδικά 
για το ύψος των τραπεζικών καταθέσεων 
λαμβάνεται υπόψη το ύψος του συνολικού 
ποσού καταθέσεων σε όλους τους τραπεζι-
κούς λογαριασμούς που τηρούνται στο όνο-
μα του οφειλέτη κατά το κλείσιμο του μήνα 
που προηγείται της ημερομηνίας υποβολής 
της αίτησης υπαγωγής στη ρύθμιση καθώς 
και ο μέσος όρος του τελευταίου 12μήνου 
πριν την ημερομηνία υποβολής της αίτησης 
υπαγωγής στη ρύθμιση. Σύμφωνα με πλη-
ροφορίες, οι τράπεζες έδωσαν το πράσινο 
φως για την έναρξη της νέας ρύθμισης από 
τον Ιούνιο, καθώς απαιτείται χρόνος για 
την υλοποίηση της άρσης του τραπεζικού 
απορρήτου. Η υπουργική απόφαση θα εκ-
δοθεί όμως οι ενδιαφερόμενοι θα μπορούν 

να υποβάλλουν αίτηση σε 1,5- 2 μήνες. 
Υπολογίζεται ότι περίπου 15.000 ελεύθε-
ροι επαγγελματίες, αυτοαπασχολούμενοι 
και αγρότες θα υποβάλλουν αίτηση για την 

Ρεπορτάζ

Πώς θα πάρετε σύνταξη αν χρωστάτε – Τι προβλέπει η Υπουργική Απόφαση

Τα χρέη 20,4 εκατ. ευρώ στην Alpha Bank και το ένα «σφυρί» μετά το άλλο για την 
«Ηλήλ Επενδυτική»! Ο Ευάγγελος Σαραντόπουλος, η εταιρεία αυτοκινήτων «Νέος Κηφισός», 
τα δάνεια που έπαιρναν βροχή με μετοχικό κεφάλαιο 60.000 και το περίεργο ομολογιακό 
των 62 εκατ. ευρώ που ήταν η αρχή της καταστροφής.
Όπως δείχνουν τα πράγματα η εταιρεία δεν 
κατάφερε να σώσει τα ακίνητα που είχε! 
Τρία ακίνητα σε Μητροπόλεως, Κολωνά-
κι και Αθηνάς έχασε η Ηλήλ Επενδυτική 
– Εμπορική την προηγούμενη εβδομάδα, 
μέσω πλειστηριασμών που έγιναν με επι-
σπεύδουσα την Alpha Bank. Η εταιρεία με 
διακριτικό τίτλο Ηλήλ Ακίνητα συστάθηκε 
τον Φεβρουάριο του 2008. Σύμφωνα με 
τις τελευταίες δημοσιευμένες οικονομικές 
καταστάσεις για το 2022, ο κύκλος εργασι-
ών της είναι μηδενικός κι εμφανίζει λοιπά 
συνήθη έσοδα ύψους 2,1 εκατ. ευρώ και 
καθαρά κέρδη 230.785 ευρώ. Με κεφάλαιο 
μόλις 60.000 ευρώ, η εταιρεία είχε δανει-
ακές υποχρεώσεις 44,48 εκατομμυρίων. 
Διαχειριστής της Ηλήλ Ακίνητα εμφανίζε-
ται ο Ευάγγελος Σαραντόπουλος, ο οποίος 

είναι επίσης επικεφαλής της Νέος Κηφισός, 
μέλος του επίσημου δικτύου εξουσιοδοτη-
μένων καταστημάτων Toyota στην Ελλάδα 
από το 1993. Οι δύο εταιρείες έχουν κοινή 
έδρα στη λεωφόρο Κηφισού αλλά ξεχωρι-
στές δανειακές και ταμιακές υποχρεώσεις. 
Η Νέος Κηφισός δραστηριοποιείται σε όλες 
τις υπηρεσίες που σχετίζονται με το χώρο 
του αυτοκινήτου όπως είναι οι πωλήσεις 
καινούργιων αλλά και μεταχειρισμένων αυ-
τοκινήτων, τμήμα γνήσιων ανταλλακτικών, 
service και φανοβαφείο, ενώ παρέχει υπη-
ρεσίες ασφαλειών και χρηματοδοτήσεων. 
Προ ετών, η εταιρεία εξαγόρασε από την 
Κασιδόπουλος Α.Ε. το κατάστημα επί της 
λεωφόρου Βουλιαγμένης. Σύμφωνα με τα 
οικονομικά αποτελέσματα του 2022, ο τζί-
ρος της εταιρείας ανήλθε σε 16,37 εκατ. 

ευρώ, σημειώνοντας αύξηση κατά 15,23% 
σε σχέση με την προηγούμενη χρήση, ενώ 
κατέγραψε ζημιές 281 χιλ. ευρώ. Όπως ανα-
φέρει η διοίκηση, το 2023 δεν έχει απωλέ-
σει μερίδιο αγοράς, βελτιώνοντας συνεχώς 
την ποιότητα των προσφερόμενων υπηρε-
σιών της και διατηρώντας την επιτυχημένη 
συνεργασία της με την ΤΟΥΟΤΑ ΕΛΛΑΣ ΑΒΕΕ. 
Όπως αναφέρθηκε, την Παρασκευή άλλα-
ξαν χέρια τρία ακίνητα, τα οποία υποθηκεύ-
τηκαν όταν η Ηλήλ Ακίνητα προχώρησε στην 
έκδοση κοινού ομολογιακού δανείου 62,15 
εκατ. ευρώ, το οποίο κάλυψε η Alpha Bank.
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ΕΣΡ: «Καμπάνα» σε ALPHA – Mega και τις εκπομπές Στεφανίδου 
– Ευαγγελάτου για παραπλάνηση του κοινού σε διαγωνισμούς
«Βαριά» πρόστιμα επέβαλε το ΕΣΡ στον 
Alpha για την εκπομπή της Τατιάνας Στε-
φανίδου και στο Mega για την εκπομπή του 
Νίκου Ευαγγελάτου για τον τρόπο κάλυψαν 
μια υπόθεση που απασχόλησε την επικαι-
ρότητα, αλλά για διαγωνισμούς που έτρε-
χαν πέρσι τον Μάρτιο και τον Ιούνιο. Σύμ-
φωνα με το e-tetradio.gr, το Mega για το 
«Live News»   τιμωρήθηκε από το Ραδιοτη-
λεοπτικό Συμβούλιο με δύο πρόστιμα, ένα 

ύψους 20 χιλιάδων ευρώ για «προσβολή 
της ηθικής και πνευματικής ανάπτυξης των 
ανηλίκων» και ένα επίσης 20 χιλιάδων ευρώ 
για «προβολή προγράμματος που μπορού-
σε να παραπλανήσει το κοινό ως προς τις 
πιθανότητες κατάκτησης των προσφερομέ-
νων επάθλων».  Το χαμόγελο που  Για τις 
ίδιες ακριβώς παραβάσεις τιμωρήθηκε και 
ο Alpha για το  «T- live» με 15 χιλιάδες ευρώ 
για την πρώτη και 20 χιλιάδες ευρώ για την 

δεύτερη. Αξίζει να σημειωθεί ότι με πρόστι-
μα ύψους 75.000 ευρώ  τιμώρησε πρόσφα-
τα το Εθνικό Συμβούλιο Ραδιοτηλεόρασης 
τον Alpha και την Τατιάνα Στεφανίδου για 
τον προβληματικό τρόπο με τον οποίο δια-
χειρίστηκε στην εκπομπή «T- live» το 2022, 
την υπόθεση της 12χρονης από τον Κολωνό.

λήψη σύνταξης. Εφόσον εγκριθεί η αίτηση 
ο συνταξιούχος θα λαμβάνει το 40% της σύ-
νταξής του. Το υπόλοιπο 60% της σύνταξης 
θα αποπληρώνει την οφειλή έως ότου αυτή 
πέσει κάτω από τα 20.000 ευρώ για τους 
επαγγελματίες και τα 6.000 ευρώ για τους 
αγρότες. Από αυτά τα όρια οφειλής και 
κάτω θα λειτουργεί ο αυτόματος συμψηφι-
σμός και το υπόλοιπο χρέος θα εξοφλείται 
με παρακράτηση 60 μηνιαίων δόσεων από 
το ποσό της μηνιαίας σύνταξης. Σύμφωνα 
με στοιχεία του ΕΦΚΑ, τα φυσικά και νο-
μικά πρόσωπα ελεύθεροι επαγγελματίες 
και αυτοαπασχολούμενοι με οφειλές από 
20.000-30.000 ευρώ ανέρχονται σε 109.868 
και οφείλουν 2,6 δισ. ευρώ. Αντίστοιχα, πε-
ρίπου 27.000 αγρότες έχουν οφειλές από 
6.000-10.000 ευρώ και το ληξιπρόθεσμο 
ποσό φτάνει τα 175 εκατ. ευρώ. Από αυτούς 

υπολογίζεται ότι περίπου το 10-15% έχει τις 
προϋποθέσεις να συνταξιοδοτηθεί, αλλά 
λόγω οφειλών δεν μπορεί να το κάνει. Οι 
ασφαλισμένοι θα πρέπει να συναινέσουν 
στην άρση του τραπεζικού και φορολογι-
κού τους απορρήτου και να μην διαθέτουν 
καταθέσεις άνω των 12.000 ευρώ για τους 
ελεύθερους επαγγελματίες και 6.000 ευρώ 
για τους αγρότες. Παραδείγματα – Ασφαλι-
σμένος με οφειλές 29.000 ευρώ δικαιούται 
μηνιαία σύνταξη 750 ευρώ. Αυτό σημαίνει 
ότι η παρακράτηση αρχικά θα ανέρχεται σε 
750 ευρώ x 60% = 450 ευρώ, άρα η μηνιαία 
σύνταξη που θα λάβει είναι 300 ευρώ. Μετά 
το πέρας 20 μηνών η οφειλή του θα έχει 
μειωθεί κατά 450 ευρώ x 20 = 9.000 ευρώ, 
με το υπόλοιπό του να ανέρχεται σε 20.000 
ευρώ. Από αυτό το σημείο και έπειτα θα 
ενταχθεί στο καθεστώς των 60 δόσεων. Η 

νέα του παρακράτηση θα είναι 20.000/60 = 
333,33 ευρώ ως την αποπληρωμή της οφει-
λής και θα λαμβάνει σύνταξη 416,67 ευρώ 
το μήνα για διάστημα 60 μηνών. – Ασφαλι-
σμένος με οφειλή 25.400 ευρώ και δικαιού-
ται σύνταξη 900 ευρώ. Αυτό σημαίνει ότι η 
παρακράτηση αρχικά θα ανέρχεται σε 900 
x 60% = 540 ευρώ, οπότε τελικώς θα λαμ-
βάνει 360 ευρώ (δηλαδή 900-540). Εντός 10 
μηνών η οφειλή του θα έχει μειωθεί κατά 
540 ευρώ x 10 = 5.400 ευρώ, με το υπόλοι-
πο της οφειλής του να ανέρχεται σε 20.000 
ευρώ. Από αυτό το σημείο και έπειτα θα 
ενταχθεί στο καθεστώς των 60 δόσεων. Η 
νέα του παρακράτηση θα είναι 20.000/60 = 
333,33 ευρώ ως την αποπληρωμή της οφει-
λής και θα λαμβάνει σύνταξη 566,67 ευρώ 
το μήνα για 60 μήνες.

Κανένας δεν κάνει τίποτα αν δεν ξέρει ότι 
αυτό που θα πράξει θα έχει την ανοχή του 
αποδέκτη! Αυτό που συμβαίνει κάθε φορά 
με τα ψηφοδέλτια που τρέχουν να γεμίσουν 
με τον καθρέφτη της κοινωνίας είναι η από-
λυτη παρακμή. Αυτή την φορά έχουν θέση 
και αυτοί που αγοράζουν χρυσά δόντια ένα-
ντι πινακίου φακής. Ο μεν Στέφανος Κασσε-
λάκης έμπαινε στα πλατό και έταζε σε κάθε 
πανελίστα και παρουσιαστή θέση στην ευ- ρωβουλή. Είπε ναι ο Παπανώτας ο οποίος 

είχε αναδουλειές και σου λέει ας δοκιμάσω 
και την πολιτική. Ο δεν Μητσοτάκης, πήρε 
την Ελεονώρα Μελέτη, με τις βωμολοχίες 
στα social media και εκφράσεις που ται-
ριάζουν μόνο σε εκπομπές τύπου «Παιδιά 
της Νύχτας» με τον Κώστα Μυλωνά. Και όχι 
μόνο. Ένας άλλος εκπρόσωπος της Trash Tv 
πήρε τον Ριχάρδο Μυλωνά με τα ενεχυρο-
δανειστήρια. Πιο παρακμή πεθαίνεις ! 
edolio5.blogspot.com

«Πρωϊνατζίδες» και πανελίστες της πλάκας μαζί με ενεχυροδανειστές που αγοράζουν χρυσά δόντια 
τρέχουν για την Ευρώπη και τον μισθό των 25.000€ τον μήνα! Η παρακμή των εκλογών και τα παρακά-
λια των κομμάτων για να δει η πτωχευμένη κοινωνία που δεν αντιδρά στον καθρέφτη το πρόσωπο της.
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Ρεπορτάζ

Αντιδράσεις στα μέσα κοινωνικής δικτύω-
σης έχει προκαλέσει ο περίεργος «αποκλει-
σμός» αρκετών αθλητών από την κλήρωση 
για την λαμπαδηδρομία, με αρκετούς πο-
λιτικούς να κάνουν την εμφάνισή τους στη 
θέση τους.  Αρκετοί αθλητές, μέσω αναρ-
τήσεών τους, εξέφρασαν την ενόχληση και 
την απογοήτευσή τους για το γεγονός του 
αποκλεισμού τους αλλά και τη συμμετοχή 
πολιτικών στην άκρως τιμητική διαδικασία 
της λαμπαδηδρομίας. Το ίδιο συνέβη και με 
αρκετούς απλούς ανθρώπους που είδαν τη 
συμμετοχή των διαφόρων πολιτικάντηδων 
στη διαδικασία και προέβησαν σε οργισμέ-

νες και άκρως ειρωνικές αναρτήσεις στα 
κοινωνία δίκτυα. Ένα κακοστημένο πολιτικό 
επικοινωνιακό σόου που παραβιάζει ακόμα 
και τις προϋποθέσεις που πρέπει να πλη-
ρούνται προκειμένου κάποιος να λάβει μέ-
ρος στη λαμπαδηδρομία.  Το γεγονός αυτό 
στάθηκε μάλιστα αφορμή για την παραίτη-
ση από την Επιτροπή Λαμπαδηδρομίας της 
Ειρήνης Αϊδινλή, ολυμπιονίκη της ρυθμικής 
γυμναστικής στο Σίδνεϊ.  Είναι τουλάχιστον 
ανήθικο, σπουδαίοι αθλητές που εκπροσώ-
πησαν και εκπροσωπούν τη χώρα μας, με 
θυσίες και ιδρώτα να μένουν εκτός της δι-
αδικασίας για να πάρουν τη θέση τους πο-
λιτικοί όπως η Δόμνα Μιχαηλίδου, ο Μαρ-
γαρίτης Σχοινάς, η Κατερίνα Μονογυιού, ο 
Γιάννης Βρούτσης και κάθε είδους γαλάζιος 
πολιτικός παράγοντας, που τυχοδιωκτικά 
επιδιώκουν ένα φθηνό επικοινωνιακό παί-
γνιο. Η αντιπολίτευση περιορίστηκε σε χα-
λαρά σχόλια για το γεγονός χωρίς καμμία 
ουσιώδη παρέμβαση.  Είναι τουλάχιστον 
λυπηρό να βλέπεις να συμμετέχουν σε 

ένα τόσο τιμητικό τελετουργικό άνθρωποι 
άσχετοι, χωρίς καμμία συνάφεια με το αντι-
κείμενο και να «κλέβουν» ουσιαστικά την 
θέση αλλά και την τιμή από αθλητές που 
με το ήθος και τις επιδόσεις τους μας έχουν 
κάνει υπερήφανους και αντιπροσωπεύουν 
στο έπακρο το Ολυμπιακό Πνεύμα. 
Απλά ΝΤΡΟΠΗ! 
Μπινιάρης Γιώργος
Hellenicpolitics.com

Οι πολιτικοί καπηλεύτηκαν ακόμα και την Ολυμπιακή Φλόγα

Τέλη κυκλοφορίας: Αλλαγές και «κούρεμα» στα πρόστιμα από το 2025
Ποιο σχέδιο εξετάζει το υπουργείο Οικονο-
μικών - Πότε ανοίγει η πλατφόρμα για τα 
τέλη κυκλοφορίας με τον μήνα Aλλαγές στα 
όσα ξέραμε με πρόστιμα για την εκπρόθε-
σμη πληρωμή των τελών κυκλοφορίας των 
Ι.Χ. εξετάζει η πολιτική ηγεσία του υπουρ-
γείου Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών.
Απο το 2025 τελειώνουν οι πρακτικές με 
τις παρατάσεις δύο μηνών (έως τα τέλη 
Φεβρουαρίου) και έρχεται η επιβολή προ-
στίμων ανάλογα με το πόσο καθυστέρησε 
ο ιδιοκτήτης του Ι.Χ. να πληρώσει τα τέλη 
κυκλοφορίας μετά τη λήξη της προθεσμί-
ας. Δηλαδή, όσο νωρίτερα γίνει η εκπρόθε-
σμη πληρωμή τόσο μικρότερη θα είναι και 
η προσαύξηση στα τέλη κυκλοφορίας (π.χ. 
5% επιπλέον από το ποσό της οφειλής για 
μικρή καθυστέρηση, 25% για μεγαλύτερη 
καθυστέρηση κ.ο.κ). Σήμερα επιβάλλεται 
οριζόντιο πρόστιμο ίσο με το διπλάσιο της 
αξίας των ετήσιων τελών ανεξάρτητα από 
τη διάρκεια καθυστέρησης της πληρωμής 
ακόμα και αν αυτή είναι μια ημέρα μετά 
την εκπνοή της καταληκτικής ημερομηνίας. 
Το υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικο-
νομικών εχει συστήσει Ομάδας Εργασίας 
που θα επεξεργαστεί εναλλακτικά σενάρια 
κοστολόγησης και να υποβάλλει προτάσεις 

για τις αλλαγές που θα μπορέσουν να επέλ-
θουν στα τέλη κυκλοφορίας. Με βάση σχε-
τική απόφαση, έργο της Ομάδας Εργασίας 
είναι η αναμόρφωση και επικαιροποίηση 
του πλαισίου των τελών κυκλοφορίας των 
οχημάτων, η διατύπωση απόψεων σχετι-
κά με κανονιστικές και νομοθετικές ρυθμί-

σεις, η επεξεργασία και μελέτη των νέων 
τεχνολογικών οικονομικών, κοινωνικών και 
περιβαλλοντολογικών εξελίξεων καθώς και 
των όρων, προϋποθέσεων και κριτηρίων δι-
αμόρφωσης του κόστους των τελών. Οι αλ-
λαγές που αναμένεται να τεθούν σε εφαρ-
μογή το 2025, φαίνεται από τα παραπάνω 
ότι θα πρέπει να λάβουν υπόψη κριτήρια 
περιβαλλοντικά, όπως οι εκπομπές ρύπων 
αλλά και τεχνολογικά για π.χ. αυτοκίνητα 
εναλλακτικών καυσίμων, αμιγώς ηλεκτρικά, 
υβριδικά κ.α. Έξαλλου έως τις αρχές Μα-

ΐου αναμένεται να κατατεθεί στη Βουλή η 
διάταξη που θα δίνει τη δυνατότητα στους 
κατόχους οχημάτων σε ακινησία να τα επα-
νακυκλοφορήσουν καταβάλλοντας μέρος 
των ετήσιων τελών ανάλογα με το χρόνο 
κυκλοφορίας. Έτσι εάν κάποιος «ξαναβγά-
λει στους δρόμους» το αυτοκίνητό του για 
ένα μήνα θα πληρώσει το 1/12 των τελών 
κυκλοφορίας, για δύο μήνες τα 2/12, για 
3 μήνες τα 3/12 και ούτω καθεξής. Για πα-
ράδειγμα εάν ιδιοκτήτης αυτοκινήτου με 
ετήσια τέλη κυκλοφορίας ύψους 300 ευρώ 
άρει την ακινησία του οχήματος του για δι-
άστημα τεσσάρων μηνών θα πληρώσει 100 
ευρώ (4/12). Για τέλη 500 ευρώ και επανα-
κυκλοφορία του οχήματος για τρεις μήνες 
το ποσό ανέρχεται σε 125 ευρώ και για τέλη 
900 ευρώ και κυκλοφορία για 6 μήνες το 
ποσό διαμορφώνεται σε 450 ευρώ. Όσοι 
θέλουν να κάνουν άρση ακινησίας θα πρέ-
πει να επισκεφθούν την πλατφόρμα MyCAR 
της ΑΑΔΕ και να πληρώσουν τα αναλογικά 
τέλη κυκλοφορίας για το διάστημα που θα 
επιλέξουν να θέσουν το όχημα τους σε κυ-
κλοφορία ενώ όσοι έχουν καταθέσει τις πι-
νακίδες του οχήματός τους στην εφορία θα 
πρέπει να υποβάλλουν το αίτημα στη αρμό-
δια Δ.Ο.Υ. για να τις παραλάβουν.
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Γράφει ο Μένιος 
Φουρθιώτης – 
PRIVÉE rest
Πολύ νόστιμο φαγη-
τό! Άψογη και ευγε-
νική εξυπηρέτηση! 
Γρήγορο service! 
Ωραίος χώρος! Τι-
μές καλές! Μαγαζί 
που αξίζει να επι-
σκεφτείς! Ανακάλυ-
ψε μοναδικές γεύ-

σεις μέσα από έναν αρμονικό συνδυασμό 
μοντέρνας μεσογειακής κουζίνας με διε-
θνείς επιρροές. Γεύσου την κοσμοπολίτικη 
αύρα της Θεσσαλονίκης, την κομψότητα 
και την ποιότητα των υλικών. Το εστιατόριο 
PRIVÉE δεν είναι το τυπικό ελληνικό εστι-
ατόριο που συναντάς στη Θεσσαλονίκη. 
Στο PRIVÉE rest ταξιδεύουμε γευστικά τους 
πελάτες μας σε όλον τον κόσμο. Στα πιάτα 
μας μεταφέρεται η κουλτούρα της Θεσσα-
λονίκης που διαχρονικά αποτελεί σταυ-
ροδρόμι πολιτισμών. Ξεκινώντας από την 
Ελλάδα με μία δροσερή ελληνική σαλάτα, 
βρίσκεσαι ξαφνικά στην Ιταλία με ένα ζου-
μερό ριζότο και μια γευστική μακαρονάδα, 

από εκεί ταξιδεύεις στη Γαλλία τρώγοντας 
μια εκρηκτική Μπουγιαμπέσα, έπειτα στην 
Αγγλία δοκιμάζοντας μια τρυφερή Γλώσ-
σα από το Dover, καταλήγεις στην Αμερική 
απολαμβάνοντας εκλεκτές κοπές κρεάτων. 
Βρισκόμενο στην όμορφη παραλία της Θεσ-
σαλονίκης, το εστιατόριο PRIVÉE φιλοδοξεί 
να ξεχωρίσει στη γαστρονομική σκηνή της 
Θεσσαλονίκης, προσφέροντας μοναδικές 
γευστικές επιλογές που συνδυάζουν τη 
μοντέρνα μεσογειακή κουζίνα με διεθνείς 
επιρροές.
Δείτε το υπέροχο Μενού https://menu.
privee.gr/ Ο σκοπός μας είναι να προσφέ-
ρουμε μία ολοκληρωμένη value-for-money 
εμπειρία που καλύπτει όλες τις ώρες της 
ημέρας. Στον κομψό χώρο μας μπορείς 
να απολαύσεις τον καφέ σου, ένα φρέ-
σκο πρωινό, αλλά και τα γεύματά σου. Στο 
PRIVÉE rest, μετατρέπουμε τις στιγμές σας 
σε αξέχαστες εμπειρίες, δίνοντάς σας τη 
δυνατότητα να κλείσετε ολόκληρο το εστι-
ατόριό μας για να φιλοξενήσετε τη σημα-
ντική σας στιγμή, σε έναν εκλεπτυσμένο 
χώρο, με θέα στη θάλασσα που ξεχωρίζει 
για την μοναδική του ατμόσφαιρα. Ευχαρι-
στήστε τους καλεσμένους σας σχεδιάζοντας 

το μενού σύμφωνα με τις προτιμήσεις σας. 
Ο χώρος προσφέρει την τέλεια ατμόσφαιρα 
για επαγγελματικές συναντήσεις, ομαδικές 
εταιρικές εκδηλώσεις και εταιρικά γεύματα.
Ο χώρος μας προσφέρει την τέλεια ατμό-
σφαιρα για ιδιωτικούς εορτασμούς όπως 
γενέθλια, επετείους και νυφικά τραπέζια.
Το PRIVÉE rest άνοιξε τις πόρτες του τον Νο-
έμβριο του 2023 στη Λεωφόρο Νίκης, τον 
πιο δημοφιλή και ιστορικό δρόμο της Θεσ-
σαλονίκης. Σας περιμένουν οποιαδήποτε 
στιγμή μέσα στη μέρα!
Λεωφ. Νίκης 45
546 22, Θεσσαλονίκη, Ελλάδα
+30 2310282392, https://priveerest.gr/ 

PRIVEE Rest στην Λεωφ. Νίκης 45 στην Θεσσαλονίκη 
Ένας υπέροχος χώρος που Αξίζει να το επισκεφτείς εάν δεν το έχεις ήδη επισκεφθεί ήδη !!!
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